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Ne nehamo se igrati zato,
ker smo stari, pač pa
postanemo stari zato,
ker se ne igramo več.

(Helen Hayes)
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Naj bo junij ali maj,  
            mladostno stopite                                     
   v poletni raj!

V petek, 26. maja, so v Dvorcu 
Novo Celje v organizaciji ZKŠT 
Žalec odprli razstavo Dialog: Živo 
– neživo ali o potovanju barve med 
svetlobo in temo. Gre za drugi del 
zamišljenega konceptualnega niza 
razstav, na katerih bodo v teku 
petletnega projekta predstavljali 
likovna dela pomembnih sloven-
skih umetnikov. Lanski razstavi 
Fantastika – geometrija letos sledi 
Živo – neživo, v naslednjih letih 
bodo sledile še postavitve Urbano 
– prostrano in Materialno – nema-
terialno.

Delo treh umetnic je v Novem 
Celju predstavila kustosinja razsta-
ve mag. Andreja Rakovec: »Umetni-
ce Natalija R. Črnčec, Simona Šuc 
in Zdenka Žido v svojem likovnem 
jeziku gojijo nepredmetnost, ki 
temelji na poglobljenem občute-
nju barve. Barva na njihovih delih 

zaživi skozi repetitivnost osnovnih 
likovnih elementov točke, črte in 
ploskve, ki bodisi žarijo iz teme ali 
sijejo v sojnosti svetlobe. Medtem, 
ko svetloba prikliče barve v življenje, 
tema ugasne njih sij. Vendar barva 
med svetlobo in temo ubira razgi-
bano pot: iz oblik izvablja življenje, 
oblikuje odnose med barvnimi toni 
in ustvarja prostore, ki jih naseljuje 
z igrivostjo, radostjo, toplino, ljube-
znivostjo, pa tudi s skrivnostnostjo, 
brezmejnostjo in občutenjem presež-
nega.« Odprtje razstave je obogatila 
glasbena umetnica JUNEsHELEN, 
razstavo je odprl župan Občine Žalec 
Janko Kos, dogodek je povezovala 
Lidija Koceli.

Razstava bo na ogled do 1. oktobra 
2023. Dvorec bo odprt vsak petek, 
soboto in nedeljo od 17. do 20. ure 
ter med tednom po predhodni najavi 
na tel. 041 338 519.

Drugi Dialog: 
Živo – neživo                      

    BINA PLAZNIK

Živo ali neživo?

Na podelitvi priznanj za naj 
prostovoljce in za naj prostovoljske 
projekte, potekala je prejšnji teden v 
Žalcu, je državni sekretar Jure Trbič 
povedal, da slovenski prostovoljci 
letno opravijo več kot 9 milijonov 
ur prostovoljnega dela, toliko, kot 
če bi neprekinjeno delalo kar 4550 
zaposlenih. Mlada žalska prostovolj-
ka Nina Polšak, ki je skupaj z ekipo 
študentk socialne pedagogike prejela 
nagrado za naj projekt medgeneracij-
skega prostovoljstva, pa je z Utripom 
delila mnenje, da redkokateri prosto-
voljec šteje opravljene ure in jih 
primerja s tem, koliko bi lahko v tem 
času zaslužil – prostovoljno delo da je 
nekaj, kar delaš zase, za svojo dušo in 
veselje: »In če dobiš to, ne potrebuješ 
plačila.«

Vsi se strinjamo, da imamo never-
jetno mrežo prostovoljcev, med 
njimi izstopa prostovoljno gasilstvo, 
množična je tudi katera druga sfera 
prostovoljskega dela, humanitarne-
ga ali tistega, ki skrbi za lepo okolje, 
druženje, kulturo, šport in zdravje. 
Lahko ugotovimo, da smo kot prosto-
voljci izjemno uspešni. 

Potem pa razmišljam naprej: očitno 
smo pri delu, za katero ne dobimo 
plačila, a se zanj prostovoljno odlo-
čimo iz neke notranje potrebe, želje, 
večinoma bolj učinkoviti in zadovolj-
ni kot pri tistemu, za katero dobimo 
plačilo. Tam nas vedno kaj muči. To 
izvemo, če pogledamo naokrog, priž-
gemo televizijo, preberemo na inter-
netu, bognedaj beremo na družbenih 
medijih ali pa preprosto gremo na 
čvek v gostilno, vprašamo soseda. Ali 
imamo preslabo plačilo in preveč dela 
ali pa neugodnega šefa in čudaške 
sodelavce ali pa neugoden delovni 

čas ali pa preslabe pogoje za delo ali 
pa slabe vremenske razmere, preslab, 
prepočasen odziv države, da ne rečem 
politične okoliščine take in drugač-
ne, da nam ne dajo, ne omogočijo, 
vzamejo preveč zase … Saj poznate 
tisti stavek: »Ne morejo me tako malo 
plačati, da ne bi jaz delal še manj …« 
Pri prostovoljstvu teh »težav« ni. 
Radi pomagamo, sodelujemo, vidimo 

hvaležnost in stroške velikokrat 
prostovoljno nosimo sami. Kolikor 
dobimo, je super. Samo, da je … In 
vsi so na koncu zadovoljni, tisti, ki 
dajejo, delajo, in tisti, ki dobijo tisti, 
za katere delamo.

Skoraj na dlani je predlog, da 
uvedemo prostovoljstvo v vseh 
službah, pri čemer imamo vsi delavci 
plačane vse stroške življenja iz prora-
čuna, vračamo pa s svojim delom na 
vseh delovnih mestih, ki jih opravlja-
mo prostovoljno in tako, kot najbolje 
znamo. Plačilo so hvaležnost, dobri 
odnosi in brezskrbnost v smislu 
plačevanja položnic. Odnosi v službi 
bi bili super, drastično manj bolniš-
kih odsotnosti zaradi duševnih stisk 
ali posledic zaradi njih. Trend slab-
šanja duševnega zdravja bi ustavili, 
tako bi bilo tudi manj drugih zdra-
vstvenih težav, manj bi polnili bolni-
šnice, postopno pozabili na čakalne 
vrste … Imeli bi odlično vzdušje v 
službi, nobene potrebe, da bi imeli 
več, ker je itak vse plačano. Proizvedli 

bi samo toliko, kot res nujno potre-
bujemo, kar pomeni, da bi se počasi 
ustavila tudi rast odpadkov. Ne bi bilo 
več korupcije. Ekologija v najširšem 
smislu bi počistila z vsem balastom … 
Saj vem, vsi ob temle zelo dvomimo, 
da bi bilo mogoče. Prostovoljstvo 
je morda v razcvetu in možno samo 
zato, ker ga napaja drugi del, ki ne da, 
ne zmore, nam nagaja …

Dr. Karel Gržan je na gostovanju 
v Žalcu dejal, da je tri minute in pol 
smeha iz srca na dan nujno za zdravje 
srca. »Zato je dobro, da se čim večkrat 
na dan nasmehnemo ali celo posmeh-
nemo tej svoji resnosti. Življenje 
jemljemo presneto preveč zares. Ko 
se bomo nasmehnili, bodo marsika-
tere stvari kar same po sebi izginile.« 

Pustimo torej skoraj utopične 
zamisli. Mesec maj je mesec ljubezni, 
mladosti in baje tudi drugih radosti, 
ki jih prinaša pomladno prebujena 
narava. To je čudovita popotnica za 
junij, ki je pred vrati. Nasmehnimo 
se temu in sprejmimo tisto, kar nam 
življenje ponuja. Vsaj za tri minute na 
dan. Gotovo se nam življenje nasmeh-
ne nazaj, če smo pri tem vztrajni 
… Smeh pomaga, če nič drugega, je 
naše najlepše oblačilo, tisto, ki nas 
pomladí, ne glede na leta. Nasmej-
mo se poletju, ki prihaja, ki nas vabi 
v naravo, v naše kraje pa seje več tudi 
družabnega dogajanja na prostem. 

Prostovoljstvo bogati, nasmeh pa polepša
  LUCIJA GROBLER

Nasmehnimo se temu in sprejmimo tisto, 
kar nam življenje ponuja. Vsaj za tri minute 
na dan. Gotovo se nam življenje nasmehne 
nazaj, če smo pri tem vztrajni …

 
  D
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Gostiteljica Slovesnega dne 
prostovoljstva, ki so ga 23. maja 
počastili s podelitvijo priznanj naj 
slovenskim prostovoljcem in naj 
prostovoljskim projektom, je bila 
letos Občina Žalec. 

Za naj projekt medgeneracijske-
ga prostovoljstva za leto 2022 je bil 
razglašen projekt Daruj in razve-
seljuj. Priznanje zanj so prejele 
študentke magistrskega študija 
socialne pedagogike na ljubljanski 

pedagoški fakulteti, poleg Žalčan-
ke Nine Polšak, še Katja Šercer iz 
Kočevja, Deja Dekleva iz Ilirske 
Bistrice, Nives Istenič iz Idrije, Laura 
Lugarić iz Podčetrtka in Katja Žinger 
iz Šentvida pri Stični. Namen projek-
ta je bilo povezovanje stanovalcev 
socialno-varstvenega zavoda Dom 
Nine Pokorn Grmovje z javnostjo ter 
destigmatizacija te ustanove. 

  Več na str. 3

Naj prostovoljci v Žalcu                      
  BINA PLAZNIK
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V soboto, 20. maja, so v dvorani 
Dvorca Novo Celje pripravili slav-
nostno sejo KS Petrovče, ki je bila 
hkrati tudi uvod v letošnje prazno-
vanje krajevnega praznika. 

Zbrane je na seji pozdravil predse-
dnik Sveta KS Petrovče Niko Natek. 
V svojem govoru je spomnil, da je 
letošnje tradicionalno praznovanje 
krajevnega praznika že 13. po vrsti. 
Poudaril pa je tudi, da prav na dan 
slavnostne seje, 20. maja, obeležuje-
mo tudi svetovni dan čebel, ki so ga 
države članice Združenih narodov 
potrdile konec leta 2017 na predlog 
naše države po večletnih prizadeva-
njih. Prav čebele in njihova marljivost 
ter pomen za človeštvo so bili tudi 
izhodišče za njegovo nadaljnje razmi-
šljanje. »Čeprav si domišljamo, da 
smo ločeni od kraljestva živali in smo 

mnogo več od preostalega dela favne, 
bi se od čebel marsikaj pomembne-
ga tudi naučili, če le ne bi bili tako 
preobremenjeni z banalnostjo vsako-
dnevnega življenja in kompleksnostjo 
družbenih odnosov,« je med drugim 
povedal.

Pred podelitvijo priznanj so prip-
ravili predstavitev zgodovine kraja 
z nastankom njegovega imena ter 
poudarkom na pomenu skupnosti in 
ljudi v njej, ki se zavedajo, da lahko 
le s skupnimi močmi sebi in svojim 
sokrajanom polepšajo življenje. To 
so gotovo tudi vsi letošnji nagrajenci 
– dobitniki priznanj in plaket, ki sta 
jim jih podelila predsednik KS Niko 
Natek in podpredsednica KS mag. 
Jasna Sraka. Priznanja so prejeli: 
Marinka Krajnc, članica DU Petrovče, 
Peter Ocvirk iz Male Pirešice, Stanko 

Plantak iz ŠD Petrovče in Jožica 
Grobelnik iz TD Petrovče. Plaketi KS 
Petrovče pa sta prejela Irena Kolar 
in Marijan Turičnik. Irena Kolar je 
ravnateljica OŠ Petrovče, ki je skupaj 
z učiteljskim zborom vzor povezo-
vanj in pripadnosti kulturi in vsem 
ostalim društvom v kraju. Na šoli 
pod njenim vodstvom sledijo viziji, 
ki sloni na vzgoji in izobraževanju 
srčnega, uspešnega in odgovorne-
ga učenca, ki se razvija ob spodbudi 
učiteljev, podpori staršev in lokalnega 
okolja. Marijan Turičnik je član več 
društev v kraju in Občini Žalec, že 23 
let pa tudi predsednik ZB za vredno-
te NOB Petrovče. Vrsto let je bil tudi 
na čelu območnega združenja ZB za 
ohranjanje vrednot NOB Žalec, za kar 
je letos ob prazniku upora prejel tudi 
zlato plaketo ZB NOB Slovenije.

Slavnosti večer, ki ga je povezo-
vala Katarina Marčič, so obogati-
li Žalski kitarski kvartet v zasedbi 
Matic Dolenc, Vesna Pobežin Roš, 
Katja Klinc, Maruša Mirnik in na 
kahonu Julij Milav, učenec GŠ Risto 
Savin Žalec, ter komorna zasedba 
Mešanega pevskega zbora A Cappella 
KD Petrovče pod vodstvom Gašper-
ja Kundiha. V imenu Občine Žalec 
je spregovorila in za praznik česti-
tala tudi podžupanja Tanja Basle. 
Po uradnem delu so se udeleženci 
preselili v preddverje dvorca, kjer so 
ob kulinaričnih dobrotah nazdravi-
li prazniku ter tudi uživali ob glasbi 
kitarista Janeza Geohelija. 

Petrovčevanje začeli 
s slavnostno sejo 

    D. NARAGLAV

Petrovčevanje so odprli s slavnostno sejo, vse do 4. junija pa bodo v KS 
Petrovče pripravili številne prireditve.

Dobitniki letošnjih priznanj KS s predsednikom in podpredsednico

Na avtobusni postaji Žalec je bilo 
v četrtek, 18. maja, ob 8. uri zjutraj 
nadvse veselo. Razlog za to so bili 
številni ljubitelji pohodništva in 
planin, ki se pod vodstvom vodni-
kov PD Zabukovica vsak tretji 
četrtek v mesecu odpravijo na 
pohodniški izlet in so si nadeli ime 
Ljubitelji četrtkov. Tokratni pohod 
je bil že njihov 140. po vrsti. Število 
udeležencev bo prihodnji mesec že 
doseglo in preseglo 10.000, kar je 
povprečno 71 udeležencev na posa-
mezen četrtkov pohodniški izlet.

Tokratno veselo razpoloženje na 
žalski avtobusni postaji pa ni bilo 
samo zaradi jubilejnega 140. poho-

dniškega izleta, ampak tudi zaradi 
pomembnega dogodka. Župan 
Občine Žalec Janko Kos je namreč s 
sodelavko mag. Natašo Gaber Sivka, 
vodjo Urada za negospodarske javne 
službe PD Zabukovica, četrtkar-
jem predal v uporabo defibrilator, ki 
rešuje življenja ob nenadnem zastoju 
srca. Ob tem je med drugim povedal: 
»Nikoli ne veš, kdaj se lahko kaj zgodi, 
in če pride do nenadnega zastoja srca, 
je zelo pomembno znati ukrepati in 
pomagati prizadetemu. Če je pri roki 
avtomatski defibrilator, je pomoč 
še toliko bolj učinkovita. Ob takšni 
veliki skupini je večja možnost, da 
se kaj zgodi – saj se ne bo, a za vsak 

slučaj ima 'fajmošter' kuharico, mi pa 
avtomatski defibrilator,« je malo v 
šali dejal župan Kos, nato pa avtomat-
ski prenosni defibrilator (AED) izročil 
predsedniku PD Zabukovica Srečku 
Čulku in vodji skupine Ljubiteljev 
četrtkarjev Franciju Naraksu. Ob tem 
je povedal še, da so defibrilatorji del 
projekta, ki je financiran iz akcijskega 
načrta Občina po meri invalidov. 

Franci Naraks pa je za Utrip 
povedal: »Za nas, planince Planin-
skega društva Zabukovica in skupino 
ljubiteljev četrtkov, je to izredno 
pomemben dan. Že precej časa smo 
imeli v planu, da si zaradi starosti 
naše populacije priskrbimo defibri-
lator. Po spletu okoliščin, ko je naš 
član Cveto Jančič imel zastoj srca na 
Golteh, smo se odločili, da gremo v 
akcijo, da si priskrbimo defibrilator. 
Zahvaljujoč razumevanju župana in 
strokovne službe Občine Žalec smo 
prišli do tega pomembnega aparata. Z 
velikim veseljem ga danes sprejema-
mo v uporabo, ob tem pa srčno upam 
in želim, da bomo ta defibrilator 
samo nosili s sabo in da nam ga ne bo 
treba uporabljati.« Ob tem je dodal: 
»Danes je naš jubilejni 140. pohod 
Ljubiteljev četrtkov in smo že blizu 
številke 10.000 udeležencev. Tokrat 
gremo na Sveti Duh na Ostrem Vrhu, 
ki je naselje na slovensko-avstrijski 
meji v Občini Selnica ob Dravi.«

Defibrilator za četrtkarje  
    D. NARAGLAV

Pred jubilejnim 140. četrtkovim izletom so v uporabo prejeli defibrilator, 
ki ga bodo poslej s seboj nosili na izlete. 

Četrtkarjem so podelili defibrilator v želji, da ga ne bodo potrebovali.

KOLESARSKI JUNIJ
15. 6. 2023 ob 11.00 v Žalcu
Start 2. etape kolesarske dirke Po Sloveniji 
(Žalec – Prebold - Žalec - Štore - Majšperk - Kidričevo 
- Videm pri Ptuju - Cirkulane - Gorišnica - Ormož)

18. 6. 2023 ob 8.00
Kolesarjenje po Spodnji Savinjski Dolini.www.zkst-zalec.si

Predvidoma še v tem letu bo 
Občina Žalec v Športnem parku 
Žalec zgradila nogometno igrišče 
z umetno travo in dve odbojkar-
ski igrišči na mivki ter prepotreb-
na parkirišča z dovozno cesto na 
zahodni strani OŠ Šempeter.

Za izvedbo nogometnega igrišča z 
umetno travo (velikosti 42 × 61 m) 
in dveh odbojkarskih igrišč na mivki 
v Športnem parku Žalec je Občina 
Žalec pridobila projektno tehnič-
no dokumentacijo (DGD in PZI) 
ter  pravnomočno gradbeno dovo-
ljenje. V pripravi je javno naročilo 
za izbor izvajalca. Kot nam je pove-
dala Nataša Gaber Sivka iz Urada za 
negospodarske javne službe, so  za 
sofinanciranje izgradnje nogometne-
ga igrišča z umetno travo že oddali 
vlogo na Nogometno zvezo Slove-
nije. Prav tako bodo to investicijo 
prijavili na javni razpis ministrstva 
za gospodarstvo, turizem in šport, ki 
je najavljen za mesec junij letos. Ob 
tem je Nataša Gaber Sivka povedala: 
»Z izgradnjo predmetne investicije 

se bodo izboljšali pogoji za izvedbo 
programa športa (za moški Nogo-
metni klub Žalec, ženski Nogometni 
klub Žalec in Atletski klub Žalec), 
pa tudi pogoji in površine za vrsto 
športno rekreativnih prireditev za 
vse generacije.« 

Občina Žalec je pridobila tudi 
projektno tehnično dokumentacijo 
(DGD in PZI) ter pravnomočno grad-
beno dovoljenje za izvedbo uredi-
tve 23 parkirišč z dovozno cesto na 
zahodni strani OŠ Šempeter. Na 
portalu javnih naročil je objavljen 
javni razpis za izbor izvajalca del. 
»Z izgradnjo predmetne investicije 
se bodo izboljšali pogoji za parkira-
nje obiskovalcem osnovne šole in 
uporabnikom zdravstvene ambulan-
te Šempeter. Predmetno investicijo 
bo sofinanciral tudi JZ Zdravstve-
ni dom Žalec, saj bo del parkirišč 
namenjen za uporabnike ambulante 
v Šempetru, ki prihajajo iz celotne 
SSD,« je povedala Nataša Gaber 
Sivka. 

Na vidiku pomembni 
investiciji

  LUCIJA GROBLER

OSREDNJA OBČINSKA PROSLAVA

OB DNEVU DRŽAVNOSTI
V četrtek, 22. junija 2023, ob 19. uri

v Domu II. slovenskega tabora Žalec

Vstop prost!

T H E  G O L D E N  D I X I E  B O Y S
KONCERT SKUPINE

Četrtek, 29. 6. 2023,
ob 21. uri

Šlandrov trg v Žalcu
Vstop je prost
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Zaradi težav z vremenom, 
obilice padavin, je dokončanje tega 
pomembnega projekta, katerega 
vrednost del je skoraj 3 milijone 
evrov, predvideno v sredini junija.

Gre za projekt, ki bo prispeval 
dodatno komunalno urejena zemljiš-
ča za širjenje območja na zahod-
nem delu te že uveljavljene poslovne 
cone v bližini Žalca. Vrednost grad-
bene pogodbe skupaj z DDV znaša 
2.036.298 evrov, celoten projekt pa je 
ocenjen na 2.958.812 evrov z DDV. Z 
Ministrstvom za gospodarski razvoj 
in tehnologijo je bila naknadno podpi-
sana pogodba, ki zagotavlja znesek 
sofinanciranja v maksimalni višini 
1.893.106.97 evrov. Tri četrtine tega 
zneska bo prispevala Evropska unija 
iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj, preostalo četrtino pa bo pokril 
proračun Republike Slovenije.

Na javnem razpisu izbrani izvaja-
lec gradbenih del KIT-AK gradnje iz 
Rogaške Slatine je po dveh letih zdaj 
pri koncu izvedbe gradbenih del. 
Prestavljen je bil transportni vodovod 
velikega premera in zgrajeno interno 
vodovodno omrežje s priključki na 
gradbene parcele. Vzpostavljena je 
bila tudi meteorna kanalizacija z zadr-
ževalnikom meteornih voda in odvod-
nim kanalom do potoka Ložnica, 
ob tem pa tudi fekalna kanalizacija, 
namenjena odvajanju fekalnih odplak 
iz bodočih poslovnih objektov znotraj 
območja širitve poslovne cone do 
centralne čistilne naprave v Kasazah. 
Položene so zaščitne cevi in izvedeni 
jaški za razvod elektrike in telekomu-
nikacij. 

Podjetje Adriaplin je na lastne 
stroške zgradilo plinovodno omrežje 
s priključki na posamezne gradbene 

parcele. V zadnjem mesecu so bile 
narejene asfaltne prevleke na vozišču 
cest in na pločnikih, v zaključni fazi 
so tudi ureditve gradbenih platojev 
in odvodnjavanja površinskih voda z 
na novo urejenih gradbenih platojev. 
Občina Žalec bo pristopila še k naro-
čilu elektromontažnih del za cestno 
razsvetljavo in fekalno črpališče, s 
čimer bo opremljanje cone z gospo-
darsko javno infrastrukturo izvedeno 
v celoti.

Slovenska filantropija je med 
22. in 28. majem že tradicionalno 
organizirala 24. Nacionalni teden 
prostovoljstva, katerega namen 
so praznovanje prostovoljstva 
in prostovoljskih organizacij, 
zahvala prostovoljcem za njihovo 
udejstvovanje ter ozaveščanje 
najširše javnosti o vlogi in pomenu 
prostovoljstva. Na Slovesni dan 
prostovoljstva, v torek, 23. maja, 
so v Domu II. slovenskega tabora 
Žalec razglasili prejemnike nazivov 
razglasili: naj mentor in mentori-
ca prostovoljcev, naj prostovoljka 
in prostovoljec, zaposlen/a v javni 
upravi, najboljša prostovoljska 
zgodba, naj projekt medgeneracij-
skega prostovoljstva, junaki našega 
časa in prostovoljstvu prijazna 
občina.

Častno pokroviteljstvo Slovesnega 
dne je prevzela predsednica Republi-
ke Slovenije dr. Nataša Pirc Musar, 
ker pa je bila ta dan zasedena, jo je 

zastopala svetovalka predsednice 
za človekovo varnost mag. Tatjana 
Bobnar. Gostiteljica Slovesnega dne 
je bila Občina Žalec.

Za naj projekt medgeneracijske-
ga prostovoljstva za leto 2022 je bil 
razglašen projekt Daruj in razvese-
ljuj, to pa na predlog Mladinskega 
centra Žalec. Nagrado so iz rok dr. 
Barbare Lužar, vodje Hiše Sadeži 
družbe Žalec, in Francija Zlatarja, 
izvršnega direktorja Slovenske filan-
tropije, prejele študentke magistr-
skega študija socialne pedagogike 
na ljubljanski pedagoški fakulteti 
– domačinka Nina Polšak iz Žalca, 
Katja Šercer iz Kočevja, Deja Dekleva 
iz Ilirske Bistrice, Nives Istenič iz 
Idrije, Laura Lugarić iz Podčetrt-
ka in Katja Žinger iz Šentvida pri 
Stični – ki so projekt zasnovale in 
ga tudi izvedle. Namen projekta je 
bilo povezovanje stanovalcev soci-
alno-varstvenega zavoda Dom Nine 
Pokorn Grmovje z javnostjo ter desti-

gmatizacija te ustanove. Pri projektu 
so sodelovali študentje, odrasli in 
starostniki iz različnih regij v Slove-
niji. Skupina prostovoljcev je glede 
na potrebe populacije v domu prip-
ravila več donacijskih akcij, v okviru 
katerih so obdarili več kot 205 stano-
valcev v 16 enotah doma. Organizi-
rali so tudi delavnice in skupen pove-
zovalni dogodek, v okviru katerega 
so se družili in povezali s stanovalci. 
V Domu so idejo takoj podprli, saj je 
spodbujala k vključenosti ljudi, ki so 
v naši družbi pogosto izključeni in 
pozabljeni. Med drugim so v Domu 
zapisali: »Medgeneracijsko sodelo-
vanje prinaša novo kakovost življe-
nja sodelujočim, zagotavlja občutek 
sprejetosti, varnosti in smiselno-
sti, utrjuje in širi socialne mreže, 
lajša osamljenost, krepi duševno in 
telesno zdravje ter človekovo dosto-
janstvo. Zagotovo je projekt doprine-
sel tudi k informiranju o tem, da je 
življenje z duševno boleznijo v domu 
lahko prav tako kakovostno, bogato 
in po meri človeka.«

Na dogodku je spregovoril Jure 
Trbič, državni sekretar z Ministrstva 
za javno upravo, ki se je med drugim 
zahvalil slovenskim prostovoljcem, 
ki so opravili več kot 9 milijonov ur 
prostovoljnega dela, kar je toliko, 
kot če bi neprekinjeno delalo kar 
4550 zaposlenih, ob njem pa tudi dr. 
Darja Majkovič, direktorica občin-
ske uprave Občine Žalec, ki je izrekla 
dobrodošlico vsem gostom in prosto-
voljcem ter se zahvalila prostovolj-
cem, ki vlivajo upanje v boljši jutri, 
v sodelovanje in enake možnosti 
za vse. Povedala je, da se bo Občina 
Žalec trudila vsako leto potrditi 
naziv Prostovoljstvu prijazna občina, 
ki ga je prejela leta 2016.

Franci Zlatar, izvršni direk-
tor Slovenske filantropije, je ob tej 
priložnosti dejal: »Ob nacionalnem 
tednu prostovoljstva, ki je letos 
namenjen vlogi prostovoljstva pri 
ohranjanju duševnega zdravja, 
izpostavljamo izjemne posameznike, 
ki nesebično in srčno podarjajo svoj 
čas ter znanje. Zahvaljujemo se tudi 

vsem mentorjem, prostovoljskim 
organizacijam, šolam in občinam, ki 
se zavedajo pomena prostovoljstva 
in solidarnosti ter si skupaj z nami 
prizadevajo za razvoj kakovostnega 
prostovoljstva. Prostovoljstvo kot 
varovalni dejavnik prispeva k smislu 
in zadovoljstvu v življenju, zmanj-
šanju občutkov osamljenosti in bolj 
vključujoči skupnosti. /.../ Naj vam 
bodo zgodbe v časopisu Skozinskoz 
filantrop, ki ga bodo prostovoljke 
in prostovoljci delili po slovenskih 
krajih, v navdih, da tudi sami prispe-
vate k boljši družbi, spoštovanju in 
večji medgeneracijski ter medkultur-
ni povezanosti.« 

Naziv prostovoljstvu prijazna 
občina (ki ga prejmejo občine, ki 
sistematično spodbujajo prostovo-
voljstvo) sta med 42 slovenskimi 
občinami ponovno prejeli občini 
Prebold in Žalec.

Kulturni program je pripravil 
kitarski orkester Glasbene šole Rista 
Savina Žalec, dogodek je povezovala 
Neža Zagoričnik.

Gostiteljica Slovesnega dne prostovoljstva 
letos Občina Žalec

Priznanja naj prostovoljcem
    BINA PLAZNIK

Skupini študentk, prostovoljk sta nagrado za naj projekt medgeneracijskega  prostovoljstva podelila dr. Barbara Lužar in Franci 
Zlatar.

Obsežna infrastrukturna dela v Ekonomsko-
poslovni coni Arnovski gozd III, s katerimi so 
začeli pred dvema letoma, se počasi zaključujejo.

Gradnja v Arnovskem 
gozdu III naj bi bila 
končana junija

  LUCIJA GROBLER   S. SADNIK

Med junijem in septembrom preteklega leta je bila izvedena rekonstruk-
cija dotrajane lokalne ceste v južnem delu poslovne cone na Ložnici. Na 
ločenem javnem razpisu je bilo kot izvajalec del izbrano podjetje Tegar iz 
Velike Pirešice. Pogodbenik je gradbena dela uspešno zaključil in naročni-
ku predal rekonstruirani odsek občinske ceste, v katerem je vgrajena vsa 
potrebna komunalna infrastruktura. Rekonstrukcija je zajemala razši-
ritev ceste, dograditev pločnika na eni ter površino za mešan promet 
pešcev in kolesarjev na drugi strani – dalje pa še obnovo vodovoda, razvod 
cestne razsvetljave in meteorno kanalizacijo v celotni dolžini odseka 
170 metrov. Vrednost gradbenih del je po njihovem zaključku znašala 
246.334 evrov skupaj z DDV. Zaključek gradbenih del in primopredaja 
objekta sta tudi za ta projekt predvidena junija letos.

Jure Trbič, državni sekretar z Ministrstva
za javno upravo

Dr. Darja Majkovič, direktorica občinske 
uprave Občine Žalec

Pogled na obsežno območje Arnovskega gozda III v gradnji s ptičje perspektive
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V tednu družine, ki je namenjen 
spodbujanju družinskih vrednot in 
krepitvi družinskih odnosov, je bil 
v Domu krajanov Tabor v sredo, 17. 
maja, tradicionalni sprejem novo-
rojenčkov in bodočih prvošolcev, ki 
bodo prag POŠ Tabor prestopili 1. 
septembra letos.

Na sprejem je bilo skupaj s starši 
vabljenih 22 novorojenčkov, ki so 
se rodili v obdobju od lanskega do 
letošnjega dneva družine. V tem 
času se je v občini rodilo 8 deklic in 
14 dečkov. Tradicionalno je bilo na 

sprejem vabljenih tudi 19 bodočih 
prvošolčkov in njihovih staršev, 
babic in dedkov. Jeseni bo tako 
prag POŠ Tabor prestopilo 10 deklic 
in 9 dečkov. Pozdravno besedo in 
voščila je zbranim ob tej priložnosti 
namenil župan Marko, skupaj z višjo 
svetovalko na Občini Tabor Sašo 
Zidanšek Obreza pa sta otrokom 
podelila darila. Občina Tabor je 
novorojenčkom ob tej priložnosti 
podarila didaktično igro Črkoljub, ki 
jih bo vodila po poti spoznavanja črk 
in besed, vsi pa so na podlagi Odloka 

o enkratnem denarnem prispevku 
za novorojence v Občini Tabor tudi 
prejemniki enkratnega denarnega 
prispevka v višini 150 evrov. Bodoči 
prvošolčki pa so prejeli praktičen 
nahrbtnik, ki jim bo lahko služil na 
športnih dnevih in raznih pohodih, 
ker je Tabor čebelam prijazna občina, 
kjer je kar nekaj pridelovalcev medu 
in čebeljih izdelkov, pa tudi knjigo 
Čebele, ki jih bo popeljala v čarobno 
kraljestvo čebel.

S plesom in recitali so ga izvedli 
otroci Vrtca Tabor pod mentor-
stvom vzgojiteljic Nine Mak Lopan 
in Mateje Jezernik ter učenci POŠ 
Tabor pod mentorstvom Simone Jan. 
Za prijetno druženje ob dobrotah je v 
nadaljevanju poskrbelo Društvo žena 
in deklet Občine Tabor. 

Jurijev trg je postal osrednji 
prireditveni prostor v kraju, inve-
sticija pa je bila delno financirana 
iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj. 

Projekt, katerega skupna vrednost 
je približno 247.000 evrov, je poleg 
izgradnje trga in parkirišč vključeval 
tudi zasaditev dreves ter postavitev 
pitnika, kozolca in makete Tabora. 

Posebno skrb so namenili postavitvi 
urbane opreme, med katero izstopa 
t. i. pametna klopca z info točko. Ta 
omogoča ogled lokalnih in turistič-
nih vsebin Spodnje Savinjske doline 
na digitalnem zaslonu, prav tako pa 
si posameznik lahko napolni svoj 
mobilni telefon ali preveri delovanje 
svojega električnega kolesa.

Župan Marko Semprimožnik je v 
svojem nagovoru na prireditvi ob 
odprtju med drugim povedal: »Uredi-
tev tega našega skupnega ambienta 
za vsakodnevni živžav, pa tudi za 
posebne priložnosti, kot je dana-
šnja, je v glavah dolgo tlela kot ideja, 
se razvijala in nas s sodelovanjem 
in posluhom mnogih udeležencev 

pripeljala do dejanske uresničitve. Z 
ureditvijo Jurijevega trga Tabor ne 
pridobiva zgolj mesta za srečevanje 
in druženje, ampak z njim odražamo 
identiteto celotne Spodnje Savinjske 
doline, ki se izkazuje skozi sedem 
vrednot: srčnost, trajnost, zaveza-
nost tradiciji, inovativnost, raznoli-
kost pokrajine in aktivnosti, dosto-
pnost in varnost.«

V nadaljevanju se je zahvalil tabor-
skemu občinskemu svetu minulega 
in sedanjega sestava, svojim sode-
lavcem v občinski upravi, arhitektu 
in vodji projekta mag. Blažu Birku, 
podjetju Tegar, ki je bilo izvajalec 
projekta, in vsem, ki so sodelovali 
pri izvedbi in kakorkoli pomagali pri 
uresničitvi tega projekta.

Novo pridobitev je blagoslovil 
župnik Martin Cirar, župan Sempri-
možnik pa je skupaj s Petrom Cestni-
kom, članom Gospodarskega sveta 
Župnije sv. Jurij, slavnostno prere-
zal otvoritveni trak. Uradni del je 
bil s tem končan, vajeti v roke pa so 
prevzeli članice in člani Moonligh-
ting Orchestra na čelu s Francijem 
Podbrežnikom, ki so poskrbeli za 
pravo glasbeno zabavo. Svoje pa je 
k prireditvi ob zaključku koncerta 
pridalo tudi kulinarično razvaja-
nje, za katerega so poskrbele članice 
Društva žena in deklet Občine Tabor.

Slovesno prireditev so s kulturnim 
programom obogatili učenci POŠ 
Tabor pod mentorskim vodstvom 
Simone Jan, vodila pa jo je Ksenija 
Kovče.

Jurijev trg predan namenu
     D. NARAGLAV

Skupinska z županom, novorojenčki, bodočimi prvošolčki in ostalimi 

Župan z najmlajšimi   
    D. NARAGLAV

Zadnji aprilski petek so v Taboru slovesno predali namenu Jurijev trg, 
ki so ga začeli graditi lansko leto, dokončali pa letos. 

Peter Cestnik in Marko Semprimožnik sta se ob prerezu traku iskreno veselila nove 
pridobitve.

Udeleženci prireditve so napolnili prenovljen trg.

Dan pred dnevom upora je v 
dvorani Doma krajanov Tabor 
potekala slavnostna seja občinske-
ga sveta, na kateri je župan občine 
Marko Semprimožnik podelil 
letošnja občinska priznanja. 

V nagovoru na slavnostni seji je 
župan Marko Semprimožnik povzel 
že realizirane investicije in predsta-
vil tiste, ki so trenutno še v teku. 
Omenil je projekt vodooskrbe, kjer 
je občina pomemben partner, saj se 
vodni viri, ki zagotavljajo pitno vodo 
širšemu območju Spodnje Savinjske 
doline, nahajajo tudi na območju 
Občine Tabor (transportni vodovod 
skozi Loke in vodohran na Vinogra-
dih), novozgrajeno fekalno kana-
lizacijsko omrežje Ojstriška vas – 
vzhod ter prenovljen in ob prazniku 
slovesno odprt Jurijev trg v središču 
Tabora. Omenil je tudi še trajajoč 
projekt izgradnje kolesarskih poti ter 
cesto na Čeren, ki že služi svojemu 
namenu, in si obetal, da bi se že letos 
tudi v smeri proti Zajčevi koči lahko 
peljali po asfaltni cesti. Ob tem je 
povedal: »Zavedam se, da je potreb 
in želja veliko. A cena za samostojno 
občino, ki se s slabimi 1.800 prebi-
valci razprostira na 35 km2, je tudi v 
višini našega občinskega proračuna. 
Ta nas sili, da proračunska sredstva 
razporejamo odgovorno in preu-
darno. Poleg vseh obveznosti bomo 
tudi v prihodnje skrbeli, da bodo 
naša društva, na katera smo izredno 
ponosni, imela zagotovljene pogoje 
za delovanje. Ob tej priložnosti je 
prav, da se kot občani zavedamo, da 
pripadnost svojemu kraju izkazujemo 
tudi z udeležbo na prireditvah, kot je 
nocojšnja. Naše majhnosti ostalemu 
svetu ne smemo predstavljati kot 
pomanjkljivost, temveč kot poseb-
nost. Naša občina se z ravninskega 
dela Spodnje Savinjske doline vzpne 
na sam vrh Čemšeniške planine, ki je 

s svojimi 1.205 m najvišji vrh Zasa-
vskega hribovja ter skriva številne 
naravne in zgodovinske znameni-
tosti. Priložnosti za predstavitev 
našega koščka raja je veliko. A za 
uspešno predstavitev lepot okoli nas 
in poslovnih priložnosti, ki se skri-
vajo tu, je najbolj pomembno, da se 
jih zavedamo mi sami, občanke in 
občani Občine Tabor, z odgovor-
nim ravnanjem do okolja, v katerem 
živimo. Pred skoraj 600 leti se je v 
naših krajih tragično končala zgodba 
o nesrečni ljubezni, ki je posledično 
vplivala na kasnejšo podobo tedanje-
ga sveta. Pred 384 leti sta ponosna 
drža in trma, ki sta zrasli v teh krajih, 
zanetili upor, v katerem je sodelovalo 
15.000 upornih kmetov. V zgodovi-
ni so se v naših krajih zgodile velike 
stvari, ki so jih v želji po oblikovanju 
lepšega in boljšega svata odlikovali 
ponos, trma in vztrajnost. Naj nas v 
duhu tedanjega časa te vrline sprem-
ljajo tudi v prihodnje.«

Prireditev sta uvodoma pospremi-
la koračnica Savinjskih rogistov in 
prihod Zelenega Jurija ter praporšča-
kov na oder dvorane Doma krajanov. 
Slovensko himno je zapela sopra-
nistka Marija Erjavec. Prireditev je 
organiziralo KD Ivan Cankar Tabor. 
V kulturnem programu so poleg 
omenjenih sodelovali tudi pevci 
Mešanega pevskega zbora Pevske-
ga društva Tabor pod vodstvom 
Karla Leskovca. Prireditev je zasno-
val, povezoval in v cvetje odel Alen 
Kovačič, predsednik KD Ivan Cankar, 
potekala pa je v znamenju zgodo-
vinskih dejstev in legend srednjega 
veka v času vladanja Celjskih grofov, 
za kar je poskrbela priznana srednje-
veška plesna skupina KuD Galiarda iz 
Celja, ki je s svojimi plesi občinstvo 
popeljala v plesne dvorane in grajske 
vrtove srednjega veka. 

Slavnostna seja v 
znamenju srednjega veka 

     D. NARAGLAV

Župan Marko Semprimožnik je podelil tudi dve letošnji občinski 
priznanji. Ekipi članic A PGD Kapla–Pondor je podelil priznanje za dose-
ganje visokih rezultatov na področju gasilskih tekmovanj. V imenu ekipe 
je priznanje sprejela Tea Pustoslemšek. Zlato plaketo Občine Tabor pa 
je za prizadevno delo na področju kulturnih dejavnosti prejela Magda 
Semprimožnik. Poleg teh dveh priznanj so bile podeljene še zahvalne 
listine, ki so jih prejeli prostoferji Občine Tabor, ki so vključeni v vses-
lovenski prostovoljski projekt zavoda Zlata mreža za mobilnost starej-
ših. Listine so prejeli: Renato Grobelnik, Urška Zupančič, Ivan Hrastnik, 
Stanislav Petrič, Drago Vranič, Ivan Podbregar, Franc Ribič, Simon Slakan 
in Alojz Weichardt.

Župan Občine Tabor Marko Semprimožnik 
ob prazniku: »Naše majhnosti ostalemu svetu 
ne smemo predstavljati kot pomanjkljivost, 
temveč kot posebnost.«

Dobitniki priznanj in zahval z županom in Zelenim Jurijem
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Ob obletnici smrti Srečka 
Puncerja so 28. aprila na pokopa-
lišču v Braslovčah pripravili krajšo 
spominsko slovesnost, na kateri 
so se zbrali predstavniki Občine 
Braslovče, Spodnje-Savinjskega 
društva generala Maistra Žalec, 
Šaleškega društva general Maister 
Velenje, nekaterih veteranskih 
organizacij, Slovenske nacional-
ne stranke, Slovenske vojske in 
krajani.

Srečko Puncer je bil novinar, knji-
ževnik, literat in predvsem borec za 
severno mejo, ki je skupaj z Rudol-
fom Maistrom in Franjem Malgajem 
veliko prispeval v boju za slovensko 
ozemlje na Koroškem.

Spominski venec sta na njegov 
grob položili predstavnica Občine 
Braslovče Danica Tajnšek in predse-
dnica Zveze društev generala Maistra 
Lučka Lazarev Šerbec.

V spomin Srečku Puncerju             
    T. TAVČAR

Občina Vransko 14. maja praznu-
je v spomin na leto 1868, ko je cesar 
dotedanji kraj Vransko povišal v 
deželno-knežji trg. Vransko je od 
takrat zamenjalo različne oblike 
lokalne samouprave, od leta 1999 
pa je samostojna občina.

Županja Nataša Juhart je v sveča-
nem nagovoru na slovesnosti spre-
govorila o pomembnih projektih v 
občini. Med drugim je izpostavila 
zaključek izgradnje primarnega vodo-
voda Zaplanina–Ločica–Vransko, 
ki se je začel v letu 2021, zaključeni 
sanaciji plazov na Ropasiji in v Selu 
ter začetek sanacije plazu v Zapla-
nini. Omenila je tudi širitev čistilne 
naprave Vransko, ki je zaključena, in 
načrtovano širitev čistilne naprave 
Prekopa ter začetek ureditve dodatne 

igralnice v vrtcu. Lani so na Vranskem 
prispevali tudi k nakupu dveh gasil-
skih vozil s cisterno za PGD Ločica ter 
PGD Prekopa–Čeplje–Stopnik; zanju 
so v sedmih letih odplačali kredit v 
skupni vrednosti 300.000 evrov. 

Na regionalni cesti v Brodeh so 
bili obnovljeni dva mostova in dva 
prehoda za pešce ter postavljena 
ustrezna prometna signalizacija. Za 
večjo prometno varnost vseh udele-
žencev v prometu so poskrbeli tudi 
s prikazovalnikom hitrosti na cesti 
Prapreče–Vransko. 

Sledila je podelitev priznanj 
občine, ki sta jih podelili županja 
Nataša Juhart in direktorica občin-
ske uprave Marija Jerman. Priznanja 
Občine Vransko so prejeli: družina 
Skok s Črete – za dolgoletno nudenje 

domačih proizvodov na tržnici 
Vransko, Anton Eberlinc – za dolgo-
letno delovanje na področju prosto-
voljstva in Ira Zorko – za ohranjanje 
kulturne dediščine v Občini Vransko; 
plakete: Stanislava Škrabar – za dolgo-
letno uspešno delovanje na kulturno-
-družabnem področju, Franc Zupan 
– za dolgoletno uspešno delovanje na 
kulturno-družabnem področju, Stani-
slav Košenina – za prispevek k ohra-
njanju kulturne dediščine in promo-
cijo Občine Vransko, Konrad Jagodič 
– za prispevek k ohranjanju sakralne 
kulturne dediščine, Srečko Remic – 
za dolgoletno uspešno delovanje na 
področju gasilstva, Marko Križnik 
– za dolgoletno uspešno delovanje 
na področju gasilstva; grb občine sta 
prejela: Stojan Golob – za izjemen 
prispevek k razvoju športa in turizma 
ter prepoznavnosti Občine Vransko 
in Franc Remic – za izjemen prispe-
vek k ohranjanju sakralne kulturne 
dediščine. Za častnega občana Občine 
Vransko so imenovali Franca Sušnika 
– za življenjsko delo v lokalni skup-
nosti. Bil je župan kar šest mandatov, 
to je 24 let.

Uvodni del svečanosti so pospremili 
praporščaki društev in organizacij, v 
kulturnem programu pa sta nastopila 
Pihalni orkester Glasbene šole Risto 
Savin iz Žalca in Folklorno društvo 
Vransko. Udeleženci akademije so si 
lahko ogledali manjšo razstavo slik 
slikarja domačina Antona Perka, v 
počastitev praznika pa se je zvrstilo 
več športnih in kulturnih prireditev.

Letošnja slavnostna akademija ob občinskem prazniku 
je bila 12. maja v športni dvorani Vrani Vransko. 

Častni občan postal 
Franc Sušnik

    T. TAVČAR

Dobitniki priznanj z županjo Natašo Juhart

S spominske slovesnosti  

Minuli četrtek, 25. maja, je bila v 
sejni sobi Občine Prebold 6. redna 
seja tamkajšnjega občinskega sveta. 
Svetniki so med drugim obravna-
vali in potrdili rebalans proračuna 
Občine Prebold za leto 2023 ter 
potrdili Načrt razvojnih progra-
mov občine za obdobje 2023–2026 
ter rebalans Načrta razpolaganja z 
nepremičnim premoženjem Občine 
Prebold za leto 2023.

Župan mag. Marko Repnik je ob 
tem povedal, da se skupni prihodki 
proračuna z rebalansom za leto 2023 
znižujejo za 164.632 evrov, kar pred-
stavlja 2,7-odstotno znižanje. Skupni 
odhodki pa se povečujejo za 246.893 
evrov, kar predstavlja 4,2-odstotno 
povečanje. Svetniki so potrdili tudi 
Načrt razvojnih programov občine 
za obdobje 2023–2026 in rebalans 
Načrta razpolaganja z nepremičnim 
premoženjem.

Na seji so sprejeli tudi spremembe 
Pravilnika o sofinanciranju počitni-
ških aktivnosti, ki jih je predstavil 
Boštjan Herodež, predsednik Odbora 
za negospodarstvo in javne službe 
družbenih dejavnosti. Na mizi je bil 
nato še Pravilnik o dodelitvi sredstev 
za namene pokroviteljstva občine, ki 
ga je predstavil Fran Škrabe, predse-
dnik Komisije za mandatna vpraša-
nja, volitve in imenovanja. Svetniki so 
pravilnik soglasno potrdili.

V nadaljevanju so se seznanili z 
analizo izvajanja strategije razvoja 
občine za leto 2022. Analiza sloni na 
anketi, izvedeni med 100 prebivalci 
občine, župan pa je ob njeni predstavi-

tvi povedal, da je že leta 2017 takratni 
občinski svet sprejel vizijo in strategi-
jo za razvoj občine Prebold. Del tega je 
tudi zaveza za vsakoletno spremljanje 
rezultatov strategije razvoja z anketi-
ranjem občanov. Anketiranje so opra-
vili aprila, rezultati pa kažejo, da se 
osnovne vrednote občanov ne spremi-
njajo, se je pa spremenil njihov vrstni 
red pomembnosti. Na prvih mestih 
ostajajo občutek varnosti bivanja, 
dobri medsebojni odnosi in dobra 
zdravstvena oskrba. V primerjavi z 
letom 2021 je dobra oskrba prebival-
cev s trgovino in storitvami s 4. padla 
na 8. mesto. Med prvih pet so se na 

3. mesto uvrstile dobre možnosti za 
šport in rekreacijo. Sledijo delovna 
mesta v bližini, dobre prometne pove-
zave, dobra oskrba prebivalcev, dobri 
pogoji v vrtcu in šoli, zagotovljene 
socialne aktivnosti, dobra turistična 
ponudba, dobra duhovna oskrba in 
dobra kulturna ponudba ter možnost 
kulturnega udejstvovanja.

Po predstavitvi rezultatov analize 
je bila seja za javnost zaprta, svetniki 
pa so razpravljali o predlogih za pode-
litev letošnjih občinski priznanj, ki 
so do postavljenega roka prispela na 
občino. 

Rebalans proračuna in analiza razvoja
   D. NARAGLAV

Medgeneracijski center Prebold 
je minulo soboto v prostoru centra 
Marof pripravil prvo Garažno 
razprodajo. Ta pojem prihaja iz 
ZDA, kjer tak način prodaje teče že 
desetletja. 

Tipično ob spomladanskem ali 
jesenskem pospravljanju hiše ljudje 
odvečne predmete namesto v smeti 
ali da bi jih podarili, pa nimajo komu, 
naredijo razprodajo kar v domači 
garaži ali pred njo. Po navadi se jih 
združi cela ulica ali celo naselje ter 
dogodek lokalno oglašujejo, celo le 
z doma narejenimi plakati in letaki. 
Največji povezani dogodek teče čez 
pet držav ZDA in »ulica« je dolga 
preko tisoč kilometrov. O feno-
menu je bil posnet tudi film, več 

glasbenih hitov, narejene študije 
in podobno. Garažna razprodaja je 
način, da sosedje poceni kupijo tisto, 
česar drugi sosedje ne potrebujejo 
več. Seveda je to tudi priložnost za 
prekupčevalce in starinarje. V Slove-
niji tak način prodaje še ni razširjen  
– je pa nekaj krajev, kot so Domžale, 
Radomlje, Tabor pri Mariboru, 
Murska Sobota, kjer to že nadvse 
uspešno počnejo. S prvo preboldsko 
garažno razprodajo se jim pridružuje 
tudi Medgeneracijski center Prebold. 
Kot je povedala njegova vodja Mirica 
Reberšek, so veseli, da so se za to 
odločili, vendar se morajo ljudje na 
to še navaditi. Naslednja priložnost 
za to bo že 17. junija.

Prva garažna razprodaja             
     D. NARAGLAV

Prva garažna razprodaja  je prestala svoj krst.

Društvo upokojencev Braslovče 
letos praznuje 70-letnico delova-
nja. Pred časom so v Domu kulture 
izpeljali slavnostni zbor članic in 
članov društva. Zbrane je nagovo-
ril predsednik Andrej Korošec, ki 
je predstavil zgodovino društva, 
pripravili pa so tudi bogat kulturni 
program.

Organizirano delovanje se je 
pričelo že nekaj let pred letom 1953, 
ko je bila v Braslovčah ustanovljena 
podružnica Društva upokojencev 
takratne Ljudske Republike Slove-
nije. Leta 1976 pa so se registrirali 
pod današnjim imenom in trenutno 
imajo preko 300 članic in članov. Prvi 

prapor so razvili leta 1956, novega, 
bolj sodobnega, pa ob 60-letnici delo-
vanja leta 2013. Društvo je ob jubi-
leju prejelo priznanje Zveze društev 
upokojencev Slovenije, trem še 
živečim predsednikom pa je društvo 
podelilo priznanje. 

Pomena organiziranega delovanja 
se zavedajo tudi v Občini Braslov-
če. Župan Tomaž Žohar jim je ob tej 
priložnosti podelil simbolični ček v 
vrednosti 1000 evrov. Za uspešno 
delo društva so zaslužni predvsem 
člani in prostovoljci, ki se zahvaljuje-
jo domači lokalni skupnosti, da ima 
posluh za starejše in njihovo društvo.

DU Braslovče že 70 let            
  T. TAVČAR
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Mirica Reberšek

Želimo si postati regijski 
medgeneracijski center 

    D. NARAGLAV

Dan odprtih vrat MGC Prebold je bil priložnost za predstavitev nove vodje.

Pred občinskim in 
državnim praznikom 
so v Taboru pripravili 
tudi 4. redno sejo 
občinskega sveta. 

Medgeneracijski center Prebold 
ima za sabo že več kot pet let delo-
vanja, naloge koordinatorke v njem 
pa je pred kratkim prevzela Mirica 
Reberšek iz Latkove vasi, ki se je 
širši javnosti predstavila na dnevu 
odprtih vrat MGC v četrtek, 11. 
maja. 

Mirica Reberšek je ob tej prilož-
nosti predstavila aktivnosti, ki jih v 
MGC redno organizirajo, ter zbrane 
povabila na prihodnje dogodke, ki 
so zanimivi širši javnosti. Tako bodo 
5. junija gostili pevko Majdo Petan, 
ki bo skupaj z možem Marjanom 
Petanom pripravila literarno-glas-
beni večer, 6. junija bodo gostili 
popotnika, mirovnika in humani-
tarca Toma Križnarja, ki neutrudno 
potuje in raziskuje svet, 14. junija 
bo predavanje o Indiji, ki je dežela 
velikih nasprotij in skrivnosti, manj-
kalo pa ne bo tudi drugih aktivnosti 
in dogodkov.

Dan odprtih vrat je popestril tudi 
obisk Ojstriške gospode iz TD Tabor, 
ki predstavlja srednjeveško zgodovi-
no Ojstrice, ta pa je povezana tudi 
s Preboldom. Poleg predstavitve 
njihove dejavnosti je bil razlog za 
obisk tudi likovna razstava njihove-
ga člana Borisa Bizjaka, ki je v okviru 
njihove skupine grajski slikar in glas-
benik. Ob zaključku uradnega dela 
odprtja razstave so bili udeleženci 
deležni dobrot, ki so jih pripravile 
udeleženke kuharskih delavnic, ki se 
redno odvijajo v njihovem MGC. 

Ob tem je nova koordinatorka MGC 
Mirica Reberšek povedala: »Moja 
vizija Medgeneracijskega centra 
Prebold je, da postanemo ugleden 

in priljubljen center, kjer se občani 
čutijo povezani, imajo občutek pripa-
dnosti, se dobro počutijo ter se radi 
družijo in vračajo v okrilje centra. 
Želimo si postati regijski medgenera-
cijski center; k medsebojnemu sode-
lovanju si želimo pritegniti občane, 
posameznike, prostovoljce, podjetja, 
organizacije, šole, društva v občini in 
širše. Tako lahko ustvarimo okolje, v 
katerem se bosta znanje in modrost 
prepletala z otroško radovednostjo 
in igrivostjo. V naslednjih petih letih 
želimo nadaljevati s prepoznavnostjo 
kot priznani medgeneracijski center 
v Spodnji Savinjski dolini in širše.« 

Med drugim želijo pritegniti tudi 
posameznike, ki imajo razna znanja, 
talente, da jih pokažejo v javnosti. 
Enkrat mesečno želijo omogočiti 
druženje prostovoljcev ob kavi ali 
čaju. Medse želijo povabiti ranljive 
skupine ter jih vključiti v aktivno 
življenje in sodelovanje, prav tako 
pa želijo neformalne izobraževal-
ne vsebine narediti dostopne za vse 
občane, te pa naj bodo kakovostne in 
družabne. Z raznimi kvalitetnimi in 
raznolikimi aktivnostmi si želijo še 
bolj oživiti kraj in povezati družine, 
s tem pa ponovno vzpostaviti kvali-
tetno medsebojno druženje. Radi bi 
vzpostavili tudi informacijsko točko 
za mlade in starejše, kjer bi lahko 
pomagali pisati razne vloge in starej-
šim prebrati dopise, pomagali pa bi 
jim tudi pri računalniškem znanju in 
znanju pametnega telefona, iskanju 
informacij in povezovanju z usta-
novami in posamezniki, kjer lahko 
pridobijo potrebne informacije.

O tem, zakaj se je sama odločila 

postati koordinatorka MGC Prebold, 
pa je Mirica Reberšek povedala: 
»Zame je to bil izziv, in glede na to 
da imam rada izzive, da imam rada 
dogodke, sem se takrat, ko sem 
videla razpis, odločila, da se prija-
vim. Že na UPI – ljudski univerzi 
Žalec, kjer sem pred leti delala, sem 
urejala dogodke, imela delavnice, 
teden vseživljenjskega učenja in 
parado učenja ter takrat tudi ugoto-
vila, da je to delo meni pravzaprav 
zelo všeč in mi nekako tudi dobro 
uspeva. Tako da je delo, ki sem ga 
sprejela v MGC Prebold, že moja 
dolgoletna želja, vendar takrat še ni 
bilo denarja za tovrstne projekte. Ko 
se je pred petimi leti ta medgenera-
cijski center 'zgodil' in ga je vsa leta 
zelo dobro vodila moja predhodnica 
Klavdija Jelen, mi je bilo zelo zani-
mivo sodelovati na raznih delavni-
cah in drugih aktivnostih. Tako sem 
poznala to delo, in ker se je pojavila 
prilika, sem z veseljem sprejela vlogo 

koordinatorke.« Sicer pa je Mirica 
Reberšek domačinka iz Latkove vasi: 
»Tako lahko hitro pridem sem in 
tja. Po izobrazbi sem komercialist-
ka, a imam pravzaprav več poklicev. 
Moj prvi poklic je slaščičarka, a sem 
zaradi alergije morala s tem delom 
zaključiti – in sem šla v drugo smer 
ter postala komercialistka. Vmes sem 
se preizkusila tudi v Domu starejših 
na Vranskem kot negovalka, kjer mi 
je bilo tudi izredno lepo, saj zelo rada 
delam z ljudmi, hkrati pa je bil to tudi 
poseben in zanimiv izziv v mojem 
življenju. Tam sem bila šest let in 
spletli smo res dobre medsebojne 
odnose tako z oskrbovanci kot sode-
lavci. To delo z ljudmi, tako z mlajši-
mi kot starejšimi in otroci v MGC, pa 
bo zagotovo še nadgradnja vsega, kar 
sem že počela v življenju.«

Četrta redna seja
   D. NARAGLAV

Med drugim so potrdili zaključ-
ni račun občine za leto 2022 in se 
seznanili z letnimi poročili javnih 
zavodov za leto 2022 s področja 
negospodarstva, katerih sousta-
noviteljica je Občina Tabor. Obrav-
navali so tudi predlog sklepa o 
dopolnitvi letnega načrta ravnanja 
s stvarnim premoženjem občine, 
sprejeli pa so tudi cenik pogrebnih 
in pokopaliških storitev v občini ter 
potrdili kandidata za člana Sveta 
zavoda MSKŽ. Na koncu so bili 
seznanjeni s poročilom o upravnem 
poslovanju Občinske uprave za leto 
2022.

Potrdili so tudi spremembe cen 

storitev obveznih gospodarskih 
javnih služb varovanja okolja. Cena 
zbiranja mešanih komunalnih 
odpadkov je poslej 0,21245 evra/kg. 
Cena zbiranja biološko razgradljivih 
kuhinjskih odpadkov in zelenega 
vrtnega odpadka je 0,12711 evra/kg. 
Cena obdelave določenih vrst komu-
nalnih odpadkov je 0,11837 evra/
kg. Cena obdelave biorazgradljivih 
odpadkov je 0,09500 evra/kg. Cena 
odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpad-
kov pa je 0,10031 evra/kg.

V zvezi z letnim poročilom zavoda 
sv. Rafaela so svetniki potrdili soglas-
je, da se presežek odhodkov nad 
prihodki v višini 23.293 evrov pokrije 
iz rezervacij za pokrivanje odhodkov 
oz. iz lastnih sredstev Zavoda sv. 
Rafaela Vransko, ter soglasje k ceni 
storitve pomoči na domu v višini 

24,28 evra z veljavnostjo od 1. 3. 
2023 dalje. Subvencija iz Pravilnika 
za oblikovanje cen socialnovarstve-
nih storitev znaša 60 odstotkov. 
Občinski svet je v nadaljevanju seje 
potrdil tudi zaključni račun prora-
čuna občine za minulo leto, nato pa 
se seznanil z letnimi poročili javnih 
zavodov s področja negospodarstva 
in v zvezi s tem sprejel več sklepov, 
in sicer: dal je soglasje JVIZ OŠ Vran-
sko-Tabor, da se presežek odhodkov 
nad prihodki POŠ Tabor v višini 
3.592,96 evra in davek od dohodka v 
višini 740,11 evra za POŠ Tabor ter 
presežek odhodkov nad prihodki OE 
Vrtec Tabor v višini 22.967,48 evra, 
kar izkazujeta enoti na dan 31. 12. 
2022, pokrijejo iz presežka prihod-
kov nad odhodki iz preteklih let, 
ki znaša 36.416,68 evra. Ostanek 
presežka prihodkov nad odhodki iz 

preteklih let v višini 9.116,13 evra 
se nameni za kritje investicij za POŠ 
Tabor in OE Vrtec Tabor. Ostali 
sklepi so se nanašali na soglasja, ki 
so jih dali MSKŽ, JZ GŠ Risto Savin 
Žalec, JZ II. OŠ Žalec, JZ Zdravstve-
ni dom dr. Jožeta Potrate Žalec, JZ 
UPI-ljudska univerza in JZ Regijsko 
višje in visokošolsko središče, da se 
presežek prihodkov nad odhodki 
realizira na podlagi njihovih potreb. 

V nadaljevanju seje so svetniki 
potrdili razmerje med enojnim in 
družinskim grobom, ki znaša 1 : 
1,3, ter potrdili nov cenik pogrebnih 
in pokopaliških storitev, ki je začel 
veljati 1. maja. Ob koncu seje so dali 
še soglasje h kandidaturi Andreje 
Goropevšek za članico Sveta Zavoda 
MSK Žalec ter potrdili najem poslov-
nega prostora za potrebe delovanja 
Občinske knjižnice Tabor.

Ojstriška gospoda z županom Markom Repnikom, prvi z leve pa je avtor razstavljenih 
del Boris Bizjak.

Prijetno vzdušje je pomagal ustvarjati znani komik Gašper Bergant, 
ki je povezoval dogodek.

V sredo, 24. maja, je na Pode-
želski tržnici Žalec pod koordina-
torstvom UPI – ljudske univerze 
Žalec potekala že 9. Parada učenja. 

Kljub slabemu vremenu se je 
dogodka udeležilo več kot 30 različ-
nih organizacij, med katerimi so bili 
vrtci, šole, društva, javni zavodi in 
občine. Prav vse sodelujoče organiza-
cije so obiskovalcem na stojnicah in 
na prireditvenem prostoru pokazale 

drugačno učno izkušnjo pridobivanja 
različnih spretnosti.

Organizacije so pripravile različne 
ustvarjalne delavnice, glasbeno-pev-
ske nastope, kvize, prikaze, spret-
nostne poligone, pokušnje domačih 
dobrot ter športne delavnice. Prijet-
no vzdušje je pomagal ustvarjati 
znani komik Gašper Bergant, ki je 
povezoval celoten dogodek. 

9. Parada učenja 
    T. TAVČAR

V torek, 16. maja, so na Gradu 
Komenda pripravili sprejem za 
57 novih občanov Občine Polzela, 
rojenih v letu 2022.

Župan Jože Kužnik je v svojem 
nagovoru otrokom zaželel vse dobro 
na njihovi življenjski poti, čim več 
lepih trenutkov pri rasti in vzgoji ter 
zdrav in uspešen razvoj. Novorojenčki 

so prejeli knjigo domače avtorice Anje 
Kokot in sadiko češnje, ob rojstvu pa 
180 evrov.  

Sprejem novoporočencev sta z 
igranjem na kitari popestrili učenki 
Glasbene šole Risto Savin Žalec Tjaša 
Filipčič in Sara Andročec, za sladko 
pogostitev pa je poskrbela restavracija 
3 poezije z Gradu Komenda.

Župan Kužnik z novorojenci
    T. TAVČAR

Župan Jože Kužnik je staršem novorojencev podelil knjižno darilo in sadiko češnje.
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Slavnostni govornik je bil direktor Muzeja novejše 
zgodovine Celje dr. Tonček Kregar. 

»Kdor se zaveda, da narodove samozavesti ni brez spoštovanja zgodovine, 
ta ve, da opravljate pomembno delo.« 

V Letušu praznovali 
dan zmage

    T. TAVČAR

Občina Braslovče, območna Zveza 
borcev za vrednote NOB Spodnje 
Savinjske doline in Krajevna orga-
nizacija Zveze borcev za vrednote 
NOB Braslovče so v Letušu prav na 
dan zmage nad fašizmom in naciz-
mom 9. maja pripravile 14. srečanje 
borcev in udeležencev NOB. 

Zbrane na proslavi je pozdravil 
predsednik Krajevne organizacije 
za vrednote NOB Braslovče Nikolaj 
Vilhar, v imenu Občine Braslovče pa 
nagovoril podžupan Primož Brino-
vec. Spregovorila je tudi hčerka 
pokojnega generala Ivana Dolničarja, 
ki je k spomeniku žrtvam pri Kultur-

nem domu Letuš položila tudi venec. 
Slavnostni govorec dr. Tone Kregar 

je v svojem nagovoru izpostavil, da 
je bil 9. maj 1945 lep in sončen dan 
oziroma se ga je kot takšnega vsaj 
vselej spominjal pokojni sloven-
ski partizan, general Ivan Dolničar 
s partizanskim imenom Janošik. 
Kot politični komisar 14. slovenske 
partizanske divizije in predstav-

nik 4. operativne cone najvišjega 
partizanskega poveljstva v tem delu 
Slovenije se je tega dne v Letušu, 
v takratni gostilni Sulcer, srečal z 
nemškim generalpodpolkovnikom 
Aleksandrom Löhrom. Od tam sta 
istega dne skupaj odšla v Topolšico, v 
štab cone, kjer so se pogajanja nada-
ljevala. Pozno zvečer je bil podpisan 
dokument o predaji Löhrove vojske. 
Ob koncu govora je dr. Tonček Kregar 
dejal: »V kolikor nam je tukaj zbranim 
res mar za preteklost, in verjamem, 
da nam je, potem nam ne sme biti nič 
manj mar tudi za to, kar nas in naše 
zanamce čaka jutri.«

Ker je bila ZB za vrednote NOB 
Spodnje Savinjske doline soorga-
nizatorka slovesnosti, je ob koncu 
srečanja zbrane pozdravil tudi njen 
predsednik Marjan Vodeb, nato 
pa je sledilo tovariško srečanje. V 
kulturnem programu so nastopili 
Pihalni orkester Prebold ter učenci 
OŠ Braslovče in POŠ Letuš z mento-
ricami.

Med polaganjem venca

Tako je na spominski slovesno-
sti 12. maja v Andražu nad Polzelo 
povedala slavnostna govornica, 
predsednica Republike Slovenije 
dr. Nataša Pirc Musar. Spominsko 
slovesnost so s svojo navzočnostjo 
počastili ter se poklonili spominu 
na tragičen dogodek izpred 79 let, 
ko je v Andražu nad Polzelo strmo-
glavilo ameriško letalo B-17, leteča 
trdnjava, poimenovana »Dark 
eyes«, tudi general Christopher 
Cavoli, vrhovni poveljnik zavezni-
ških sil v Evropi, ki je hkrati povelj-
nik poveljstva Združenih držav za 
Evropo, veleposlanica ZDA v RS 
Jamie Lindler Harpootlian in gene-
ralmajor Robert Glavaš, načelnik 
Generalštaba Slovenske vojske.

Dr. Nataša Pirc Musar je na sveča-
nosti še povedala: »To je dan, ki 
pomaga prepoznati pomen Slovenije 
v mednarodnih odnosih ter hkrati 
utrjuje znanje o slovenski zgodovi-
ni. To je torej dan spomina. Spomina 
na obdobje, ko je bilo treba biti na 
pravi strani. Na strani boja proti 
fašizmu in nacizmu. Na strani boja 
proti razkosanju naše države. Na 
strani varovanja slovenskega jezika 
in kulture. In tudi na strani borbe za 

demokracijo.« Predsednica je nekaj 
besed posvetila tudi domačinom: 
»Naj se na koncu še posebej toplo 
zahvalim vsem vam, krajanke in 
krajani, ki skrbite za ta kraj spomina 
in besedo o teh dogodkih predajate iz 
generacije v generacijo.«

Zbrane je uvodoma pozdravil Jože 
Kužnik, župan Občine Polzela, nago-
voril pa jih je tudi general Chris-
topher Cavoli, vrhovni poveljnik 
zavezniških sil v Evropi. General 
Cavoli in predsednica Republike 
Slovenije dr. Nataša Pirc Musar sta se 
podpisala tudi v protokolarno knjigo 
Občine Polzela.

Dr. Nataša Pirc Musar, veleposla-
nica Jamie Lindler Harpootlian in 
general Christopher Cavoli položi-
li venca pred spominsko ploščo, na 
kateri so navedena imena umrlih 
mladih Američanov.

V kulturnem programu, ki ga je 
vodila Jolanda Železnik, je nasto-
pila glasbena skupina Šansonet. 
Veličastnost so dogodku dodali Poli-
cijski orkester, ki ga je vodil Roman 
Grabner, ter praporščaki društev, 
združenj in organizacij, ki jim je 
poveljeval David Krk. Z molitvijo 
za pokojne letalce se je v slovesnost 
vključil Vito Muhič, vojaški kaplan.

Dan slovensko-ameriškega 
prijateljstva že devetič  

    T. TAVČAR

Dr. Nataša Pirc Musar

Polaganje venca

Na UPI – ljudski univerzi Žalec je 
bilo 18. maja odprtje letošnjih, že 
28. Tednov vseživljenjskega učenja 
(TVU). Posvetili so jih razpravi 
o življenjskih spretnostih, saj je 
Evropska komisija leto 2023 razgla-
sila za evropsko leto spretnosti. 

Zeleni in digitalni prehod prinašata 
ljudem in gospodarstvu nove prilož-
nosti. Z ustreznimi spretnostmi 
lahko ljudje uspešno obvladujemo 
spremembe na trgu dela ter smo 
aktivno vpeti in vključeni v delova-
nje družbe, demokracije. V razpravi 
o življenjskih spretnostih, v kateri so 
sodelovali predavatelja na UPI Žalec 
Nataša Bele in Žiga Jelen, prostovolj-
ka Aleksandra Škoflek, predstavnica 
društva Univerza za tretje življenjsko 
obdobje Andreja Steiner ter izobraže-
valka odraslih Marjana Rogel Peršič, 
je bila izpostavljena pomembnost 
ključnih življenjskih spretnosti, 
kot so spretnost sporazumevanja v 
slovenščini, digitalne spretnosti ter 
medkulturne in medosebne spret-
nosti, gostje pa so spregovorili tudi 

o izzivih. 
Gostje so razpravo, ki jo je moderi-

rala Biserka Neuholt Hlastec, zaklju-
čili z mislijo o tem, da vseživljenjsko 
učenje ne le krepi in veča naše spret-
nosti, temveč tudi omogoča našo 

nenehno rast in razvoj. Odprtje so 
zaokrožili z likovno razstavo Erne 
Kumperger, ki bo na ogled v prosto-
rih večgeneracijskega centra UPI 
Žalec do začetka junija. 

Odprli Teden vseživljenjskega učenja 
    T. TAVČAR

Gostje med razpravo, ki jo je moderirala Biserka Neuholt Hlastec.
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Zavod za kulturo, šport in 
turizem Žalec je skupaj s partner-
ji projekta MC Žalec in nekate-
rimi športnimi društvi v soboto, 
20. maja, v Športnem centru 
Žalec organiziral prireditev Dan 
za šport, ki nekako spominja na 
zelo uspešno dogajanje v okviru 
nekdanje športne prireditve Razp-
nimo jadra. Organizatorji so z 
društvi namreč tudi tokrat pripra-
vili raznovrstne športne vsebine, 
kjer je vsakdo našel kaj zase. Da je 
bila udeležba res množična, pa so 
poskrbeli učiteljice in učitelji I. OŠ 
Žalec ter njihovi učenci.

Vsak aktivno sodelujoči, ki se je 
preizkusil v več aktivnostih in je zbral 
dovolj žigov na svojem kupončku, je 
bil tudi nagrajen. Za dobro vzdušje in 
zabavo so poskrbeli športni anima-
torji in glasba z DJ-em. Udeležen-
ci so se ta dan lahko preizkusili v 
plesnih delavnicah, testu hoje na 2 
km, teniških aktivnostih in streljanju 
z zračno puško, na napihljivem otro-
škem poligonu, atletskem poligonu 
in kolesarskem poligonu, v balinanju, 
lokostrelstvu, na košarkarskem poli-
gonu in 3×3, v nogometu, odbojki na 
mivki, na karate poligonu, žogatlonu 
in v drugih aktivnostih. 

Športni center Žalec je bil ta dan 
res kot eno veliko mravljišče, polno 
otrok in tudi starejših, ki so imeli res 

veliko možnosti aktivnega udejstvo-
vanja v različnih športih, predvsem 
pa so uživali v druženju v naravi, ki je 
po nenehnem deževju ta dan prines-
la tudi sonce in toploto, tako da je 
bilo druženje še toliko prijetnejše. K 
temu sta svoje dodali tudi glasba z 
DJ-em in dobra organizacija. Glavni 
organizator dogodka Matej Sitar, 
vodja programa šport na ZKŠT Žalec, 
je bil ta dan vidno zadovoljen, saj sta 

vreme in množica poskrbela, da je 
prireditev res upravičevala svoje ime 
Dan za šport. Za Utrip je povedal: 
»Res sem vesel, da nam je znova 
uspelo na športne površine Športne-
ga centra Žalec privabiti veliko ljudi, 
zlasti otrok. V prvi vrsti gre za to 
zahvala I. osnovni šoli Žalec, ki je v 
dogovoru z nami imela svoj športni 

dan. Za učence od 6. do 9. razreda 
danes potekajo medrazredna tekmo-
vanja v košarki 3×3, nogometu in 
odbojki na mivki. Najboljši razredi 
so prejeli tudi medalje. Sicer pa so 
udeleženci na kartončkih pridno 
zbirali tudi žige z udejstvovanjem 
v različnih drugih aktivnostih ter 
za uspešno opravljene naloge in 
zadostno število žigov prejeli tudi 
razne nagrade. Mislim, da danes 
vsi uživamo in da si lahko le želimo 
takšnih dogodkov tudi v prihodnje.« 

In kaj na vse to pravijo udeleženci? 
Najprej smo za nekaj besed povprašali 

učiteljico na I. OŠ Žalec Uršo Javše-
vec Kolar: »Vsekakor so tovrstne 
prireditve zelo dobrodošle. Otroci so 
se je v velikem številu udeležili, veseli 
so raznih iger in aktivnosti na različ-
nih poligonih, zagnano tudi tekmu-
jejo v košarki, nogometu in odbojki 
na mivki ter se imajo lepo. Tudi starši 
zelo podpirajo tovrstne dejavnosti, 
danes nam je naklonjeno še vreme, 
tako da je res vse super. Vsekakor 

smo se z veseljem pridružili temu 
dogodku, kjer smo mi, zaposleni na 
šoli, predvsem zadolženi, da imamo 
otroke pod nadzorom, da jih sprem-
ljamo, sigurno pa nam ne bo ušel 
kakšen test hoje in morda še kaj.«

 Podobno nam je povedala tudi 
Nastja Čop, svetovalna delavka 
na šoli, ter k temu dodala: »Zelo 

rada spremljam športne dogodke, 
za otroke pa se mi zdi super, da se 
tudi družijo izven pouka in da imajo 
pestre aktivnosti. Ob tem spoznava-
jo in vidijo, da je šport pomemben 
del življenja in da se lahko zabavajo 
tudi izven šole. Danes je svoje dodalo 
tudi lepo vreme in je vse skupaj zato 
še bolj prijetno in veselo. Takšni 
dogodki nas povezujejo in nas delajo 
srečnejše, hkrati pa nas vsaj za nekaj 
časa odvrnejo od pametnih tele-
fonov in računalnikov, ki so žal ob 
vsej koristnosti postali tudi velika 
nadloga v našem življenju, saj prina-

šajo zasvojenost, uničujejo pristne 
medsebojne odnose in povzročajo 
vedno več težav v družbi.« 

Kaj o tem menijo učenci in drugi, 
smo se pogovarjali na posameznih 
točkah in poligonih, kjer so bili 
udeleženi v posameznih športnih 
aktivnostih. Najprej smo se ustavi-

li pri košarki, kjer so učenci zagreto 
tekmovali in metali na koš. Aljaž 
Drobež nam je povedal: »Največ 
časa bom namenil košarki, ki je moj 
najljubši šport, tudi treniram ga, 
in sicer v košarkarskem klubu na 
Polzeli. Današnji dan je tako zame 
tudi neke vrste trening, ki mi je v 
veliko veselje. Sicer pa je danes tu 

v Žalcu zelo prijetno in lahko samo 
pohvalim organizatorje za tako lep 
dogodek, ki nam, mladim, omogoča 
sodelovanje in preizkušanje znanja 
v različnih športnih aktivnostih.« 
Aljaž nato prime žogo in z uspešnim 
metom na koš svoji ekipi pribori 
nove točke. Naslednja točka, kjer 
smo se ustavili, je plesna delavnica. 
Eno od deklet, ki veselo sledijo glasbi 
in mentorici, smo povprašali, kako 
doživlja današnji dan. Angelina 
Remše iz 8. d-razreda na I. OŠ Žalec 
nam je povedala: »Danes imamo v 
sklopu te prireditve športni dan z 
veliko možnostmi za najrazličnejše 
aktivnosti. Doslej sem se že preiz-
kušala v lokostrelstvu, streljanju z 
zračno puško in teku, trenutno pa 
sem na plesni delavnici, kjer plešemo 
nekakšen sodobni hip-hop, zagotovo 
pa se bom udeležila še kakšne aktiv-
nosti. Današnji dan je res super in 
vesela sem, da lahko skupaj z učenci 
in učenkami naše šole sodelujem 
na tem dogodku. Upam, da bo tako 
tudi naslednje leto.« V nadaljeva-
nju našega potepanja od točke do 
točke se ustavimo pri napihljivih 

igralih, ki so postavljena ob nogome-
tnem igrišču. Otroci, predvsem tisti 
mlajši, uživajo v plezanju, plazenju in 
spuščanju na teh igralih. Za njihovo 
nadziranje in red skrbijo dijakinje in 
dijaki srednjih šol, med njimi tudi 
Joana Herodež iz zadnjega letnika 
srednje šole, ki za ZKŠT opravlja 

študentsko delo. Pove nam: »Kot 
vidite, otroci res uživajo, jaz le malo 
nadziram, da je vse, kot mora biti. 
Če pogledam na celoten dogodek, 
pa bi lahko rekla, da je zelo podoben 
nekdanjemu športnemu projektu 
ZKŠT Razpnimo jadra. Vesela sem, 
da se tovrstno druženje, ki so ga 
prekinili koronavirus in ukrepi proti 

njemu, zdaj spet nadaljuje in da sem 
del tega lahko tudi jaz.« Podobno 
nam pove tudi Jurij Plaskan in 
doda: »Sem član Karate kluba Žalec 
in danes poskušamo otrokom na 
nek zabaven in relativno sproščujoč 
način predstaviti neke osnove kara-
teja. Torej hitre, intenzivne, stranske 
gibe, pa tudi nekaj udarcev in seveda 
samo hitrost. Dogodek je res lepa 
priložnost, tudi za nas, da se čim več 
otrok in tudi odraslih spozna z našim 
delom in tem športom. Fajn je videti 
toliko otrok, da še vseeno pridejo, 
da so zainteresirani za šport, čeprav 
bi morda rekel, da niso več toliko 
kot nekdaj. Vsekakor pa se najdejo 
še takšni, ki jih to zelo zanima. Je 
pa tudi pohvalno, da se je OŠ danes 
odločila organizirati športni dan 
in pripeljati v športni center toliko 
učencev, zaradi česar je dogajanje res 
vsestransko in množično.« 

Na drugem koncu od napihljivih 
igral in karateistov so se učenke in 
učenci merili v nogometu in tam smo 
se zapletli v pogovor s štirimi dekleti, 
ki so okrog vratu imela medalje. 
Hana Podpečan, Taja Jurički, 
Ivona Verdev in Ilka Mojina so 
povedale, da so si medalje za prvo 
mesto prislužile kot zmagovalke 
nogometnega tekmovanja. »Zelo 
smo vesele, da nam je uspelo dvakrat 
zmagati in tako tudi osvojiti medaljo 
za prvo mesto. Sicer nobena od nas 
ne igra nogometa, ampak nam očitno 
vseeno dobro gre, saj drugače ne bi 
zmagale. Mogoče je to motivacija, da 
se bo katera od nas bolj zavzeto lotila 
treniranja tega športa,« v imenu vseh 
deklet pove Hana ter doda, da je 
danes res lepo in jim bo ta dan ostal v 
lepem spominu. V tokratni dogodek 
so se, kot tudi prejšnja leta, vključili 
tudi člani Lokostrelskega kluba Sokol 
Ložnica. Predsednik kluba Darko 
Simončič nam je ob tem povedal: 
»Veseli smo, da lahko damo svoj delež 
k tej športni prireditvi, ki je nedvom-
no zelo dobrodošla tudi za nas, saj 
lahko na njej predstavljamo svoje 
delo in si s tem tudi dajemo možnost, 
da za lokostrelstvo navdušimo kate-
rega od mladih, da se nam priključi. 
Danes se je z osnovami tega športa 
seznanila in v streljanju v tarčo tudi 

preizkusila že vrsta mladih. Moram 
reči, da so pokazali precejšnjo zain-
teresiranost, vendar pa jim v tem 
kratkem času lahko pokažemo le 
osnove lokostrelstva – kako se drži 
lok, kako se namesti puščica in kako 
se strelja. Kaj več pa lahko naredijo, 
če se vključijo v kakšno lokostrelsko 
društvo. Mi jih z veseljem sprejme-

Dan za šport 
    D. NARAGLAV, L. GROBLER

Sodelovalo je preko 700 otrok in odraslih, ki so se lahko preizkusili v desetih 
športnih panogah in drugih aktivnostih.

Množična je bila tudi delavnica plesa.

Fantje so se z veseljem merili med sabo 3 na 3 v košarki.

Za aktivnosti, vpisane v kartonček, so bili udeleženci tudi nagrajeni.

Aljaž Drobež Angelina Remše Joana Herodež

Urša Javšovec Kolar

Darko Simončič

Matej Sitar

Nastja Čop
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mo,« še poudari Simončič. 
Za zaključek našega potepanja po 

športnem centru za nekaj besed o 
vtisih današnjega dne pobaramo še 
eno izmed mladih udeleženk Selino 
Gradišnik iz 6. b-razreda I. OŠ  
Žalec: »Moram reči, da mi je današ-
nji dan zelo všeč. Veliko nas je, ki se 
družimo in uživamo v najrazličnejših 
aktivnostih. Sama sem se doslej že 
preizkusila na plesni delavnici, bila 
sem na kolesarskem in tudi na teka-
škem preizkusu ter na karate poligo-

nu, do konca prireditve pa se bom 
zagotovo udeležila še kakšne aktiv-
nosti.«

Za konec povejmo še, da je po oceni 
organizatorjev na tokratni priredi-
tvi sodelovalo preko 700 otrok in 
odraslih, ki so se lahko preizkusili v 
desetih športnih panogah in drugih 
aktivnostih. Kljub veliki udeležbi, ki 
jo je zagotovila šola, bi si organiza-
torji želeli, da se v takšno ali podobne 
prireditve vključi še več občanov in 
tudi drugih Savinjčanov.

Selina GradišnikJurij Plaskan

Zmagovalke v nogometu: Hana Podpečan, Taja Jurički, Ivona Verdev in Ilka Mojina

Exlusive live show

SOBOTA, 17.6. OB 9.00: 

NEDELJA, 18.6. OB 15.00:

PONEDELJEK, 19.6. OB 20.00:

TOREK, 20.6. OB 20.00:

SREDA, 21.6. OB 20.00:

ČETRTEK, 22.6. OB 20.00:

PETEK 23.6. OB 20.00:

SOBOTA 24.6. OB 17.00:

NEDELJA, 25.6. OB 8.00 
POHODNIKI  IN 10.00 TEKAČI:

Dan odprtih vrat Bazena Prebold 

Odprtje razstave "Prebold na platnu" 
- Knjižnica Prebold

Slavnostna seja Občinskega sveta s podelitvijo
občinskih priznanj 
- pod šotorom Športni park Latkova vas

Blue Velvet  z gosti: Duo Bosaznova in Saša Korun 
- pod Šotorom Športni park Latkova vas

Pozdrav poletju:  od 17.00 otroške animacije, 
od 20.00 A'n'J, Decibel virus, Soul Fingers
 - pod šotorom Športni park Latkova vas

Dan gasilca GZ Prebold in prevzem gasilskega
vozila GVV-2 PGD Latkova vas z veselico 
 - pod šotorom Športni park Latkova vas

Osvojimo Blažev bivak na Golavi
- start pred OŠ Prebold

.
Dan na bazenu z Isacom Palmo in D.J.MR. Dee 
- Bazen Prebold

Stand Up večer,
 - pod šotorom Športni park Latkova vas

V Mladinskem centru so na dogodku Žalec Fashion Week že drugo leto 
zapored osveščali o modi in spodbujali ustvarjalnost. 

Popoln modni »styling«
  BINA PLAZNIK    BINA PLAZNIK, ARHIV MC ŽALEC

Žalec Fashion Week (ŽFW) je 
projekt, ki je prvič zaživel v letu 
2022. Anja Oset, vodja projektov v 
MC Žalec, je spomnila: »Bil je rezul-
tat želje po ustvarjanju prostora 
za mlade, kreativne oblikovalce, ki 
se želijo s svojimi izdelki predsta-
viti širši javnosti, prav tako pa so 
pripravljeni svoje znanje deliti tudi 
z drugimi. Izhajajoč iz osnovne 
ideje se je MC Žalec takrat povezal 
s Šolskim centrom Celje, Srednjo 
šola za storitvene dejavnosti in 

logistiko, Nejo Likar, Špelo iz Boho 
headwear, Villi Van Style in lokalno 
modno oblikovalko Majo Štamol.«

Anja Oset je pojasnila tudi, da je 
bil letošnji ŽFW še bolj usmerjen v 
nadobudne, učeče se posameznike, 
zato se namenoma niso odločili vklju-
čiti zvenečih imen iz sveta sloven-
ske mode, temveč so k sodelovanju 
povabili mlado vizažistko Karin Iršič, 
izdelovalko filcanih izdelkov Darjo 
Goličnik in Majo Zupanc Žibret, 
mlado lokalno modno oblikovalko, o 
kateri bomo zagotovo še slišali.«

Celoten modni teden so vsebin-
sko povezali v zgodbo, ki je vrhunec 
dosegla konec tedna na modni reviji. 
Zamislili so si, da bo letos poskr-
bljeno za celosten modni izgled, 

zato so skupaj z ustvarjalci pripra-
vili niz brezplačnih delavnic, katerih 
končni rezultat je bil »popoln modni 
styling«. Teden se je začel z delavnico 
glamuroznega ličenja pod vodstvom 
Karin Iršič. Ličenje je potekalo v dveh 
delih. V prvem delu je Karin prikazala 
nanos ličil na modelu, v drugem delu 
pa so udeleženke ustvarile lasten 
make up na svojem obrazu. Umetni-
ca ličenja je med delavnico poveda-
la: »Dekleta so zelo samoiniciativ-
na, same si želijo spoznati različne 
tematike, produkte …V vsakdanjiku 
opazim, da so ženske nenaličene, ker 
nimajo želje niti znanja za to. Vsaki 
ženski priporočam, da obišče kakšno 
delavnico. Pri meni se lahko naučijo 
vsega, od naravnega ličenja do bolj 

glamuroznega.« 
Torek je bil namenjen modnim 

dodatkom, udeleženci so jih izdelo-
vali s tehniko filcanja. Vodila jih je 
mojstrica polstenja Darja Goličnik, 
izdelali so filcane zapestnice in lasne 
dodatke. 

Zadnja dva dneva modnega tedna 
so organizirali delavnico, namenje-
no vsem, ki so se želeli spoznati z 
izdelavo svojega unikatnega kosa 
oblačila. Na delavnici so se udele-
ženci učili osnov krojenja, spoznali 
so osnovni šiviljski material, šivalne 
stroje in proces izdelave unikatnega 
kosa obleke. Delavnica je bila zastav-
ljena tako, da je bila primerna za 
začetnike, pa tudi tiste, ki jim šivanje 
in krojenje nista tuja. Delavnico sta 

izvajali Maja Zupanc Žibret in Pia 
Wallner. Ves teden ste lahko v avli 
MC Žalec izmenjali rabljena oblačila 
v izmenjevalnici oblačil.

Zadnji dan so pripravili modno 
revijo in z njo zaokrožili ŽFW. Na 
modni pisti pred hotelom se je spre-
hodilo deset mladih, ki so se želeli 
preizkusiti na modnih brveh in za 
en dan postati manekenka oziroma 
maneken. Kreacije so bile delo mladih 
modnih oblikovalcev, sodelovali so 
Pia Wallner, Oja Flis, Maxim Kaluža, 
Gašpar Marinič, Anže Orešnik, Staša 
Rituper in Eva Zupančič, ki jih je za 
modno revijo zbrala idejna vodja 
modne revije ŽFW Maja Zupanc 
Žibret. 

Kreacije so bile delo mladih modnih oblikovalcev, ki jih je za modno revijo zbrala Maja Zupanc Žibret.

Rabljena oblačila so lahko ves teden izmenjevali v izmenjevalnici v MC Žalec.  
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 POPUSTI NA SONČNA OČALA

Turistična ponudba v Spodnji 
Savinjski dolini, ki zajema šest 
občin, je za običajnega obiskoval-
ca pogosto preveč razdrobljena 
in nepovezana. Glede na izku-
šnje si ponudniki želijo poenote-
ne turistične destinacije s skupno 
ponudbo nastanitev, kulinarike in 
znamenitosti, vse pa v duhu trajno-
stnega načina življenja in zanimivih 
doživetij. Da bi celovito obravnava-
li tako kompleksno tematiko, so 
se partnerji  projekta LAS Spodnje 
Savinjske doline, Občina Braslovče, 
Občina Prebold, Občina Polzela, 
Občina Tabor, Občina Vransko 

(ZKTŠ Vransko), Občina Žalec 
(ZKŠT Žalec) in Razvojna agencija  
Savinja – odločili za skupen pristop 
in nastop.

V tem času  je bilo izvedenih  že 
več projektnih delavnic na vseh loka-
cijah destinacije, kjer so se ponu-
dniki med sabo spoznavali in se 
pričeli povezovati. Sodelovali so tudi 
najrazličnejši strokovnjaki s primeri 
dobrih praks. Posebno poglavje v 
tem programu ustvarjanja skupne 
turistične ponudbe pa je bila študij-
ska tura Doživetja Spodnji Savinjski 
dolini (SSD) v torek, 23. maja. Za 
njeno izvedbo sta poskrbela opera-
tivna partnerja Razvojna agencija 
Savinja in ZKŠT Žalec, vodenje je bilo 
zaupano izkušeni vodnici in lokalni 
zagovornici destinacijskega turizma, 
Iloni Stermecki. Z avtobusom so se 
na raziskovanje turističnih destinacij 
podali tako odločevalci in predstavni-
ki partnerskih občin in ponudniki na 
eni strani, pa tudi turistični snoval-
ci programov, turistične agencije in 
turistični predstavniki posameznega 
koščka destinacije na drugi strani. 
Vsi že nekaj časa skupaj snujejo 
destinacijsko zgodbo. Poskrbeli so za 
lokalno zanimivo, pestro, poučno in 
kulinarično slasten dan, na vsaki od 
lokacij destinacije, s predstavitvijo 

lokalnih ponudnikov. Raziskovalna 
študijska tura je, kljub kapljicam, ki 

so prišle ne le iz fontane piv Zeleno 
zlato, temveč ob zaključku tudi z 
neba, vendarle lepo uspela.

Začetek in konec v Žalcu
 Celodnevno popotovanje so začeli 

pred Ekomuzejem hmeljarstva in 
pivovarstva Slovenije v Žalcu, kjer je 
zbrane pozdravil namestnik direk-
torja ZKŠT  Žalec Matej Sitar. Za 
prijeten začetek so poskrbeli tudi 
nekateri ponudniki (Roman Ogrizek, 
Jasmina Pepel, Urška Flajs) s kavo, 
čajem, pecivom, hmeljskim žganjem, 
prestami in darilci. Pot se je nada-
ljevala do Polzele, kjer je potekala 

predstavitev obnovljenega parka 
Šenek in lokalne krožne pešpoti 
Park Šenek–dolina Slatine–Vimperk 
–Park Šenek. Predstavila sta se tudi 
Turistična kmetija Košec in Turistič-
no društvo Polzela v sodelovanju z 
Gobarsko-, mikološkim društvom 
Polzela. V nadaljevanju potovanja 
jih je v Braslovčah pozdravila direk-
torica občinske uprave Braslovče 
Natja Šketa Miser. Sledilo je  braslov-
ško doživetje z grajsko gospo na 
Žovneškem gradu. Predstavili so 
se tudi  lokalni ponudniki (Nova 
rajngla, Brunarica Jezero in Vinar-
stvo Šoštarič). Sledila je vožnja v 
Občino Vransko. Tam je dobrodošli-
co zaželela  županja Nataša Juhart. 

V Gasilskem domu Prekopa - Čeplje 
- Stopnik so pripravili ogled gasilske 

zbirke s poudarkom na ročnih briz-
galnah in lesenih vozovih. Predsta-
vili so se tudi lokalni ponudniki – 
Kmetija Novak (ovčji sir), Mesarstvo 
in catering Dolar, Ekološka kmetija 
Zahojnik (sirupi, zelenjava), Hiška 
sprostitve Turistične kmetije Jerman 
– in gostinstvo Grof s svojim kolesar-
skih hotelom. Nadvse pestro doga-
janje je nato sledilo v Občini Tabor. 
Tu so udeležence najprej zapeljali do 
Ribnika Kozolec pri Lisjaku, kjer jih 
je med drugim nagovoril taborski 
župan Marko Semprimožnik. Nato 
so se odpravili na njihovo drugo loka-
cijo Na jasi, kjer je bilo pripravljeno 
kosilo z žara in z drugimi dobrota-
mi. Sledila je predstavitev Kmetije 
Pr' Martink – Matejka Kovačič s siri,  
Kmetije Laznik s suhomesnatimi in 
drugimi mesni proizvodi, Kmetije 
Zupančič  s sibirskimi borovnicami 
Haskap in proizvodi iz njih, predsta-
vitev Wellnes apartmajev Mimi in 
Turistične kmetije Weiss z nastanit-
vami in kampom. 

Drugi del poti nazaj proti Žalcu ni 
bil več tako prijeten, saj je po lepem 
in toplem vremenu že v Taboru 
začelo močno deževati. Postanek 
v Preboldu je bil tudi zato s kar 
precejšnjo zamudo in zato tudi malo 
okrnjen. Vsekakor so se udeleženci 
lahko seznanili s turističnimi zani-

mivostmi, ponudbo, prireditvami, ki 
jih tradicionalno pripravljajo različ-
na društva, vključno s Festivalom 
potic. Orehove potice, te slovenske 
dobrote, pa so si udeleženci lahko 
privoščili tudi ob tem dogodku. Na 
avtobusni turi je bila ves čas tudi 
podžupanja Občine Žalec Tanja 
Basle, ki je poudarila, kako lepo je 
destinacijo doživeti v živo in spod-
budila k nadaljnji krepitvi vezi. Ogle-
dali so si tudi del muzejske zbirke in 
prisluhnili zgodovinarju, profesorju 
Urošu Hermanu ter Mirici Reber-

šek, novi vodji MGC Prebold. Zadnji 
del  poti je bil namenjen še ogledu 
rimske nekropole, vendar je zaradi 
močnega dežja vse skupaj odpadlo, 
tako da so pot sklenili , pri fontani 
piv Zeleno zlato, tam pa sta sprego-
vorila še direktor ZKŠT mag. Boštjan 
Štrajhar in Vojko Zupanc. Predstavi-
la se je tudi Turistična kmetija Flajs 
pivovarstvo, zanjo Urška Fajs, z 
zgodbo Štirje prijatelji, za zaključek 
pa seveda niso pozabili na pokušino 
piva na fontani. 

Nekaj udeležencev smo povprašali, 
kako so doživeli današnji dan in kako 
gledajo na ta projekt skupne turistič-
ne ponudbe doline. Trije med njimi 
so nam povedali 

Jasmina Rotar: »Turi sem se 
priključila na Gradu Žovnek, kjer 
sem tudi pripravila program, nato 
pa sem s skupino nadaljevala pot 
na Vransko, v Tabor, Prebold, kar 
je bila tudi moja želja. Pomembno 
je, da mi, turistični delavci, ki tudi 
pripravljamo in vodimo izlete, dobro 
poznamo drug drugega – da se lahko 
povezujemo, vključujemo in naredi-
mo skupaj krasne programe, ker je 
za vse skupine in turiste ena sama 
občina veliko premalo. Skupaj smo 
destinacija in skupaj lahko naredi-
mo najbolj zanimiv program, kar je 
možno. Projekt Povezovanje turistič-
nih potencialov SSD je tako zaživel, 

in mislim, da se bo zgodba uspešno 
odvijala naprej.« 

Dejan Jazbinšek: »Človek je 
vedno presenečen, ko vidi, kaj ima 
v svoji neposredni okolici, a za to 
morda niti ni vedel. In zato je danes 
to zelo pomemben dogodek, da se 
spoznamo med sabo, da spoznamo 
turistične zanimivosti in destinaci-
je, ki nam jih ponuja naša dolina, da 
jih bomo znali tudi čim bilj uspešno 
tržiti. Pohvalno je, da so občine naše 
doline to uvidele in da sedaj s skup-
nimi močmi ustvarjamo turistično 
ponudbo. ,«   

Peter Kočevar: »Študijske turi-
stične ture sem se udeležil z velikim 
veseljem in sem hvaležen za povabilo 
Jolande Ivanuša. Moram reči, da sem 
zelo pozitivno presenečen in zado-
voljen z današnjim dnevom in bi mi 
bilo zelo žal, če ne bi bil zraven. Res je 
bilo čudovito spoznavati posamezne 
turistične zanimivosti, lokalne ponu-
dnike kulinaričnih in drugih dobrot 
in vse drugo, kar ponujajo občine 
Spodnje Savinjske doline. Res imamo 
veliko ponuditi tako domačim kot 
tujim turistom, zato je nadvse dobro-
došlo, da delamo na skupni ponudbi, 
da se povezujemo  in s tem dajemo 
dolini še večjo prepoznavnost  na 
turističnem zemljevidu.«  

Jolanda Ivanuša iz ZKŠT Žalec, 
glavna organizatorka dogodka: 
»Skupaj smo začutili, da se občin-
ske meje razblinjajo, ko govorimo o 
turizmu. Da kar počnemo, že zdaleč 
ni več le projekt, temveč naša desti-
nacijska zgodba Spodnja Savinjska 
dolina – ,dolina zelenega zlata, ki 
ji srčno dodajamo v mozaik košček 
po košček. , /…/Domen Vogelsang 
iz LTO Rogla-Zreče, ki je bil tudi z 
nami, je povedal, da »imamo vse, kar 
imajo veliki«. Zdaj samo še dojemi-
mo veličino in jo povežimo v skupno 
zgodbo.«

Destinacijska zgodba Spodnje Savinjske doline  
      D. NARAGLAV, L. GROBLER 

Del ustvarjanja skupne turistične ponudbe je 
bila študijska tura Doživetja Spodnje Savinjske 
doline v torek, 23. maja, za katero sta poskrbela 
operativna partnerja Razvojna agencija Savinja 
in ZKŠT Žalec.

Ob vseh dobrotah na poti raznih ponudnikov je prijalo tudi kosiloz žara.

Udeleženci pri Ribniku Lesjak

Lokalne dobrote so poskušali na Turistični kmetiji KOšec v Loičici pri Polzeli.

Dejan Jazbinsek Peter Kočevar

Jolanda  Ivanuša z grajsko gospo Hemo
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Pri Obrezovem kozolcu na Zaloški 
Gorici, ki je že vrsto let turistična 
zanimivost in prostor za kmečko 
tržnico, oziroma na travniku Ivana 
Turnška je Turistično društvo 
Petrovče organiziralo že 12. prikaz 
košnje po starih običajih. 

Pri kozolcu se je ob res lepem 
vremenu zbralo veliko koscev, grab-
ljic in preostalih udeležencev, ki so 
dali dogodku svoj kamenček v mozaik 
ohranjanja kulturne in etnografske 
dediščine. Udeležence, med katerimi 
ni manjkalo tudi številnih gostov z 
občine, krajevne skupnosti in drugih 
turističnih društev v Občini Žalec 
ter tudi hmeljarskih starešin, je 
najprej nagovorila nova predsedni-
ca TD Petrovče Petra Slatinšek. Ob 

tem dejala, da je tokratni dan pravi 
kmečki praznik, praznik ohranjanja 
naše folklore, interpretacija dediš-
čine ali pa kar gledališče zgodovine. 
Izrazila je tudi veselje, da so skupaj 
z nekdanjo predsednico Marjeto 
Grobler in preostalimi člani in člani-
cami društva ter drugimi sodelujoči-
mi lahko pripravili takšno prireditev, 
kakršnim smo bili priča v časih pred 
zdravstveno krizo.  

Vodstvo koscev in vlogo prvega 
kosca je tudi letos prevzel župan 
občine Žalec Janko Kos. Za pokuši-
no pred uradnim začetkom je prve 
zamahe s koso naredil najstarejši 
udeleženec košnje, 87-letni Franci 
Žužej, ki je kasneje, takoj za županom 
Kosom, zagnano pokosil tudi svoj 
del travnika. Za njim so kosili z 
zamikom še vsi preostali kosci, svoj 
del opravila na košenici so za njimi 
opravile že grabljice, ki so pokošeno 
travo raztrosile. Po opravljenem delu 
je sledil »likof« ob najrazličnejših 
suhomesnatih in drugih dobrotah. 
Delo, ki se je prepletalo z druženjem, 
je vseskozi spremljala glasba skupine 
glasbenikov, ki so se, kot so rekli, 
zbrali samo za ta dogodek.  

Košnja po starem spet mlada  
      D. NARAGLAV

Drug za drugim na čelu z županom in najstarejšim udeležencem

Na ocenjevanju v sklopu priredi-
tve Dobrote slovenskih kmetij na 
Ptuju so se s svojimi izdelki v različ-
nih kategorijah pomerili nosilci 
dopolnilnih dejavnosti iz Spodnje 
Savinjske doline; kar nekaj njihovih 
izdelkov je prejelo zlata priznanja. 

V kategoriji mesnih izdelkov je 
zlato priznanje prejela Kmetija 
Laznik iz Tabora za Grabnarjevo 
salamo. V kategoriji ribjih izdel-
kov se je odlično odrezala Turistič-
na kmetija Cokan – Ribnik Steska. 
Zlata priznanja je prejela za tri svoje 

izdelke – dimljeno postrv, namaz iz 
dimljenih postrvi in pikantni namaz 
iz dimljenih postrvi.

Močna konkurenca je bila tudi v 
kategoriji mlečnih izdelkov. Kmetija 
Flis iz Šempetra v Savinjski dolini je 
zlato priznanje dobila za sir za žar. 
V kategoriji drugih olj se je zlatega 
priznanja razveselil Danijel Žagar iz 
Petrovč za 100-odstotno sončnično 
olje. Kmetija pri Pirmanu iz Vrbja 
pri Žalcu je prejela zlati priznanji za 
drenovo žganje in vrbensko kutino.

Zlato za domače dobrote
    T. TAVČAR

SIP Šempeter, največji proizva-
jalec kmetijskih strojev v Sloveni-
ji, je lani ponovno zabeležil veliko 
rast. Ustvaril je malo manj kot 51 
milijonov evrov čistih prihodkov 
od prodaje, kar je 8 milijonov evrov 
ali 21 odstotkov več kot predlani. 
Čisti dobiček je znašal 4,3 milijona 
evrov. S takšnimi finančnimi rezul-
tati je SIP presegel vse svoje dose-
danje poslovanje. 

Lani jim uspelo za 10 odstotkov 
povečati fizični obseg poslovanja. 
Prodali so 5.236 strojev, od tega 
95 odstotkov pod lastno blagovno 
znamko. Lani so vrednost izvoza s 
predlanskih 34 milijonov evrov pove-
čali na 41 milijonov evrov.

V Šempetru bodo kmalu končali 
gradnjo nove poslovne stavbe, ki so jo 
poimenovali SIP Experience center. 

Namenjena bo šolanju in treningom 
prodajnega osebja ter serviserjev 
njihovih poslovnih partnerjev. V 
njej bodo tudi delavnice in srečanja 
z uporabniki SIP-ovih strojev, poleg 
tega bodo v stavbi predstavljali svoje 
nove stroje ter pripravljali konferen-
ce.

Kot pravijo v SIP-u, sodobno opre-
mljena proizvodnja pri kupcih zbuja 
zaupanje, ker pa je kupcev vedno več, 
je tudi obiskov in ogledov tovarne 
vedno več, več je tudi usposabljanja 
novih partnerjev. Zato so sprejeli 
odločitev o gradnji sodobne poslovne 
stavbe. Hkrati s postavljanjem nove 
stavbe so v SIP-u začeli prenavljati 
še druge poslovne prostore, odločili 
so se tudi za ureditev parkirišča za 
zaposlene ter za prenovo jedilnice in 
trgovine nadomestnih delov.

V SIP-u povečali izvoz  
     T. TAVČAR

Prodali so 5.236 strojev, 10 odstotkov več kot lani.

Ob vseh dobrotah na poti raznih ponudnikov je prijalo tudi kosilo iz žara

Po končanem delu je sledila pojedina.

Kosci in grabljice v zboru pred začetkom košnje
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Minulo soboto, 27. maja, smo bili 
priča že tretjemu dogodku Naj piva 
Slovenije, ki ga organizira ZKŠT 
Žalec pri Fontani piv Zeleno zlato 
v Žalcu. Ljubitelji piva so glaso-
vali prek družabnih omrežij tako, 
da so 'všečkali' fotografijo svojega 
najljubšega piva, s tem pa pomagali 
slovenskim pivovarjem do naziva 
NAJ PIVO SLOVENIJE 2023. 

Prireditev sta obiskala tudi Aljoša 
Uršič, hmeljski starešina, ter Teja 
Pustoslemšek, hmeljska princesa. 
Obiskovalci so lahko ob glasbi DJ-a 
Evharista zavrteli kolo sreče za prak-
tične nagrade. Vrhunec prireditve je 
bila podelitev priznanj pivovarjem 
za najboljša piva tega leta. Zanje so 
pivoljubci po spletu letos glasovali 
vse do 20. maja. 

Tokrat so dobili največ glasov 
in bili razglašeni za najboljše: na 
tretjem mestu pivo MI2 Pale Ale – 
Savinjska pivovarna Clef Brewery; na 
drugem mestu pivo Štangar pivovar-
ne Flajs; na prvem mestu pa zeleno 
pivo s konopljo Pivovarna Haler iz 
Olimja, ki je tudi letošnje ambasa-
dorjevo pivo. Priznanja sta jim pode-
lila Janko Kos, župan Občine Žalec, 
in Boštjan Štrajhar, direktor ZKŠT 
Žalec. Slednji je ob tej priložnosti 
povedal: »Letos se je na ocenjevane 
prijavilo nekaj več kot 20 pivovarn. 
Glasovali so pivoljubci, ljudje, ki 
cenijo kraft piva. Prejeli smo nekaj 
čez tisoč glasov.« 

Za odlično glasbeno vzdušje sta 
poskrbela Maja Keuc - Amaya in Uroš 
Perić, za žejo na že skoraj poletno 
toplo sobotno popoldne pa izjemna 
piva slovenskih mikropivovarjev na 
Fontani piv Zeleno zlato.  

Ponedeljek:
Torek - četrtek
Petek, sobota:
Nedelja: 

11.00 –21.00
10.00 –21.00
10.00 –22.00
10.00 –21.00

POLETNI DELOVNI ČAS:
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DOBIMO SE PRI FONTANI

www.beerfountain.eu

T H E  G O L D E N  D I X I E  B O Y S
KONCERT SKUPINE

Četrtek, 29. 6. 2023,
ob 21. uri

Šlandrov trg v Žalcu
Vstop je prost

Najboljši Mi2, Štangar in zeleno pivo  
      BINA PLAZNIK

Na tretji razglasitvi Naj piva Slovenije je 
sodelovalo 20 pivovarn, drugo in tretje mesto pa 
sta si prislužili pivi iz dveh spodnjesavinjskih 
pivovarn, pivovarne Flajs iz Žalca in Savinjske 
pivovarne Clef Brewery iz Arje vasi; prvo mesto je 
šlo pivovarni Haler.

To je bil tudi dan za klepet in druženje ob fontani pod ozelenelimi krošnjami. Šopek deklet s treh različnih koncev Slovenije. Povedala so, da so nad Fontano 
navdušena.

Tudi na ekipo pivovarne Flajs so posvetili zmagovalni žarki.

Štiripersna deteljica pivovarne Clef

Letošnji trije zmagovalci po izboru pivoljubcev na družabnem omrežju Facebook

Občinstvo je v glasbi uživalo.



ŠT. 5 I maj 2023 13PO DOLINI / IZ POLITIČNEGA ŽIVLJENJA

Društvo za zaščito konj in ostalih 
živali v Orovi vasi v Občini Polzela 
je v nedeljo, 14. maja, obiskal pred-
sednik vlade dr. Robert Golob. 

»Za nas je to izjemna čast, saj smo 
mu lahko predstavili naše zavetišče 
za rejne živali, malo pa tudi 'pode-
batirali' o težavah, s katerimi se 
srečujemo, in kako bi lahko življenja 
rejnih živali izboljšali. Dr. Golob je 
res krasen sogovornik, je preprost 
človek, ki je pripravljen poslušati, 
sklepati kompromise in ponuditi 
rešitve,« je med drugim povedala 
predsednica društva Natalija Nede-

ljko ter ob koncu dodala, da so v 
njegovi družbi preživeli čudovito 
nedeljsko popoldne in da so hvaležni 
za takšno presenečenje, ki jim daje 
nov zagon.

Društvo za zaščito konj v Orovi 
vasi je v zadnjem času , ko je aktualen 
predlog novele zakona o zaščiti živali, 
obiskalo več politikov. Podpredsedni-
ca državnega zbora in poslanka Soci-
alnih demokratov mag. Meira Hot ga 
je obiskala letos marca. Lani se je v 
njem mudila predsednica državnega 
zbora mag. Urška Klakočar Zupančič.  

Na obisku predsednik
     T. TAVČAR

V torek, 16. maja, je v koči TD 
Braslovče nad Braslovškim jezerom 
potekalo srečanje novega predse-
dnika stranke DeSUS Antona Riflja 
s člani občinskih odborov DeSUS. 
Kot nam je povedal predsednik 
Občinskega odbora DeSUS Žalec 
Matjaž Vodlan, je Anton Rifelj na 
srečanju v Braslovčah predsta-
vil sedanje aktivnosti DeSUS-a, 
in sicer konsolidacijo stranke ter 
s tem povezano selitev sedeža 
stranke v Celje. 

Rifelj pa je povedal tudi, da zaradi 
vabila ministrstev DeSUS aktivno 
sodeluje pri projektih, ki zadevajo 

starejšo populacijo, kot so priprava 
pokojninske reforme, sodelovanje 
pri zdravstveni reformi in pri Zakonu 
o dolgotrajni oskrbi ter med drugim 
prilagoditev komuniciranja javne 
uprave starejši populaciji. DeSUS 
tako nadaljuje svoje poslanstvo ter 
še vedno skrbi in pomaga starejši 
populaciji, pravi Anton Rifelj, ki je 
funkcijo predsednika stranke prevzel 
po odstopu Ljuba Jasniča zaradi 
neuspeha na zadnjih državnozbor-
skih volitvah. Poleg njega so vajeti 
stranke v svoje roke začasno prevze-
li še podpredsedniki stranke Drago 
Kocbek, Milena Vrenčur in Silvester 

Gerdežič. 
Anton Rifelj, ki je 72-letni nekda-

nji podjetnik in župan Občine Gornji 
Grad, verjame, da ima njihova 
stranka še prihodnost. »Pripravil 
sem program, za katerim stojim. 
Zdaj začenjamo dejavneje delova-
ti na politični sceni v smeri nove 
prepoznavnosti. Delovali bomo v 
korist potreb upokojencev, tega pa 
se nikakor ne počne na ulici, čemur 
smo priča sedaj,« pravi Anton Rifelj, 
z njim pa so se strinjali tudi vsi udele-
ženci tokratnega srečanja. 

Novi predsednik DeSUS-a  
     D. NARAGLAV

Anton Rifelj: »Zdaj začenjamo dejavneje delovati na politični sceni v smeri 
nove prepoznavnosti.«

S srečanja novega predsednika s člani občinskih odborov v brunarici TD Braslovče (v sredi novi predsednik Anton Rifelj, 
levo ob njem Matjaž Vodlan)

Predsednik vlade dr. Robert Golob s predsednico društva Natalijo Nedeljko

Svoj zbor je v minulih dneh imelo 
tudi Društvo za razvoj civilnih 
iniciativ Most Žalec, v okviru kate-
rega deluje šest skupin. Zbrali so 
se v prostorih Dvorca Hofrain, ki 
sodi v kompleks posebnega social-
no-varstvenega zavoda Dom Nine 
Pokorn Grmovje.

Na zboru je dosedanja in novoiz-
voljena predsednica društva Špela 
Jovan izrazila podporo vsem pri 
izvajanju preventivnega programa 
skupine starih ljudi za samopomoč. 
Pri tem je izpostavila, da gre posebna 
zahvala za sodelovanje ter finanč-
no podporo Občini Žalec, Centru 
za socialno delo Savinjsko-Šaleška, 
enota Žalec, in Zvezi društev za soci-
alno gerontologijo Slovenije. V poro-
čilu o delovanju društva v preteklem 
letu je bilo povedano, da so v posa-
mezni skupini ali skupaj izpeljali 
vrsto aktivnosti. Sledila je zahvala 

prostovoljkam, voditeljicam skupin 
in članom, ki so duša in srce društva. 
Priznanja za prostovoljno delo so 
prejele Majda Leskošek za 10 let 
vodenja skupine Zlata jesen, skupina 
Zlata jesen iz Griž za 10 izjemnih 
let delovanja, Danijela Gaberšek za 
opravljanje dela podpredsednice v 
obdobju od 2017 do 2023 ter Saša 
Cimerman za tajniška dela v obdobju 
od 2018 do 2023.

Na koncu so jih pozdravili in nago-
vorili še podžupan Občine Žalec 
Srečko Lednik, direktor Doma Nine 
Pokorn Grmovje dr. Tomaž Lenart in 
njegova namestnica Veronika Falant. 
Po okusnem kosilu, za katerega je bil 
zaslužen šef kuhinje v DNPG Branko 
Šušterič, so druženje medgenera-
cijsko obogatili otroci iz Folklorne-
ga društva Galicija pod vodstvom 
Helene Turnšek.

Most podpira samopomoč 
     D. NARAGLAV

Vodstvo Društva za razvoj civilnih iniciativ MOST skupaj z dobitnicami priznanj

KOLESARSKI JUNIJ
15. 6. 2023 ob 11.00 v Žalcu
Start 2. etape kolesarske dirke Po Sloveniji 
(Žalec – Prebold - Žalec - Štore - Majšperk - Kidričevo 
- Videm pri Ptuju - Cirkulane - Gorišnica - Ormož)

18. 6. 2023 ob 8.00
Kolesarjenje po Spodnji Savinjski Dolini.www.zkst-zalec.si

Na dvorišču Družabnega centra 
Marof v Dolenji vasi je minuli petek  
priredil svoj tradicionalni pomladni 
koncert Pihalni orkester Prebold.  

Pod vodstvom dirigenta mag. 
Marka Repnika so godbeniki tudi  
tokrat poskrbeli za nadvse prijeten 
pomladni večer. S svojimi skladba-
mi, zlasti koračnicami in  drugimi 
skladbami, so se dotaknili slehernega 
obiskovalca in poskrbeli za prijeten 
glasbeni dogodek. S pestrim progra-
mom so pokazali svojo vsestran-
skost in kakovost, ki se odraža tudi 
v dolgoletni tradiciji pihalnega orke-
stra ter zagretosti samih godbenikov, 
ki polepšajo tudi druge dogodke v 
kraju in okolici. 

Godbeniki koncertirali na dvorišču  
     D. NARAGLAV

Preboldski godbeniki  na dvorišču  muzejske zbirke so znova navdušili občinstvo.    
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Prva ali druga majska sobota in 
nedelja sta za gasilce vsako leto 
v znamenju praznovanja goda sv. 
Florijana, ki je njihov zavetnik. Ti 
svojega zavetnika počastijo z orga-
niziranim obiskom svete maše. 
Tako je tudi v naši dolini, kjer za 
to poskrbijo posamezna občinska 
poveljstva, ki so vključena v GZ 
Žalec, v Občini Prebold pa društva, 
ki so vključena v GZ Prebold. 

V GZ Prebold vsako leto organiza-
cijo prevzame drugo društvo. Letos 
je bilo na vrsti PGD Latkova vas. 
Gasilci so se najprej zbrali na parki-
rišču pred preboldskim hotelom. Od 
tam so pod vodstvom podpoveljnika 
PGD Latkova vas Bojana Kropivška 
in ob igranju preboldskega pihalnega 
orkestra v povorki odšli k sveti maši 
v župnijsko cerkev sv. Pavla. V zboru 
je bilo preko 120 uniformiranih 
gasilk in gasilcev ter mladih gasilcev 
iz vseh gasilskih društev GZ Prebold. 
V cerkvi je zbrane pozdravila in nago-
vorila članica društva Alja Stepišnik, 
sveto mašo pa je daroval preboldski 
župnik mag. Srečko Hren.

Po zaključku mašnega obreda so 

se gasilci zbrali pri Aninem domu 
in ob prijetnem druženju zaokrožili 
svoj praznik. To druženje pa je bilo 

tudi nekakšen uvod v letošnje gasil-
ske slovesnosti in tekmovanja GZ 
Prebold. 

Tretji majski vikend so se na 
tekmovanjih merili mladi gasilci 
ter starejši gasilci in člani Gasilske 
zveze Žalec.

Pri Podružnični osnovni šoli 
Trnava sta v soboto, 20. maja, pote-
kala gasilsko tekmovanje mladine 
Gasilske zveze Žalec (GZ) in prva 
tekma v 15. pokalnem tekmovanju 
mladine Savinjsko-šaleške regije. 
Skupno je nastopilo 64 enot iz 
Savinjsko-šaleške regije, od tega 25 
enot iz Gasilske zveze Žalec. 

Pionirji in pionirke v starosti 6 do 
11 let so tekmovali v vaji z vedrov-
ko, štafeti s prenosom vode in vaji 
razvrščanja, mladinke in mladinci od 
12 do 16 let pa v mokri vaji s hidran-
tom, vaji razvrščanja ter teoretičnem 
testiranju.

Vrstni red tekmovanja GZ Žalec: 
pionirji: 1. PGD Drešinja vas, 2. 
Grajska vas, 3. Kapla–Pondor; pionir-
ke: 1. Andraž nad Polzelo, 2. Trnava, 
3. Gomilsko;

mladinci: 1. Drešinja vas, 2. Andraž 
nad Polzelo, 3. Parižlje–Topovlje; 
mladinke: 1. Andraž nad Polzelo, 2. 
Ponikva pri Žalcu, 3. Parižlje–Topo-
vlje …

Vrstni red, 1. tekma, Pokalno 
tekmovanje SŠ regije: pionirji: 1. PGD 
Drešinja vas, 2. Šoštanj mesto, 3. 
Grajska vas; pionirke: 1. Andraž nad 
Polzelo, 2. Šoštanj mesto, 3. Vinska 
Gora; mladinci: 1. Šoštanj mesto, 2. 
Drešinja vas, 3. Andraž nad Polzelo; 

mladinke: 1. Andraž nad Polzelo, 2. 
Ponikva pri Žalcu, 3. Šoštanj mesto. 
Naslednja tekma v pokalnem tekmo-
vanju bo 10. junija, pripravili pa jo 
bodo v Gasilski zvezi Prebold. 

V nedeljo, 21. maja, pa je bilo v 
Žalcu gasilsko tekmovanje članic 
in članov A in B ter starejših gasilk 
in gasilcev. Nastopilo je 54 enot. 
Člani in članice so tekmovali v vaji z 
motorno brizgalno, vaji razvrščanja 
in teoretičnem testiranju, starejši 
gasilci in gasilske pa v vaji s hidran-

tom in vaji raznoterosti.               
Vrstni red: člani A: 1. PDG Drešinja 

vas, 2. Andraž nad Polzelo, 3. Zabu-
kovica;

članice A: 1. Andraž nad Polzelo, 
2. Levec, 3. Letuš; člani B: 1. Levec, 
2. Parižlje–Topovlje, 3. Dobrovlje; 
članice B: 1. Andraž nad Polzelo, 2. 
Vransko, 3. Letuš; starejši gasilci: 1. 
Ponikva pri Žalcu, 2. Zabukovica, 3. 
Polzela; starejše gasilke: 1. Kapla–
Pondor, 2. Grajska vas ... 

Nikoli ni prepozno za nova 
znanja in spretnosti 

  BINA PLAZNIK    ARHIV UPI

Konec marca se je v okviru projek-
ta skupinske Erasmus+ mobilnosti 
dvajset starejših in njihovih spre-
mljevalk udeležilo delavnice filigra-
fije v Turčiji, ki jo je organiziralo 
Združenje izobraževalnih in sveto-
valnih središč Slovenije. Papirna 
filigrafija je tehnika zvijanja širših 
in ožjih papirnatih barvnih trakov 
v zvitke različnih oblik. Ti se 
kasneje v izbranem vzorcu nalepi-
jo na izbrano površino. Ta tehnika 
je idealna za okraševanje voščilnic 
in vizitk ter škatlic, pa tudi kot 
stenska dekoracija. 

V Istanbul sta odpotovali tudi 
predstavnici UPI Ljudske univerze 
Žalec Irena Solar in Marjana Šmajs. 
Spremljevalka Mihaela Anclin z 
UPI-ljudske univerze Žalec je pove-
dala: »Turški gostitelji so pripravi-
li izjemen tečaj papirne filigrafije 
na različnih lokacijah, tako da so 
udeleženci spoznali različne ustano-
ve v Istanbulu. Naši udeleženki sta 
se domov vrnili bogatejši za novo 

znanje, ki ga bosta delili v praktični, 
inovativni 30-urni delavnici za krepi-
tev ročnih spretnosti, ki jo bomo 
organizirali na UPI-ljudski univerzi 
Žalec.«

Nastopilo 1.150 gasilcev
   T. TAVČAR

Gasilci na čelu s Pihalnim orkestrom Prebold med povorko od Hotela Prebold do 
cerkve sv. Pavla

Vaja z vedrovko

Udeleženki tečaja Irena Solar in Marjana Šmajs skupaj s spremljevalko Mihaelo Anclin 

Najuspešnejši so bili gasilci PGD Drešinja vas in Andraž nad Polzelo.

Gasilci počastili zavetnika 
     D. NARAGLAV

Najboljša za volanom  
     T. TAVČAR

V finalu AMZS izbora za najbolj-
šo mlado voznico in najboljšega 
mladega voznika Slovenije 2023, 
ki je 11. maja potekalo v AMZS 
Centru varne vožnje na Vranskem, 
sta največ znanja in veščin poka-
zala Ljubljančanka Ana Menegali-
ja in Matic Tovornik s Planine pri 
Sevnici. Najboljša za volanom se 
bosta eno leto vozila vsak s svojo 
Fordovo pumo, skupaj z drugimi 
finalistkami in finalisti pa sta 
postala mlada AMZS ambasadorja 
varne vožnje. 

AMZS je že sedmo leto zapored 
organiziral izbor za najboljšega 
mladega voznika oziroma voznico 
Slovenije Najboljši za volanom, v 
katerem lahko sodelujejo mladi do 
26. leta starosti. Kvalifikacije so pote-

kale prek spletnega testa. V mesecu 
dni je bilo rešenih skoraj 3.000 vpra-
šalnikov. Najboljših 50 reševalk in 
najboljših 50 reševalcev se je uvrstilo 
v praktični del tekmovanja.

Polfinale je v AMZS Centru varne 
vožnje na Vranskem potekalo 12. 
in 13. aprila 2023, 11. maja pa se je 
najboljših deset deklet in najbolj-
ših deset fantov pomerilo v velikem 
finalu. O zmagi je odločalo pet vaj, s 
katerimi so AMZS, Policija in Rdeči 
križ Slovenije preizkusili njihovo 
vozniško znanje in spretnosti.

Predsednik Avto-moto zveze Slove-
nije Andrej Brglez se je vsem partner-
jem zahvalil za dosedanjo podporo 
pri organizaciji izbora, mladim pa za 
njihov prispevek v mozaik izboljše-
vanja prometne kulture.

Matic Tovornik in Ana Menegalija

Tehnika papirne filigrafije

Poskeniraj za več informacij o kongresu!
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Na Ponikvi pri Žalcu je v soboto, 
13. maja, v dvorani zadružnega 
doma tudi letos Kulturno društvo 
Ponikva, ki ga vodi Jernej Jelen, 
pripravilo tradicionalno prireditev 
Pesem v maju. 

Prireditev je odprlo šest deklet 
vokalne skupine Cvetke, ki deluje 
pod okriljem KPD iz Šentilja. Za 
njimi se je s svojimi pesmimi predsta-
vil Andraški oktet pod vodstvom 
Domna Sitarja. V nadaljevanju večera 
je na oder stopila vokalna skupina 
Zven, ki deluje pod okriljem Pevske-
ga društva Mislinja, vlogo umetniške 
vodje pa je z letošnjim letom prevzela 
Kaja Grašič, ki dve leti vodi tudi MPZ 
Ponikva. S svojimi pesmimi je občin-
stvo nato navdušila vokalno-instru-
mentalna zasedba Me in on. 

V nadaljevanju večera sta priredi-
tev obogatili domači skupini. Najprej 
vokalna skupina ZaPet, katere idejna 
zasnova sega v leto 2008, ko so se 
nekateri člani MPZ Ponikva v naglici 
zbrali na pobudo tedanjega umetni-
škega vodje Janeza Kolariča in odpo-
tovali v mestece Bardejov na Slova-
škem, kjer so prvič skupaj nastopili 
in bili uspešni. Ker radi pojejo in ker 
je njihov moto predvsem kvalite-
tno petje, so se zbrali in se začeli 
redno dobivati na vajah v pevski 

sezoni 2009/2010, v okviru lastnega 
društva pa delujejo od marca 2010. 
Njihov umetniški vodja je Matjaž 
Kač. Tokrat so zapeli: Šel bom po 
zelenem travniku, Sanje so večne in 
Hallelujah.

Prireditev pa je s svojim nastopom 
zaokrožil glavni organizator te tradi-
cionalne prireditve, Moški pevski 
zbor Ponikva, ki ga po dolgoletnem 
vodenju Janeza Kolariča že dve leti 
vodi zborovodkinja Kaja Grašič. 
Zbor v takšnem sestavu deluje že od 

leta 1978, tradicija moškega petja 
pa je mnogo daljša, saj je zbor pred 
sedmimi leti praznoval 100. obletni-
co delovanja. V zadnjih letih se zboru 
pridružuje vedno več mladih pevcev, 
kar zagotavlja, da tradicija petja na 
Ponikvi živi naprej. 

Z njihovim programom pa se prire-
ditev še ni končala, saj je sledilo 
prijetno druženje ob kulinaričnih in 
pivskih dobrotah. Prireditev je vodila 
Suzana Gračner.

Nocoj bo en lep večer 
    D. NARAGLAV

Pod zgornjim naslovom je v 
dvorani gasilskega doma PGD Šešče 
potekala tradicionalna zabavna 
prireditev, ki jo že vrsto let orga-
nizira tamkajšnje društvo oziroma 
skupina ljudskih pevcev in godcev 
Prijatelji 6 Še, ki jo vodi Zvone 
Babič.  

Prireditev Nocoj bo en lep večer 
so doslej organizirali že dvanajst-
krat, s tem da jo sedaj pripravljajo 
dvakrat letno, spomladi in jeseni. 

Poleg njih na prireditvah nastopajo 
razne pevske in glasbene skupine iz 
Savinjske doline in tudi drugih krajev 
Slovenije. Na tokratnem večeru 
v Šeščah so poleg organizatorjev 
nastopili: Novi Veseli jahači iz Celja, 
Ljudske pevke s Ponikve pri Žalcu in 
Vaški godci iz Andraža. Skupno so 
ustvarili nadvse lep dogodek, ki je 
povsem upravičil tudi naslov prire-
ditve.  

Pesem v maju na Ponikvi
    D. NARAGLAV

Pesem v maju je zvenela iz grl treh gostujočih in dveh domačih pevskih 
sestavov, vokalne skupine ZaPet in MPZ Ponikva.

Skupina Prijatelji 6 Še, od katere sta prvotna člana sedaj samo še vodja Zvone Babič in 
njegova žena.

Večer je bil polepšan in obogaten tudi s tovrstnim prizorom.

Med nastopom MPZ Ponikva, ki je tudi organizator vsakoletne prireditve.

Na domačem odru je nastopila tudi VS ZaPet.

V naši dolini ima med temi 
praznovanji posebno mesto Šmiglo-
va zidanica nad Grajsko vasjo, kjer 
je bila leta 1938 I. konferenca KPS 
s Titom na čelu. Zidanica je že 
dolgo pod spomeniškim varstvom, 
prostor pred njo pa že desetletja 
izkoriščen za vesela prvomajska 
druženja. 

Prireditev vsako leto organizirajo 
gasilci PGD Grajska vas, ki poskrbi-
jo tudi za hrano in pijačo ter veselič-
no vzdušje s kakšnim ansamblom. 
Letos je bil to ansambel Namig, 
zbrane pa je na začetku srečanja 
pozdravila slovenska himna, ki so 
jo zaigrali godbeniki pihalne godbe 
Cecilija s Polzele. Ti so ta dan sicer 
že od zgodnjih jutranjih ur igrali 
prvomajske budnice po krajih svoje 
občine. V imenu organizatorja PGD 
Grajska vas je udeležence nagovoril 

novi predsednik društva Jure Tiselj 
in zaželel prijetno druženje na tej 
tradicionalni vsakoletni prireditvi 
v počastitev delavskega praznika. 
Tokratni slavnostni govornik je bil 
podžupan Občine Braslovče Primož 
Brinovec, ki je zbrane pozdravil tudi v 
imenu župana Tomaža Žoharja, ki se 
zaradi zdravstvenih težav dogodka ni 
mogel udeležiti. V svojem nagovoru 
je poudaril, da je za nas, Slovence, 1. 

maj velik simbol spoštljivega odnosa 
do dela, in dodal, da bi si želel, da 
bi praznik dela bil zgolj spomin na 
nekdanje boje delavstva za njihove 
pravice. Žal pa ni tako, saj smo vedno 
znova priče raznoraznim pojavom 
kršenja delavskih pravic, tako da je 1. 
maj vsakokratna priložnost, da o tem 
spregovorimo še bolj na glas in ustre-
zno ukrepamo. 

Tradicionalno na Šmiglovi zidanici
    D. NARAGLAV

Prvi maj – praznik dela vsako leto praznujejo v večini držav sveta, zelo 
množično pa tudi v naši državi, kjer ne manjka prvomajskih shodov. 

Ta zgodovinska zidanica oziroma prostor ob njej je že desetletja prizorišče 
vsakoletnega prvomajskega druženja Savinjčanov.

Mala in velika pionirka, tako kot nekoč, s pionirskima čepicama na glavi
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Sejem je najmnožičnejša in 
najpestrejša prireditev v okviru 
praznovanja občinskega prazni-
ka Občine Tabor. Praznujejo ga v 
spomin na drugi slovenski kmečki 
upor, ki se je začel leta 1635 na 
gradu Ojstrica, kjer so dobri dve 
stoletji prej (1425) utopili Vero-
niko Deseniško, drugo ženo grofa 
Friderika II. Celjskega.

Pestro dogajanje Šentjurskega 
sejma se je pričelo že v jutranjih 
urah, ko so odprli sejem s ponudbo 
na stojnicah. V tamkajšnji župnij-
ski cerkvi sv. Jurija so pripravili sv. 
mašo. Temu je sledila parada, na 
kateri so se predstavili konjeniki KD 
Mustang Gomilsko s svojo Žovne-
ško konjenico, hmeljske starešine s 
svojo hmeljsko princeso, gasilska in 
ostala društva Občine Tabor, ljubite-

lji starodobnih motorjev in avtomo-
bilov ter številni traktorji znamke 
Steyr, ki so združeni v Steyr klubu 
Spodnje Savinjske doline. Po končani 
paradi je sledila uradna otvoritev 
sejma. Župan Marko Semprimožnik 
je vsem zaželel prijetno sejemsko in 
zabavno druženje na tradicionalnem 
sejmu, ki bi bil že 31. po vrsti, če 

ne bi bilo epidemije covida-19. Pod 
velikim šotorom so nato udeleženci 
lahko prisluhnili mladim talentom. 
Na odru se je občinstvu predstavi-
lo precej posameznikov, duetov in 
skupin, ki so peli, igrali ali plesali. 
Poleg tega so si obiskovalci lahko 
nedaleč stran od šotora ogledali 
sekaško tekmovanje Društva lastni-
kov gozdov Spodnje Savinjske doline, 
pod kozolcem kmetije Lukman pa 
razstavo Savinjskega društva gojite-
ljev malih živali. 

V okviru sejma, na katerem je 
bila sicer najbolj pestra ponudba 
tekstila in obutve, manj pa tiste 
prave domače obrti, se je zvrstilo še 

več drugih aktivnosti in razstav. V 
dvorani Doma krajanov Tabor so bile 
prodajna razstava dobrot Društva 
žena in deklet, razstava ročnih del 
in razne obrti Vide Strožič in Jožice 
Drobež, razstava lesenih izdelkov in 
nakita Andreje Goropevšek, ki je ob 
tem predstavljala tudi svojo knjigo 
»Moja pot do osebne sreče«, razstava 
lesenih miniatur in skulptur Franca 
Parašuha, razstava »Dušni pastirji sv. 
Jurija« in »Na pomoč«, ki sta jo prip-
ravila Uroš Zorenč in Miha Drolc, 
razstava foto sekcije KD Ivan Cankar 
Tabor in razstava starodobnih 

motorjev Kluba starodobnih vozil 
sv. Jurij ob Taboru. Udeleženci so 
si lahko zunaj dvorane ogledali tudi 
razstavo Medena zgodba s predsta-
vitvijo čebelarstva na Slovenskem 
in v Taboru, pa tudi razstavo likovne 
sekcije Mavrica KD Ivan Cankar 
Tabor, katere dela so bila na ogled na 
več mestih v kraju. 

Prireditev je zaokrožila prava gasil-
ska veselica vse do poznih večernih 
oziroma nočnih ur. Za veselo vzdušje 
in ples sta skrbela ansambla Naviha-
ni muzikantje in Vražji muzikantje.

Šentjurski 
sejem bil je živ  

     D. NARAGLAV

V Občini Tabor je bila zadnja aprilska nedelja 
v znamenju 29. Šentjurskega sejma.

Velik del povorke so predstavljali tudi starodobna vozila in traktorji.

Župan Marko Semprimožnik s hmeljsko princeso, starešinami in zelenim Jurijem med povorko

Velik del povorke so predstavljali tudi starodobna vozila in traktorji.

Za veselo vzdušje sta skrbela tudi dva ansambla (na sliki Navihani muzikantje).

Kolesarji spet na Dobrovlje  
     T. TAVČAR

Večdnevnega deževja se organi-
zatorji ZIKŠT 3 jezera, ŠD Savinja 
Letuš, OŠ Braslovče, PGD Dobrovlje 
in PGD Letuš pod pokroviteljstvom 
Občine Braslovče niso ustrašili, 
temveč so v soboto, 13. maja, izpe-
ljali 2. rekreativni in šolski kole-
sarski vzpon na planoto Dobrovlje. 
Udeležilo se ga je 80 tekmovalcev.

V šolski kategoriji je bila pri dekli-
cah najboljša Ida Ažman iz Braslovč, 
med dečki pa Andi Šmerc iz Velenja. 
Medalje in nagrade je najmlaj-
šim podelil ravnatelj OŠ Braslovče 

Boštjan Bradeško z mentorico Sašo 
Vitanc.

V kategoriji ženskih rekreativk je 
naslov najboljše kolesarke ubranila 
lanskoletna zmagovalka, domačin-
ka Tajda Glamočak, med moškimi 
tekmovalci pa je absolutno najboljši 
tekmovalec 2. kolesarskega vzpona 
Marko Plank iz Štor, ki je izboljšal 
tudi čas lanskoletnega zmagovalca. 
Tekmovalcem je Robi Dimec, pred-
stavnik kolesarske sekcije ŠD Savinja 
Letuš, podelil medalje in praktične 
nagrade v obliki vrednostnih bonov.             

Na Dobrovlje je kolesarilo 80 kolesarjev.

Steyr klub Savinjska dolina  
    D. NARAGLAV 

Steyr klub Savinjske doline iz Kaple združuje vse ljubitelje traktorjev znamke Steyr, poudarek pa je na staro-
dobnikih. Večkrat tam poteka tudi sejem teh starodobnih traktorjev in njihove opreme, kot je bilo to minulo 
soboto, 25. maja.
Tradicija, da je Steyr prisoten na Pihlbirtovem dvorišču v Kapli, izhaja že iz 70. let prejšnjega stoletja, ko je takra-
tni Kombinat te delovne in pogonske stroje nabavil v tujini in s tem nepredstavljivo olajšal delo na takratnih 
hmeljiščih Hmezada. Seveda so bile to takrat preproste in starejše izvedbe traktorjev, kasneje pa vse močnejši 
in sposobnejši stroji, ki jih najdemo tudi po naših kmetijah in so danes že pravo čudo tehnike, ki predstavlja 
dragoceno pogonsko silo. Mnoge starejše izvedbe teh traktorjev pa bi ostale pozabljene in prepuščene zobu časa, 
če jih ne bi ljubiteljske roke skrbno obnovile in ohranile, da jih lahko še vedno občudujemo v vsej njihovi lepoti in 
funkcionalnosti.
Lastniki in simpatizerji Steyrja in nekaterih drugih znamk traktorjev, vse od starejših do najnovejših verzij, pa so 
se pred leti povezali v Steyr klub Savinjske doline. Kmalu je klub pridobil pozornost številnih lastnikov, občudo-
valcev in ljubiteljev traktorjev. Lastniki in ljubitelji traktorjev te svoje lepotce radi pokažejo na raznih povorkah in 
prireditvah. Vsako leto jih na primer lahko vidimo na povorki na Šentjurskem sejmu, pa na žegnanju v Andražu 
nad Polzelo. Podajo se tudi na razne izlete po Sloveniji in celo do Avstrije, nedavno pa smo jih lahko srečevali tudi 
na poti proti Levcu, kjer se je odvijal Vija festival, nazaj grede pa tudi pri Fontani piv Zeleno zlato v Žalcu.

Razstava slaščic  Društva podeželjskih žena in deklet Občine Tabor
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Sreda, 
31. 5.

8 30 OKREPIMO HRBTENICO 
(vsako sredo). Hiša sadeži družbe

17.00 Turnir v odbojki na mivki, Igrišče 
Mala Pirešica, ŠD Petrovče 

Četrtek, 
1. 6

10 30 PETROVČEVANJE: CARDIO VADBA 
(vsak torek in četrtek).  Hiša sadeži družbe

16.30 ŠPANŠČINA (vsak četrtek). Hiša sadeži družbe
18.00 "Outdoor" vadba z Nastjo, MC Žalec

19.00 JOGA ZA STAREJŠE 
(vsak četrtek in nedeljo); Hiša sadeži družbe

Petek, 
2. 6.

17.00 Srečanje na Perišču, 
Perišče Dobriša vas, TD Petrovče

17.00
PETROVČEVANJE: Prireditev ob 20-letnici 
delovanja Koronarnega kluba Savinjska 
dolina, Dom II. slovenskega tabora Žalec, 
Koronarni klub Savinjska dolina, ZKŠT Žalec

18.00 Poletni večer pod kozolcem, Arja vas – 
pivovarna, kozolec, Clef pivovarna

20.00 PETROVČEVANJE: Koncert Northwest 
(avant-pop), MC Žalec

Sobota, 
3. 6.

Podeželska tržnica v Žalcu 
(vsako soboto v mesecu); ZKŠT Žalec

8.00-
12.00

JOGA ZA STAREJŠE (vsako soboto). 
Hiša sadeži družbe

9.00 Zaključek s starši (OŠ Petrovče), 
Novo Celje, OŠ Petrovče

10.00 PETROVČEVANJE: Nogometni maraton, 
nogometno igrišče Dobriša vas, ŠD Petrovče

14.00
PETROVČEVANJE: 19. tekmovanje v kuhanju golaža 
za pokal KS GRIŽE, Letno gledališče Limberk; 
prijave do 1. 6. 2023; TD Griže in KS Griže

Nedelja, 
4. 6.

8.30 Memorial Cirila Naprudnika, 
Športni center Žalec, NK Žalec

9.00 Lepa nedelja (s procesijo), 
bazilika Petrovče, Župnija Petrovče

17.00 PETROVČEVANJE: Turnir v nogometu in druženje, 
nogometno igrišče Dobriša vas, Župnija Petrovče

18.00
PETROVČEVANJE: Harlekinova letna produkcija, 
Dom II. slovenskega tabora Žalec, 
org. Društvo za umetnost plesa Harlekin

Poned., 
5. 6.

9.00 KVAČKANJE HOBOTNIC 
(vsak ponedeljek); Hiša sadeži družbe

Torek, 
6. 6.

17.00 MINI olimpijada, Športni center Žalec, ZKŠT Žalec

18.00 ANGLEŠČINA (osnovni tečaj, Natalija 
Štefančič). Hiša sadeži družbe, vsak torek

18.00 FIT CAMP s Svetlano Cecy, MC Žalec

18.00 Bobnarska delavnica, MC Žalec, 
MC Žalec in Društvo MUC 

18.00
Odprtje razstave razglednic z naslovom 
»Savinja nas povezuje«, avla Doma II. 
slovenskega tabora Žalec; MSK Žalec

Četrtek, 
8. 6.

9.00
Meddruštveno tekmovanje Občine 
Žalec: streljanje z zračno puško, pikado, 
metanje krogov; Športni park Rega Podlog, 
Društvo upokojencev Šempeter

18.00 "Outdoor" vadba z Nastjo, MC Žalec

21.00 Kino na prostem: PRASICA, 
SLABŠALNI IZRAZ ZA ŽENSKO, MC Žalec 

Petek, 
9. 6.

20.00 Jubilejni koncert MePZ Risto Savin Žalec, Dom II. 
slovenskega tabora Žalec, KD Risto Savin Žalec

17.30 Zvočna kopel, MC Žalec

Nedelja, 
11. 6.

9.00
Pohod od Petra do Pekla, začetek 
na Petrovem  trgu v Šempetru, KS Šempeter, 
vrtec in OŠ Šempeter ter ostala društva v kraju

19.00 Zvok okrog II – koncert, Dvorec Novo Celje, 
org. KUD Žalec, vstopnice TIC Žalec

Poned., 
12. 6.

17.00
Zaključno pravljično druženje s člani 
Sožitja Žalec: »Mi se pa smejemo« 
v Občinski knjižnici Žalec, MSK Žalec

Torek, 
13. 6.

18.00 FIT CAMP s Svetlano Cecy, MC Žalec

18.00 Po pravljici diši – pravljična ura 
v Občinski knjižnici Žalec, MSK Žalec

Četrtek, 
15. 6.

11.00 Start 2. etape kolesarske dirke 
Po Sloveniji, Šlandrov trg, ZKŠT Žalec

18.00 Kino za otroke: TUDI+, MC Žalec
18.00 "Outdoor" vadba z Nastjo, MC Žalec

19.00
Kamen spregovori, ko umolknejo ljudje, odprtje 
razstave Franca Soline, Savinov likovni salon 
Žalec, ZKŠT Žalec, do 19. 7., vstop prost

Petek, 
16. 6.

16.00
Violina, cvetlice in potica – koncert klasične in 
jazz glasbe (Inga Ulokina, violina, Olga Ulokina, 
klavir) na travniku ter  pokušina domačih potic 
in drugih dobrot; Turistična kmetija Izgoršek

19.30

Tradicionalni pomladni koncert Godbe 
Zabukovica, gost večera čarodej Magic 
Aleksander, letno gledališče Limberk v Grižah 
(v primeru slabega vremena v telovadnici 
OŠ Griže); Društvo Godba Zabukovica

20.00 Karaoke, MC Kavarna

Sobota, 
17. 6.

9.00–
13.00

Dan robotike, 
Brihtna buča in Mladinski center Žalec

10.00-
17.00

Dan za individualne oglede Ekomuzeja 
hmeljarstva in pivovarstva Slovenije 
(Muzej je drugače odprt samo za 
napovedane skupine); ZKŠT Žalec

17.00 Zapoj iz srca s talenti in Ireno Vrčkovnik, 
Tržnica pri Fontani piv, ZKŠT Žalec

17.30 Krožni tek na 1 uro, Športni center Žalec 
– atletski stadion, ATD Savinjčan 

18.00
Poletna muzejska noč, prost ogled 
Ekomuzeja hmeljarstva in pivovarstva 
Slovenije v Žalcu; ZKŠT Žalec

18.45 Državno prvenstvo v Pivo milji, Športni center 
Žalec – atletski stadion, ATD Savinjčan 

18.00 - 
24.00

Poletje v Žalcu: Poletna muzejska noč 
– koncert skupine Ani Frece & Hotel za 
srečo, Ekomuzej hmeljarstva in pivovarstva 
Slovenije, org. ZKŠT Žalec, vstop prost

Nedelja, 
18. 6.

8.00 Kolesarjenje po SSD, Ekomuzej hmeljarstva 
in pivovarstva Slovenije, ZKŠT Žalec

9.00–
16.00

EKOLOŠKA TRŽNICA, Podeželska tržnica 
Žalec, Združenje ekoloških pridelovalcev 
in predelovalcev Deteljica

17.00–
22.00 Country večer na terasi, MC Žalec

OBČINA ŽALEC

Četrtek, 
1. 6.

15.00 
Medobčinsko športno srečanje 
DU ob prazniku Občine Prebold, 
Gaj Prebold, DU Prebold  

9.00–
10.00

Zavestno plesanje z dojenčki, malčki 
in otroci ter pogovor o čustvih z Doris 
Polak Kuder, DC Marof – MGC Prebold

18.00–
21.00

Osebna rast z Amalijo, 
DC Marof – MGC Prebold

Petek, 
2. 6. 

17.00–
21.00

Ceremonija kakav z Amalijo, 
DC Marof – MGC Prebold

Sobota, 
3. 6. 

9.00 Šport na vasi v Latkovi vasi, 
Športni park Latkova vas, ŠD Latkova vas

10.00 Otvoritev razstave ročnih del, 
Dom krajanov Šešče, KPD Šešče 

10.00–
18.00 

Razstava ročnih del, Dom 
krajanov Šešče, KPD Šešče 

Nedelja, 
4. 6.

9.00–
18.00 

Razstava ročnih del, Dom 
krajanov Šešče, KPD Šešče 

Poned., 
5. 6. 

9.00–
10.00

Meditacija in joga z Amalijo, 
DC Marof – MGC Prebold

17.00–
18.00

Literarno-glasbeni dogodek 
s predstavitvijo knjige Snaha Majde 
Petan, DC Marof – MGC Prebold

Torek, 
6. 6. 

9.00–
10.00

Zavestno plesanje z dojenčki, 
malčki in otroci ter pogovor o čustvih 
z Doris Polak Kuder, DC Marof – MGC

16.00–
18.00

Tomo Križnar, predavanje in predstavitev 
novega filma Trohnenje, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

Sreda, 
7. 6. 

19.00–
21.00

Joga z Amalijo, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

Četrtek, 
8. 6. 

9.00–
13.00

Kuhamo in pečemo v MCP, DC Marof 
– Medgeneracijski center Prebold

15.30–
17.00

Samozavest, samopodoba in zdravi 
odnosi z drugimi ter s sabo. 
Predavanje za otroke in mlade. Andrej Pešec, 
DC Marof – Medgeneracijski center Prebold 

17.30–
19.00

Vzgoja motiviranih, pozornih in 
odgovornih otrok. MGC Prebold, 
za star(ej)še. Andrej Pešec, DC Marof 
– Medgeneracijski center Prebold

Petek, 
9. 6.

19.00–
21.00

Kanaliziranje z Amalijo, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

Sobota, 
10. 6.

9.00 Pohod na Brnco – 
DU Prebold

8.00–
10.30

Kmečka tržnica, DC Marof, 
Občina in TD Prebold 

8.00
Gasilsko tekmovanje mladine GZ Prebold in 
pokalno tekmovanje mladine SŠR, Športni 
park Latkova vas, GZ Prebold/PGD Latkova vas

Nedelja, 
11. 6. 7.00

Gasilsko tekmovanje članov, članic in 
starejših gasilcev GZ Prebold, Športni park 
Latkova vas, GZ Prebold/ PGD Latkova vas

Poned., 
12. 6. 

10.00–
12.00

Možganska telovadba: vaje za 
spomin, UPI – LU Žalec, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

Torek, 
13. 6.  18.00 Športnik leta, športna dvorana 

OŠ Prebold, ŠZ in Občina Prebold  

Sreda, 
14. 6. 

17.30
Predstavitev knjige Roberta Kudra 
Sestavljanje in kratko o Indiji, 
DC Marof – Medgeneracijski center Prebold

19.00 Joga z Amalijo, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

20.00 
Predavanje dr. Damjan Justinek: 
Diabetes v letu 2023, ČD Prebold, 
Občinska knjižnica Prebold 

Četrtek, 
15. 6.

9.00–
10.00

Zavestno plesanje z dojenčki, malčki in otroci 
ter pogovor o čustvih z Doris Polak Kuder, 
DC Marof – Medgeneracijski center Prebold

OBČINA PREBOLD

OBČINA TABOR
Sobota, 
27. 5. 20.00 Letni koncert Mešanega pevskega zbora Tabor, 

dvorana Doma krajanov, Pevsko društvo Tabor

Torek, 
30. 5. 09.00 Pohod 50+ po obronkih Občine Tabor, 

start izpred KZ Tabor, DU Tabor

Četrtek, 
1. 6. 09.30

Osebno zdravstveno svetovanje in terapevtska 
obravnava za občane s statusom invalida, 
dvorana Doma krajanov, MDI Žalec

Petek, 
9. 6. 18.00 Predavanje pranoterapevta Tomislava Brumca, 

sejna soba občine, Damijana Lukman

Sobota, 
17. 6. 15.00 Regijske kmečke igre, pri župnijskem kozolcu, 

Društvo podeželske mladine Tabor

Nedelja, 
18. 6. 08.00 Kolesarjenje po SSD, 

ZKŠT Žalec

Torek, 
20. 6. 18.00 Pravljična urica s poustvarjanjem, 

Občinska knjižnica Tabor

Četrtek, 
22. 6. 18.00 Poletna noč z Mešanim pevskim zborom 

Tabor, Kavarna Lisjak, Lesmat, d. o. o.

Sobota, 
24. 6.

08.00 Sejem starodobnikov, delov in opreme, 
Kapla 16, Steyer klub Savinjske doline

10.00
Pohod in proslava ob dnevu državnosti, start: 
KZ Tabor ob 9.00, cilj: Kmetija Laznik, TD Gušt 
Tabor, Kmetija Laznik, Planinsko društvo Tabor

Sobota, 
1. 7. 13.00

Zajčevi dnevi in košnja trave pri Šnep, 
Zajčeva koča in Šnepov travnik, Društvo 
žena in deklet OT, Planinsko društvo 
Tabor, Lovska družina Tabor

Nedelja, 
2. 7. 09.00 Zajčevi dnevi, Zajčeva koča, Društvo žena 

in deklet OT, Planinsko društvo Tabor

Četrtek, 
15. 6.

cca. 
11.17–
11.24 

Dirka Po Sloveniji – kolesarska 
vožnja po Občini Prebold

18.00 Osebna rast z Amalijo, 
DC Marof – Medgeneracijski center Prebold

19.00 Kanaliziranje z Amalijo, 
DC Marof – Medgeneracijski center Prebold

Petek, 
16. 6. 16.00 Troboj društev v Mariji Reki, Športni 

park Marija Reka, Občina Prebold 

Sobota, 
17. 6. 

8.25–
12.00

Lego robotika za otroke s 
Primožem Tratnikom, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

8.00–
10.30

Kmečka tržnica, DC Marof, 
Občina in TD Prebold 

9.00 Dan odprtih vrat društvenega 
čebelnjaka ČD Prebold, Anin dom

9.00–
12.00

Garažna razprodaja na kmečki tržnici, 
DC Marof, Medgeneracijski center Prebold

9.00 
dalje 

Dan odprtih vrat Bazena Prebold, 
Bazen Prebold, Občina Prebold 

9.00 Kolesarski vzpon v Marijo Reko, 
start na igrišču, ŠD Marija Reka 

18.00
Pod Reško planino veselo živimo, 
Planinski dom pod Reško planino, 
Kulturno društvo Marija Reka

20.00

Gasilsko tekmovanje za pokal PGD 
Prebold–Dolenja vas–Marija Reka ter 
prehodni pokal pekarne Peternel, 
tekmovalni poligon za GD Prebold, 
PGD Prebold–Dolenja vas–Marija Reka

Nedelja, 
18. 6. 

15.00 
dalje 

Dan na Bazenu Prebold z Isaacom Palmo in 
Dj-em Mr. Dee, Bazen Prebold, Občina Prebold 

Poned., 
19. 6.

18.00 Meritve krvnih vrednosti, 
prostori RK, KORK Prebold 

20.00 
Odprtje razstave "Prebold na platnu",  
Občinska knjižnica Prebold, Občina 
Prebold in Občinska knjižnica Prebold 

Torek, 
20. 6. 20.00

Stand up Vid Valič in Željko Čakarević, 
pod šotorom v Športnem parku 
Latkova vas, Občina Prebold 

Sreda, 
21. 6.

19.00–
21.00 Joga z Amalijo, DC Marof – MGC Prebold

20.00
Slavnostna seja Občinskega sveta 
s podelitvijo priznanj in kulturnim 
programom, pod šotorom v  Športnem 
parku Latkova vas, Občina Prebold 

Četrtek, 
22. 6. 

9.00–
13.00

Kuhamo in pečemo v MCP, DC Marof 
– Medgeneracijski center Prebold

18.00–
21.00

Osebna rast z Amalijo, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

20.00
Koncert Blue Velvet in gosti: duo Bosaznova 
in Saša Korun, pod šotorom v Športnem 
parku Latkova vas, Občina Prebold 

Petek, 
23. 6. 

19.00–
21.00

Kanaliziranje z Amalijo, DC Marof – 
Medgeneracijski center Prebold

17.00 
dalje 

Pozdrav poletju: otroške animacije, 
od 20.00 A'n'J, Decibel virus, skupina 
Soul Fingers, pod šotorom v Športnem 
parku Latkova vas, Občina Prebold 

Sobota, 
24. 6.

8.00–
10.30

Kmečka tržnica, DC Marof, 
Občina in TD Prebold 

9.00 Otvoritev 5. Festivala klekljanje 
čipke, Hotel Prebold, KPD Šešče 

9.00–
18.00 

Razstava klekljane čipke društev 
iz Slovenije, Hotel Prebold, KDP Šešče 

17.00 
dalje 

Dan gasilcev GZ Prebold in prevzem 
gasilskega vozila GVV-2 PGD Latkova 
vas z veselico, Športni park Latkova 
vas, GZ Prebold/PGD Latkova vas 

Nedelja, 
25. 6.

9.00–
18.00 

Razstava klekljane čipke društev 
iz Slovenije, Hotel Prebold, KDP Šešče 

start 8.00: 
pohodniki, 

10.00: tekači 
6. Osvojimo Blažev bivak na Golavi, 
start pri OŠ Prebold, PD Prebold 

Poned., 
26. 6.

9.00–13.00, 
14.00–18.00 

Mobilni Heroji – Andrej Slonjšak, 
DC Marof – MGC Prebold

26. 6.–2.7. Poletni župnijski oratorij, Župnija 
Prebold, Anin dom 

Torek, 
20. 6.

18.00 FIT CAMP s Svetlano Cecy, 
MC Žalec

Sreda, 
21. 6.

19.30 FESTIVAL MIGRANTSKEGA FILMA, 
Hiša Sadeži družbe Žalec.

Četrtek, 
22. 6.

18.00 Slavnostna seja sveta KS Šempeter 
s podelitvijo priznanj, KS Šempeter

18.00 "Outdoor" vadba z Nastjo, MC Žalec

19.00
Osrednja občinska proslava ob dnevu 
državnosti, Dom II. slovenskega tabora 
Žalec, org. ZKŠT Žalec, vstop prost

21.00 Kino na prostem: JEZDECA, MC Žalec

Petek, 
23. 6.

10.00 FESTIVAL MIGRANTSKEGA FILMA, 
I.OŠ Žalec. Hiša Sadeži družbe Žalec.

19.30
Koncert Moškega pevskega zbora 
ZVON, Župnijska cerkev sv. Petra 
v Šempetru, KS Šempeter

20.00 ZDRAVO, POLETJE!: 
Funk Fact in Pantaloons; MC Žalec

20.30 Kresni večer, parkirišče pri Domu kulture 
Svoboda Griže, KuD Svoboda Griže

Sobota, 
24. 6.

9.00–
12.00

Napihljiva igrala pred MC Kavarno, 
MC Žalec

Nedelja, 
25. 6.

18.00
Poletje v Žalcu: Baročna glasbena 
fantazija – koncert, Dvorec Novo Celje, 
org. ZKŠT Žalec, vstop prost

Poned., 
26. 6.

8.30 ZAJADRAJMO V POLETJE, 
odhod iz Športnega centra Žalec. ZKŠT Žalec

Torek, 
27. 6.

18.00 FIT CAMP s Svetlano Cecy, 
MC Žalec

Četrtek, 
29. 6.

18.00 "Outdoor" vadba z Nastjo, MC Žalec

21.00 Festival migrantskega filma, 
Hiša Sadeži družbe in MC Žalec

21.00 Poletje v Žalcu: Koncert skupine Golden dixie 
boys, Šlandrov trg, org. ZKŠT Žalec, vstop prost

Petek, 
30. 6.

18.00 Šahovski turnir v prostorih KS Šempeter, 
Šahovsko društvo Šempeter

20.00 Poletje v MC Žalec, MC Žalec

21.15 Kino pod zvezdami – film, 
Rimska cesta, TD Šempeter

26. 5. do 1. 10.
DIALOG: ŽIVO - NEŽIVO ali o potovanju 
barve med svetlobo in temo. 
Dvorec Novo Celje, org. ZKŠT Žalec

15. 5. do 18. 6.
TEDNI VSEŽIVLJENJSKEGA UČENJA 2023, 
brezplačne delavnice, dogodki, predstavitve, 
predavanja, več kot 45 različnih organizatorjev. 
UPI Ljudska univerza Žalec

Junij2023

OPRAVIČILO 
V prejšnji številki Utripa nam jo je zagodel tiskarski škrat 
in »zbrisal« del prireditev Občine Prebold od 1. do 11. 5. 
v napovedniku prireditev na 17. strani. Zato se Občini 
Prebold in vsem organizatorjem opravičujemo. 
UREDNIŠTVO Utripa Savinjske doline
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»Vidno – nevidno, beseda v 
podobi« je naslov razstave Milene 
Šimunič, ki je bila odprta do 19. 
maja v Schwentnerjevi hiši na 
Vranskem. Milena Šimunič je na 
Vranskem razstavljala že pred 
sedmimi leti, in sicer z abstraktnim 
opusom. Takrat je predstavila tudi 
svojo prvo pesniško zbirko Sonce 
nad obzorjem. V zadnjih letih sta 
izšli še zbirki Prepletanja in Po 
žilah se pretakaš.

Tokrat se je predstavila s klasič-
nim motivnim repertoarjem in 
realistično interpretacijo. Slike, ki 
jih je razstavljala, je razdelila v tri 

sklope: portreti slovenskih pesnikov 
in pisateljev, družbenokritična dela 
in pokrajina. Milena Šimunič veliko 
razstavlja tudi v tujini, kjer je prejela 
številne nagrade in priznanja.

V kulturnem programu ob odprtju 
razstave je sodeloval harmonikar 
Dorian Dobrovoljski, zgodbe iz 
zbirke Drhteče srce pa je v brajici 
prebrala Sanja Kos, predsedni-
ca Medobčinskega društva slepih 
in slabovidnih Celje. Razstavo je 
odprla županja Nataša Juhart, ki jo 
je Milena Šimunič tudi upodobila na 
slikarskem platnu. 

Vidno-nevidni v podobi
    T. TAVČAR

Milena Šimunič ob svojih slikah                 

V prostorih Medgeneracijskega 
centra Prebold v Dolenji vasi je bila 
v soboto, 13. maja, likovna koloni-
ja, na kateri so člani likovne sekcije 
KuD Žalec pod mentorstvom 
akademskega slikarja Uroša Potoč-
nika ustvarjali motive iz Prebolda.

Organizatorka tokratnega srečanja 
je predsednica sekcije Marta Vošnjak. 
Uroš Potočnik je na dogodku povedal, 
da motive Prebolda ustvarjajo na 
pobudo župana mag. Marka Repnika, 
in še: »Že pred današnjim ustvarja-
njem smo šli po Preboldu, napravili 
fotografske posnetke, jih nato izbrali 
in jih že delno začeli ustvarjati doma. 

Sedaj tu nadaljujemo in se trudimo 
ustvariti čim boljše likovne izdelke 
izbranih motivov Prebolda. Udele-
ženci so večinoma izbrali urbane 
motive, arhitekturne objekte ali 
njene dele, ki so značilni za Prebold. 
To pa predvsem zato, da se na slikah 
lahko prepozna kraj kot tak. Se pravi, 
da nismo šli v ruralno okolje, ki je 
težje prepoznavno. Vsekakor mora 
motiv biti jasen, če gre za temo, ki 
je v tem primeru kraj Prebold.« Sicer 
bodo njihove stvaritve na ogled 
javnosti ob občinskem prazniku 
Občine Prebold v mesecu juniju. 

Drugo majsko soboto in nedeljo 
popoldan je JSKD RS – izposta-
va Žalec v dvorani Doma krajanov 
Tabor organiziral tradicionalno 
in vsakoletno Območno srečanje 
odraslih pevskih zborov in malih 
vokalnih skupin. 

Prvi dan se je na odru zvrstilo 
devet pevskih sestavov. Srečanje 
je po pozdravnem nagovoru vodje 
JSKD Žalec mag. Marka Repnika 
in moderatorke prireditve pričela 
VS Dominik pod vodstvom zboro-
vodkinje Katje Florjančič. Zatem 
so se zvrstili: Kvintet Lastovka (z. 
Franc Ožir), VS Ad hoc (z. Matevž 
Rebevšek), MPZ Gotovlje (z. Matevž 
Pušnik), ŽePZ Savinjski cvet Goto-
vlje ( z. Eva Kundih), MPZ Galicija 
(z. Anita Žohar), MPZ Karel Virant 
Braslovče (z. Anja Jezernik) in MePZ 
PopSeSlish (z. Matjaž Kač), sobotno 
pevsko srečanje pa je zaokrožil MePZ 
Risto Savin z zborovodkinjo mag. 
Špelo Kasesnik.

Nedeljsko srečanje, na katerem se 
je predstavilo enajst pevskih sesta-
vov, je začel mladi pevski sestav 
Kvartet Štangarji z zborovodjo 
Maticem Omladičem. Za njimi je 
nastopila VS ZaPet (z. Matjaž Kač). 
Pevsko vzdušje so nato obogatile 

domače pevke VS Ok!tete (z. Simona 
Gačnik), za njimi pa so se zvrstili 
še: Andraški oktet (z. Domen Sitar), 
ŽePZ KuD Svoboda Griže (z. Vesna 
Turičnik Popovski), MPZ Ponikva pri 
Žalcu (z. Kaja Grašič), MPZ Prebold 
(z. Bojana Hrovat), MePZ A Cappella 
Petrovče (z. Gašper Kundih), Mešani 
planinski PZ Žalec (z. Eva Deban) 
in MPZ Savinjski zvon (z. Metka 
Jagodič Pogačar). Nedeljsko srečanje 
pevskih skupin je zaključil domači 

MePZ Pevskega društva Tabor, ki ga 
že nekaj let vodi zborovodja Karel 
Leskovec.

Vsi pevski sestavi so se v obeh 
dneh predstavili z dvema ali tremi 
pesmimi. Največ je bilo zapetih 
slovenskih ljudskih in narodnih 
pesmi, veliko pa tudi od znanih 
avtorjev in nekaj tujih. Oba dneva je 
revijo zborov strokovno spremljala 
Alenka Podpečan. 

Območno srečanje odraslih pevskih zborov in malih vokalnih skupin so 
pripravili v Taboru.

Na reviji prepevalo 
20 zborov

    D. NARAGLAV

Pred nastopom domače VS Ok!tete

Mentor med dajanjem nasvetov 

Ustvarjali motive 
Prebolda

    D. N.

V torek, 23. maja, se je na koncer-
tu z naslovom »… odrasli so zares 
čudni« na zborovskem večeru v 
svoji dvorani predstavil Pevski zbor 
Glasbene šole Rista Savina Žalec. 
V Domu II. slovenskega tabora 

Žalec so 24. in 25. maja organizirali 
koncert kitaristov z gosti, in sicer 
s še enim domiselnim naslovom 
»Pop-rock klasika Luči velemesta«. 

Občinstvo je lahko na koncertu 
kitaristov prisluhnilo popovskim 

in rokovskim uspešnicam, vse od 
svetovnih glasbenih zvezd, kot so 
Michael Jackson, Madonna, Leonard 
Cohen, Tina Turner, Prince … do 
slovenskih – Vlada Kreslina, Magni-
fica …

V drugem dnevu kitarskega 
koncerta se je mag. Gorazd Kozmus, 
ravnatelj Glasbene šole Risto Savin 
Žalec, zahvalil vsem sodelujočim 
in mentorici kitarskega orkestra 
Maruši Mirnik ter čestital za izjemne 
koncerte na katerih so se predstavi-
li tako učitelji kot učenci. Dodatno 
je izpostavil mentorja Katjo Klinc in 
Matica Dolenca, ki sta spisala glas-
bene aranžmaje. Tovrstnih zapisov 
namreč ni mogoče kupiti, z njimi sta 
omogočila učencem, da lahko zaigra-
jo pop in rok uspešnice domačih in 
svetovnih glasbenikov.

Oba koncerta sta bila tudi lep 
primer sodelovanja med šolami, v 
goste so namreč povabili Osnovno 
šolo Šempeter in njihov pevski zbor, 
ki ga vodi Katja Florjančič.

Odlično obiskana koncerta 
    BINA PLAZNIK

Mladim veliko pomeni, da lahko preigravajo pop in rok klasike.

Mladi kitarist v duhu pop in rok glasbe.
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V dvorani Doma II. slovenskega 
tabora Žalec je bila 8. maja zaključ-
na prireditev projekta branja odra-
slih Savinjčani beremo 2022/2023. 
S tem so končali šestnajsto sezono 
skupnega branja, ki zajema bralce 
šestih občin Spodnje Savinjske 
doline (Braslovče, Polzela, Prebold, 
Vransko, Tabor in Žalec), ki jih 

pokriva Medobčinska splošna knji-
žnica Žalec. V projektu je to sezono 
bralo 290 bralcev.

Bralci so od dneva slovenskih splo-
šnih knjižnic novembra lani do maja 
letos brali dela iz bogatega nabora 
naslovov domačih in tujih avtorjev, 
ki so ga v posebnem katalogu zanje 
pripravili knjižničarji Medobčin-

ske splošne knjižnice Žalec in vseh 
njenih enot v šestih občinah

Bralce sta na sklepni priredi-
tvi nagovorila župan Občine Žalec 
Janko Kos v imenu županov občin 
Spodnje Savinjske doline in bibliote-
karka Irena Štusej v imenu projekta 
branja odraslih. Sledil je pogovor s 
prepoznavnim pisateljem, dramati-
kom in esejistom Dragom Jančar-
jem, ki ga je vodila direktorica MSK 
Žalec Jolanda Železnik. V nadalje-
vanju so pripravili preplet glasbe 
in plesa Ko klasika sreča tango v 
izvedbi Inge Ulokine na violini in 
Olge Ulokine na klavirju. Zaplesali so 
profesionalni plesni par Maja Pucelj 
in Peter Fileš, vmes pa državna prva-
kinja v paraplesu Lara Nedeljković v 
spremstvu profesionalnega plesalca 
Petra Fileša.

Po uradnem delu je sledilo druže-
nje s pogostitvijo. Bralci so se družili 
v prisotnosti Draga Jančarja in 
drugih umetnikov, ki so sodelovali v 
programu. Lahko so kupili pisatelje-
ve knjige in prejeli njegov podpis.

Nova sezona branja se začne 20. 
novembra 2023 na dan slovenskih 
splošnih knjižnic.

Jolanda Železnik v pogovoru z Dragom Jančarjem

V prepletu plesa barv in oblik 
     T. TAVČAR

Za zaključek branja ples 
     T. TAVČAR

Razstavlja 152 učenk in učencev sedmih osnovnih šol Spodnje Savinjske 
doline, pri njihovemu ustvarjanju pa je sodelovalo 22 mentoric.

V Savinovem likovnem salonu bo 
do 10. junija odprta razstava likov-
nih del učenk in učencev iz naše 
doline z naslovom Abstrakcija in 
stilizacija v otroških delih.

Na otvoritvi je zbrane nagovoril 
žalski župan Janko Kos in mladim 
likovnikom čestital za dela, ki jih 
razstavljajo. Spremno besedilo ob 
razstavi je pripravil umetnostni 
zgodovinar Matija Plevnik, prebral 
pa Vid Palčnik:

»Na tej majski razstavi so enako-
vredno zastopane vse stopnje 
abstrakcije kot tudi stilizacije. 
Savinov salon se je ponovno prelevil v 
preplet plesa barv, oblik, kompozicij, 
domišljije in ustvarjalnosti. Likovna 
dela so opremljena s pojasnilnimi 
listki, ki nam z osnovnimi podatki 
omogočijo vpogled v zastavljeno 
likovno nalogo. Kot vedno so izredno 
domiselno združeni kiparstvo, 
slikarstvo in uporabna umetnost. 
Vse naštete likovne smeri sobivajo, 

tvorijo dialog, se dopolnjujejo. Ob 
ogledu razstave se lahko potopimo v 
svet domišljije, iznajdljivosti, ki sta 
najbolj značilni ravno za osnovnošol-
ski svet.

Pohvala gre tudi avtoricama posta-
vitve razstave, ki sta sicer zelo zgoš-
čeno razstavo organizirali v pestro, a 
pregledno celoto, ki odseva likovno 
izražanje in mišljenje osnovnošol-
cev.«

Razstavo sta postavili likovni peda-
goginji Neli Šuler iz I. osnovne šole 
Žalec in Maja Koštomaj iz Osnovne 
šole Prebold. Skupaj 152 učenk in 
učencev razstavlja 150 likovnih del. 
V kulturnem programu so nastopile 
učenke I. osnovne šole Žalec: Gloria 
Kladnik (vokal), Lučka Krajnc (klavir) 
in Dejana Sekulić (violina).

Priznanja sta ob koncu podelila 
župan Janko Kos in področna sekre-
tarka za likovno umetnost na Zavodu 
za šolstvo Republike Slovenije mag. 
Natalija Kocjančič.

S podelitve medalj v Braslovčah

Med nagovorom župana Janka Kosa

Gost sklepne prireditve 16. sezone Savinjčani beremo je bil pisatelj, 
dramatik in esejist Drago Jančar.

V sezoni 2022/2023 je v projektu 
Mali Savinjčani beremo odelovalo 
97 otrok iz Občine Braslovče, 125 
iz Občine Polzela, 108 iz Občine 
Prebold, 56 iz Občine Vransko, 34 iz 
Občine Tabor, 315 iz Občine Žalec 
in 67 iz zasebnega vrtca Bambi. 

Bistvo skupnega branja je ustvariti 
bližino z otrokom v starosti od 4 do 
6 let. Otroke lahko odrasli vpišejo v 
splošno knjižnico, v kateri si lahko 
brezplačno sposodijo knjige, v poseb-
nih katalogih pa si še prej izberejo 
konkretne vsebine. Vsebine, ki so jih 
brali s starši, otroci obnovijo v vrtcu 
pri vzgojiteljici. Največkrat jih tudi 
ilustrirajo. Čas imajo od oktobra do 
aprila naslednje leto.

V aprilu in maju letos so bile v 
vseh občinah zaključne prireditve. 
Povabljeni so bili otroci, ki so brali v 
projektu, in njihovi starši oz. skrbni-
ki. Vzgojiteljice vrtcev so pripravile 
prijeten, vsem dopadljiv program, 
otrokom pa so medalje podelili 
župani, podžupani, podžupanje ali 
drugi predstavniki občine, roke pa 
so jim v znak pohvale stisnile tudi 
direktorica Medobčinske splošne 
knjižnice Žalec Jolanda Železnik in 
knjižničarke iz enot žalske knjižnice. 
Ob dobrem sodelovanju knjižnice, 
staršev oz. skrbnikov, otrok, vzgojite-
ljev in občin nasploh se kasneje obeta 
lepo število bralcev tudi v projektu 
branja odraslih Savinjčani beremo.

V deseti sezoni brala 
802 otroka  

    T. TAVČAR

Godalnik kvartet Allegria
Irena Anžič, e-citre
Karin Krajšek, flavta
Tina Ostruh, flavta

Mojca in Primož Hladnik, vokal
duo PizzicaTo, kitara in violina

"Večer klasične glasbe"
Nedelja, 11. junij 2023, ob 19.00,

dvorec Novo Celje

VSTOP PROST.
Dobrodošli prostovoljni prispevki.

DVOREC NOVO CELJE

DIALOG
26. maj –1. oktober 2023
Dvorec je odprt vsak petek, soboto
in nedeljo od 17. do 20. ure.

Natalija R. Črnčec
Simona Šuc
Zdenka Žido

POPRAVEK  
V aprilskem časopisu Utrip Savinjske doline je prišlo na strani 19 do 
neljube napake v članku z naslovom 10. srečanje kitarskih orkestrov 
in ansamblov Slovenije v Žalcu. Naša novinarka je pri prepisu izjave iz 
audio posnetka narobe razumela izjavo mag. Gorazda Kozmusa, ravna-
telja Glasbene šole Risto Savin Žalec in zato napačno zapisala, da je od 
letošnjega januarja POKOJNA profesorica Marija Alatič. Mag. Kozmus 
pa je dejal, da je omenjena profesorica od letošnjega januarja V POKOJU.

Za neljubo napako se iskreno opravičujemo profesorici Mariji Alatič, 
mag. Gorazdu Kozmusu, glasbeni šoli in vsem morebitnim ostalim priza-
detim. 

UREDNIŠTVO Utripa Savinjske doline

xxx
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Sestavili so skupne ekipe, med 
njimi sta U19 in U15 pod okriljem 
trenerja Saše Bakarića v zrak dvig-
nili dva pokala.

V nedeljo, 14. maja, je potekala 
zadnja tekma Medobčinske nogome-
tne mladinske lige Celje. Na Vransko 
se je z ekipo Združene Savinjske U19 
prišla pomeriti ekipa NK Rogaška, ki 
je bila Savinjčanom glavni tekmec v 
letošnji sezoni. Z rezultatom 2 : 0 so 
si tako tudi uradno priigrali naslov 
prvaka, čeprav je bil izid znan že 
teden dni prej. Zaključne tekme in 

podelitve pokala ter medalj sta se 
poleg predsednikov NK Vransko 
Tilna Šmigoca, ND Polzela Alena 
Srebočana in ŠD Prebold Mateja Križ-
nika udeležila tudi vodja tekmovanja 
MNZ Celje Andrej Narat ter županja 
Občine Vransko Nataša Juhart. 

Skupaj so v tej sezoni odigra-
li 17 tekem, ki so jih zaključili s 14 
zmagami, dvema remijema in zgolj 
enim porazom. Sedaj jih čakata še 
kvalifikacijski tekmi za vstop v 2. 
slovensko mladinsko ligo – vzhod. 

Prav tako se je že dva dni prej med 

prvake povzpela tudi ekipa Združena 
Savinjska A (U15). V petek, 12. maja, 
so na domačem igrišču na Vranskem 
z rezultatom 5 : 0 premagali ekipo 
Posavje Krško A (U15), s čimer so 
si priigrali 1. mesto v ligi starejših 
dečkov. Tako je Združena Savinjska 
že v prvi skupni sezoni postala dvojni 
prvak Medobčinske nogometne lige 
Celje, kar je dokaz, da so sprejeli 
pravo odločitev in da delo poteka na 
izjemno visoki strokovni ravni. 

Združena Savinjska dviguje pokale  
    T. TAVČAR

Obe ekipi s trenerjem Sašo Bakarićem in županjo Občine Vransko Natašo Juhart

Na Polzeli sta se v zadnjem, 27. 
kolu rednega dela Lige Nova KBM 
pomerili ekipi Hopsov in Helios 
Suns iz Domžal, pri čemer so gostje 
slavili zmago z rezultatom 87 : 105.

Domžalčani so dobili vse četrtine 
in še tretjič v sezoni premagali Hopse. 
Po dvajset točk sta dosegla Marko 
Vranjković pri Hopsih in Jan Zemljič 
pri Helios Suns Domžale. Kljub 
porazu bodo Hopsi tudi v naslednji 
sezoni člani Lige Nova KBM, v drugo 
ligo pa se seli ekipa Pivovarne Laško. 
Po tekmi je trener Hopsov Boštjan 
Kuhar dejal: »Tekma ni več odločala 
o ničemer. Čestitam Domžalčanom 
za zmago, mi pa smo veseli, da smo 
ostali v Ligi Nova KBM.«

Hopsi tudi v novi sezoni 
člani Lige Nova KBM  

    T. TAVČAR

Marko Vranjković, ki je dosegel 20 točk.      

Larisa Žagar Slemenšek, ki živi v 
Levcu in trenira v Celju, je na evrop-
skem prvenstvu v Romuniji, kjer 
je nastopilo 637 tekmovalcev in 
tekmovalk iz 30 držav, v taekwon-
doju osvojila dve zlati medalji.

Prvo zlato medaljo in naslov evrop-
ske prvakinje je osvojila v kategoriji 
članic do 62 kg. V prvem kolu je bila 
prosta, nato se je pomerila s Polja-
kinjo Zuzanno Gadzala in jo prema-
gala s 3 : 1, v naslednjem kolu Miro 
Syovall s Finske s 3 : 0, na koncu pa 
še madžarsko predstavnico Nikolett 
Mezei s 3 : 1. Drugo zlato medaljo pa 
je osvojila z reprezentanco Slovenije 
v borbah.

Uroš Bernard, trener kluba Hyonga 
iz Celja in eden od trenerjev sloven-
ske reprezentance, je domov prišel 
več kot zadovoljen, saj so vse njegove 
varovanke domov prinesle vsaj eno 
odličje, skupaj z ekipo članic pa so 
prvič osvojile naslov članskih ekipnih 
evropskih prvakinj v borbah.

Dve zlati za Lariso na EP
   T. TAVČAR    OSEBNI ARHIV

Larisa Žagar Slemenšek in trener Uroš 
Bernard

Na tekmovanju v Športni dvorani 
OŠ Šempeter je sodelovalo pet 
najboljših evropskih reprezen-
tanc v sedeči odbojki. Nastopile 
so reprezentance Italije, Poljske, 
Nemčije in Ukrajine ter domača 
reprezentanca Slovenije.

Prva dva dneva je tekmovanje 
potekalo po sistemu, da so se vse 
reprezentance pomerile med sabo, 
nato pa je sledilo finalno dejanje. 
V tekmi za prvo mesto sta se med 
sabo pomerili reprezentanci Italije in 
Ukrajine, zmagala pa je Italija s 3 : 0. 
Treba je poudariti še to, da je finalno 
tekmo med Italijo in Ukrajino sodil 

Savinjčan – slovenski sodnik Aljaž 
Stropnik.

Slovenska reprezentanca, katere 
selektor je Šempetran Simon Božič, 
se je za tretje mesto pomerila z repre-
zentanco Nemčije. Zmagala je s 3 : 0 
ter se tako veselila končnega tretjega 
mesta na Zlati ligi narodov, ki šteje 
tudi za evropsko lestvico, na kateri 
se najboljše evropske reprezentance 
borijo za čim boljše izhodišče pred 
svetovnim in evropskim prven-
stvom.

Ob koncu je Simon Božič povedal: 
»Organizacija je bila znova na zelo 
visoki ravni, vse je delovalo, tako kot 

mora, vključno s hotelsko namesti-
tvijo, prehrano in prevozi. Na tem 
mestu bi se rad zahvalil Odbojkar-
skemu klubu SIP Šempeter za ves 
trud. Ob tem nas v Šempetru vselej 
spremlja veliko število navijačev in 
tudi zdaj ni bilo nič drugače – kljub 
praznikom. Take podpore v ženski 
konkurenci trenutno nima niti ena 
reprezentanca.«

Na koncu turnirja sta pokale in 
medalje podelila delegat turnirja 
Peter Končnik in predsednik Odboj-
karskega kluba SIP Šempeter mag. 
Boštjan Pražnikar.

Odbojkarski klub SIP Šempeter je bil od 28. do 30. aprila organizator Zlate 
lige narodov v sedeči odbojki za invalide.

S tekme Slovenija : Nemčija

Slovenija tretja v Zlati ligi    
    T. TAVČAR

Simon Božič

Nogometni klubi Spodnje Savinjske doline, NK Vransko, NK Polzela, NK 
Žalec in ŠD Prebold so v začetku nogometne sezone 2022/2023 sklenili 
sodelovanje.

V Ljubljani je 20. maja potekal 
finalni turnir v odbojki, na katerem 
so starejše deklice prve ekipe 
Visit Braslovče zasluženo postale 
državne prvakinje za sezono 
2022/2023. 

Braslovčanke so ob bučni podpori 
svojih navijačev v prvi tekmi z 2 : 1 
premagale ekipo ATK Grosuplje in v 
velikem finalu še s 3 : 0 domačo ekipo 
Vital Ljubljana I, ki je v drugem polfi-
nalu z 2 : 0 premagala ekipo Nova 
KBM Branik I.

Braslovčanke državne prvakinje
    T. TAVČAR

Državne prvakinje so postale Zoja Donko, Ula Trauner, Tjaša Glušič, Taja Šketa 
Rozman, Vita Železnik (naj sprejemalka turnirja), Tija Zupanc, Neža Voga Rovšnik, Ana 
Marie Kuder, Zala Krivec, Julija Četina in Tjaša Pšaker (naj podajalka turnirja) pod 
vodstvom trenerke Janje Selič Jelen. 
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Prvič v zgodovini slovenskega 
taekwondoja se je zgodilo, da je en 
tekmovalec oziroma tekmovalka 
osvojila naslov evropske prvakinje 
v kategoriji mlajših mladincev v 
dveh disciplinah. To je uspelo Ani 
Jan iz šempetrskega Kluba borilnih 
veščin SUN Šempeter, ki tudi sicer 
sodi med najuspešnejše tovrstne 
klube v državi. Državni in klubski 
uspeh je minuli mesec na evrop-
skem prvenstvu v mestu Jesolo v 
Italiji s tretjim mestom dopolnil 
Žan Kovačič.

Ana Jan je v formah med mlaj-
šimi mladinkami črni pas I. DAN 
premagala nasprotnice iz Bolgari-
je, Nemčije in Češke ter v polfinalu 
in finalu še predstavnici Grčije ter 
osvojila naslov evropske prvakinje. V 
borbah je nastopala v kategoriji –55 
kg ter v zelo težki skupini prema-
gala nasprotnice iz Nemčije, Italije 
in Ukrajine, v polfinalu predstav-
nico Grčije in v finalu predstavnico 
Nemčije ter tudi v borbah osvojila 
naslov evropske prvakinje. Glede na 
dejstvo, da so Nemčijo tokrat zasto-
pali tekmovalci, ki so zaradi situacije 
doma iz Ukrajine, je uspeh še toliko 
večji. Žan Kovačič je nastopil med 
mlajšimi mladinci v formah črni pas 
I. DAN ter po zmagi nad predstavni-
kom Italije izgubil proti predstavni-

ku Estonije. V borbah je tekmoval v 
kategoriji –60 kg ter po zmagah nad 
predstavniki Italije, Grčije in Češke v 
polfinalu pokazal odlično borbo, ki 
pa je sodniki očitno niso videli enako. 
Kljub temu je Žan osvojil odlično 
tretje mesto. Slovenija je skupno 
osvojila tri zlate, eno srebrno in dve 
bronasti medalji.

Za dosežene uspehe na evropskem 
prvenstvu v Italiji je KBV SUN Šempe-
ter pred prvomajskimi prazniki pred 
klubskimi prostori v Šempetru prip-
ravil sprejem za oba šampiona. Spre-
jema so se poleg članov in podpor-

nikov kluba udeležili tudi podžupan 
Občine Žalec Roman Virant, predse-
dnik Krajevne skupnosti Šempeter 
Mitja Tavčer, predsednik Slovenske 
taekwondo zveze Matevž Žugelj, iz 
POŠ Tabor-Vransko razredničarka 
Tadeja Zupanc in Uroš Godler, Žanov 
učitelj telovadbe, ter Anin učitelj 
telovadbe na OŠ Šempeter Grega 
Štorman, ki so čestitali tekmovalce-
ma, trenerju Simonu Janu, ki je bil 
del reprezentančne trenerske ekipe, 
in klubskemu trenerju Simonu Zajcu, 
ki je nudil pomoč Ani in Žanu. 

Prvič dvakratna 
evropska krona

     D. NARAGLAV

Poleg dveh zlatih še bron v taekvondoju v kategoriji mlajših mladincev

Na sliki od leve proti desni: predsednik kluba Boštjan Šketa, glavni trener Simon Jan, 
Simon Zajec, Ana Jan, Žan Kovačič, Matevž Žugelj, Roman Virant in Mitja Tavčer

V soboto, 13. maja, je v telovad-
nici OŠ Braslovče potekal drugi 
mednarodni odbojkarski turnir 
veteranskih reprezentanc. Tekmo-
vanje je organiziralo Odbojkar-
sko društvo veteranov Slovenije, 
udeležile pa so se ga ekipe iz Italije, 
Romunije, Hrvaške, Poljske, Slova-
ške in Slovenije.

Dobrodošlico je vsem udeležencem 
zaželela podžupanja Občine Braslov-
če Urška Hozjan. Letos so se ekipe 

za razliko od lanskega tekmovanja 
pomerile v dveh starostnih katego-
rijah, in sicer v mlajši kategoriji nad 
55 let ter v starejši, v kateri so igrali 
odbojkarji, stari 64 let in več. Obe 
slovenski ekipi sta prikazali požrtvo-
valno igro, prav tako tudi vse ostale 
ekipe, največ uspeha pa je imela ekipa 
v mlajši skupini, ki je zasedla prvo 
mesto. V starejši kategoriji so odboj-
karji slovenske veteranske reprezen-
tance na koncu osvojili drugo mesto.

Slovenija prva in druga
     T. TAVČAR

S slovesne otvoritve

Še pred tem evropskim prvenstvom pa so se šempetrski tekmovalci v Trebnjem udeležili državnega prvenstva 
v kickboxingu v disciplini pointfighting in tudi v disciplini full contact. V disciplini pointfighting med mlajši-
mi kadeti je Luka Tajnšek –32 kg osvojil tretje, Gaja Stojčević –37 kg pa drugo mesto. Med starejšimi kadeti so 
naslove državnih prvakov osvojili Matevž Basle –63 kg, Žan Kovačič –57 kg in Ana Jan –55 kg. Poleg tega je Žan 
Kovačič v drugi kategoriji –63 kg osvojil še drugo mesto, Samo Orehovec pa tretje mesto v isti kategoriji –63 kg. 
Med člani je Simon Zajec izgubil šele v finalu proti večkratnemu evropskemu in tudi svetovnemu prvaku Tilnu 
Zajcu iz PDK Izlake ter osvojil drugo mesto. V disciplini full contact sta bila prijavljena tudi Ana Jan med starejši-
mi kadetinjami in Urh Černivšek med člani, a oba žal nista imela nasprotnikov.

Izjemen uspeh obeh mladih športnikov je prav gotovo nagrada za trdo delo tako Ane kot Žana in seveda tudi 
njunih klubskih kolegov ter celotne slovenske reprezentance. Prihodnje leto, prav tako v aprilu, bo evropsko 
prvenstvo gostila Slovenija, in sicer v Kopru.

Prireditev je sledila zadnjemu 
ligaškemu turnirju fantov selekci-
je do 12 let v domači dvorani, kot 
vedno pa je bila namenjena pred-
vsem predstavitvi mladih košar-
karjev. Ob tej priložnosti so vsi 
prejeli klubske diplome, selekcija-
ma U10 in U12 pa so bile podelje-
ne tudi diplome Košarkarske zveze 
Slovenije za nastope na ligaških 
turnirjih. 

Klubske diplome za selekcije od 
14 do 20 let je podelil župan mag. 
Marko Repnik, ki je v svojem nago-
voru pohvalil delo kluba z mladimi 
in uspehe, ki jih beležijo tudi na 
tekmovalnem področju. Po njegovih 
besedah bo občina še naprej zago-
tavljala razmere za razvoj športa 
mladih.

Predsednica kluba Ksenija Rozman 
se je zahvalila vsem mladim članom 
in njihovim staršem, da namenjajo 
svoj prosti in družinski čas za trenin-
ge in tekme. Zahvalila se je tudi vsem 
trem domačim trenerjem, ki nimajo 
prostega vikenda, njihovim pomoč-
nikom, zapisnikarjem in vsem, ki 
pomagajo pri organizaciji tekem ter 
drugih aktivnostih kluba, prav tako 
pa pokroviteljem, Občini Prebold, 
ki sofinancira športne programe za 
otroke in mladino, ter Osnovni šoli 
Prebold, ki upravlja športno dvorano 
in omogoča termine za vadbo ter 

tekme. Ob koncu so na parket pova-
bili mamice in očete, ki so se preizku-
sili v prostih metih in metu s sredine 
igrišča. 

Čeprav bodo treninge še nadalje-
vali, konec junija pa ponovno organi-
zirali tudi poletni košarkarski tabor, 
se je z dnevom preboldske košarke 
uradno končala osma tekmovalna 
sezona Košarkarskega kluba Prebold 
2014. Priprave na deveto sezono že 
potekajo, prav tako tudi na prazno-
vanje desete obletnice kluba oktobra 
prihodnje leto.  

Dan preboldske košarke
   D. NARAGLAV

Pred osrednjjim delom prireditve so fantje U12 zmagali na 2 tekmah.

Košarkarski klub 
Prebold 2014 je v 
nedeljo, 14. maja, 
pripravil tradicionalni 
dan preboldske 
košarke. 

Maja sta bila uspešna tudi namiz-
noteniška igralca iz naše doline, 
ki trenirata pod okriljem NTK 
Savinja. Pri tem izstopa šestnajstle-
tni Brin Vovk Petrovski iz Zabuko-
vice, ki je na Državnem prvenstvu 
v namiznem tenisu za mladince in 
mladinke (do 19 let) v Lučah skupaj 
z osemnajstletnim Maticem Čopar-
jem iz Luč postal državni prvak v 
dvojicah.

V posamični konkurenci tega 
državnega prvenstva jima žreb ni bil 
naklonjen. Med seboj sta igrala že v 
polfinalu, pri čemer je z rezultatom 
4 : 3 slavil Brin. V finalu je moral 
priznati premoč Mihu Podobniku z 
Vrhnike in tako osvojil naslov držav-
nega podprvaka.

Brin Vovk Petrovski je bil uspešen 
tudi v kategoriji mlajših članov, 
pri čemer je v posamični kategoriji 
osvojil drugo mesto in postal državni 
podprvak. V napetem tekmova-
nju, nastopilo je veliko nadarjenih 

igralcev iz vse Slovenije, je 16-letni 
Brin z izjemno igro prišel do finala, 
svojim nasprotnikom ni oddal niti 
enega seta. V finalnem obračunu se 
je pomeril s tri leta starejšim tekmo-
valcem, Aljažem Godcem iz Raven 
na Koroškem, ki že drugo sezono 
igra za klub ASV Grünwettersbach 
iz Nemčije. Tudi Aljaž je v napetem 
finalu pokazal odlično predstavo in 
dvoboj dobil z rezultatom 4 : 2. Kljub 
finalnemu porazu je Brinov dosežek 
še ena potrditev, da gre pri njegovih 
šestnajstih letih za enega najbolj 
obetavnih mladih igralcev v sloven-
skem namiznoteniškem prostoru, 
menijo v NTK Savinja. V kategoriji 
mlajših kadetov sta izjemen uspeh 
požela 13-letna igralca NTK Savinja 
Vid Semprimožnik iz Mozirja in 
Urban Zavasnik iz Arje vasi. Fantoma 
je v konkurenci dvojic uspelo osvoji-
ti 3. mesto in si priigrati bronasto 
medaljo. 

V državnem vrhu 
v namiznem tenisu

     L. G.

S slovesne otvoritve
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Horoskop je pripravila astrologinja Dolores, 
(090 64 30 in 041 519 265 ter Facebook dolores astro). 

V prvi poletni mesec boste vstopili polni elana, strasti in pozi-
tivne naravnanosti.

 Mars, vaš vladar, vam v skladnem znamenju prinaša dodatno 
dozo energije, na trenutke je bo mogoče celo preveč. Bodite 
fizično bolj aktivni, da se tudi nakopičene napetosti sprostijo. 
Tudi skladna Venera že od 5. 6. dalje prinaša krasne trenutke in 
dobre občutke na vseh področjih, še zlasti čustvenih. 

 
Najlepša novica za vas je vstop Jupitra v vaše znamenje, sprva 

za rojene v prvi dekadi, ostali pridete »na vrsto« kasneje. Obeta 
vam dolgoročno lep napredek in dobre novosti na vseh področ-
jih.

 Do 5. 6. bodite zelo previdni, tudi pri financah. Neke podatke 
skušajte ohraniti zase, saj še ni napočil primeren čas, da jih 
vsem poveste. Na okolico že tako ali tako delujete skrivnostno, 
zato se s tem niti ne boste pretirano ukvarjali.

 
Vladavina vašega znamenja je tradicionalno vaš čas, v katerem 

imate odlično vitalnost. Polni lepih, toplih vtisov boste zrli v 
prihodnje dni. Obdobje pred vami vam prinaša novosti, ki se 
jih lahko samo veselite. 

 Da bo treba več delati, bo najmanj pomembno dejstvo na 
svetu. Sicer pa boste 11.–26. v svojem znamenju gostili svojega 
vladarja Merkurja, ki je zadolžen za delo, dogovarjanje, študij. 
Česa boljšega si ne bi mogli želeti, zelo uspešni boste.

 
Pričetek meseca bo nekoliko stresen za vas, vendar bo Venera 

v vašem znaku vse do 5. 6. to močno ublažila. Posvetili se boste 
svojim najbližjim, kar je tudi prav. Občutek, da ste bili v prete-
klih dneh preveč odsotni, vam lahko vzbuja slabo vest. Vse 
boste nadoknadili in poplačani boste tudi z lepimi trenutki.

 21. 6., s pričetkom poletja, sonce vstopi v vaše znamenje in 
nastopi vaša era, v kateri se boste počutili več kot odlično. 

 
Odličen mesec za vas, gostili boste Marsa in imeli ogromno 

energije, notranje moči in poguma. Nekdo vam bo kar zavidal 
vaše napredovanje. To vas ne bo motilo, saj znate svoje zado-
voljstvo vedno deliti tudi z drugimi. Na dvoumne besede boste 
odgovarjali z nasmeškom.

 Od 5. 6. dalje vas spremlja tudi Venera, kar vas bo vidno 
polepšalo, ne da bi se za to kaj posebej potrudili. Odlično se 
boste počutili!

 
Med 11. in 26. bo vaš vladar Merkur potoval po dvojčkih, 

katerih naravni vladar je poleg vašega znaka. To bo pospešilo 
vaš tempo, da boste zelo energični in živahni, po drugi strani 
pa tudi nekoliko nemirni, a vsekakor uspešni!

 Nekoga boste močno pogrešali in razmišljali, kaj počne. 
Narediti si morate načrt, kako boste preživljali te dni. Naj bo 
ta čas čim bolj aktiven, da se ne boste prepustili sanjarjenju z 
odprtimi očmi.

 
Delali boste načrte, kako naprej. Vaši apetiti so precej veliki, 

zato naredite prioriteto in razmislite, kaj je najbolj pomembno. 
Zelo uspešni boste med 11. in 26., ko bo Merkur potoval po 
sorodnem znaku in vam omogočil zelo kvalitetno delovanje. 
Pazite, da se ne priženete do roba svojih finančnih zmožnosti, 
kar velja zlasti za prvi teden v juniju.

 Družabno življenje bo pestro in vam bo v veliko veselje.

V prvih dneh meseca se svetuje povečana previdnost v delo-
vanju, zlasti glede denarja! Veliko boste delali, prebujen bo vaš 
tekmovalni duh. Jezilo pa vas bo, ker boste vi delali, drugi pa 
počivali. Vloge se lahko kaj hitro obrnejo, zato ne razmišljajte o 
tem, da se vam godi kakšna posebna krivica. Tudi vi boste imeli 
možnost lenariti.

 Na čustvenem področju se največ zadovoljstva kaže v zadnji 
tretjini meseca. Tudi vi boste veselo vstopili v poletje!

 
Že ob pričetku meseca 4. 6. nastopi polna luna v vašem znaku, 

že pred tem datumom pa jo boste občutili precej intenzivno. 
Kasneje bo za vami kar nekaj drugačnih dni, kar vam bo obno-
vilo energijo. Prebujen bo vaš tekmovalni duh, več časa boste 
namenili rekreaciji in športu. 

 Bistveno bolj aktivno bo tudi vaše družabno življenje. Kar 
nekaj lepih trenutkov je pred vami, v katerih boste blesteli.

 
Ob pričetku meseca boste precej nemirni, občasno tudi zaskr-

bljeni. Neka misel vam ne bo dala miru in stvari boste želeli 
priti do dna. Ne iščite odgovorov na silo, saj se vam lahko 
rešitev ponudi sama od sebe. Opravili boste krajšo pot.

 Vaš vladar Saturn 17. 6. prične z R gibanjem, kar bo prineslo 
potrebo po ponovni proučitvi vaših stališč. Po mlaju 18. 6. so 
mogoče spremembe v partnerskih odnosih, tako poslovno kot 
tudi zasebno. 

 
Veliko izzivov se bo pojavljalo v tem mesecu, saj vam bo 

Mars nasprotoval. Dobro se boste znašli in uspešno ujeli svoj 
ritem. Občutili boste tudi olajšanje, saj boste izvedeli pozitiv-
no novico. Kljub temu v svoji notranjosti še vedno ne boste 
občutili popolnega miru. Življenje pač nikomur od nas ne daje 
dokončnih garancij.

 Kot vedno se boste tudi tokrat zanesli samo nase, kar je edino 
pravilno. Neko delo pa bi morali razdeliti med ostale!

 
Čustveno boste razgreti in temu primerno bo tudi vaše ravna-

nje. To velja še zlasti za pričetek meseca in čas okoli polne lune, 
ki nastopi 4. 6. Vse boste hoteli storiti naenkrat, prevelikih 
ugovorov ne boste trpeli. Malo zategnite vajeti, nimajo vsi 
toliko energije.

 V zadnji tretjini meseca vas čaka bistveno bolj umirjeno in 
prijetno obdobje, v katerem se boste odlično počutili. Poletje je 
čas, ki se ga lahko samo veselite!

Čez hrib k sosedom
  ASJA BUKOVNIK IN LUCIJA VEBER    OŠ ŠEMPETER

V petek, 14. 4. 2023, in soboto, 
15. 4. 2023, smo na OŠ Šempeter 
gostili nadarjene učence s spremlje-
valkami iz OŠ Tončke Čeč Trbovlje. 
Gostom smo razkazali krajevne 
znamenitosti, in sicer Jamo Pekel 
ter antični park Rimsko nekropolo 
z rimsko cesto. Ogledali so si tudi 
trening sedeče odbojke OK Šempe-
ter in začutili utrip življenja na šoli.

Ideja o druženju je nastala na 
pobudo gospe Marjane Eberlinc, ki je 
želela povezati obe šoli. Projekt Čez 
hrib k sosedom sta zasnovali skupaj 
z gospo Tejo Perme in se odločili, da 
tokrat nadarjenim učencem obeh 
šol ponudimo možnost spoznavanja 
krajevnih znamenitosti in predvsem 
druženja s sovrstniki. Naša šola se je 
povabilu odzvala 24. in 25. marca, na 
začetku pa nas je sprejel podžupan 
Občine Trbovlje Rok Koprivc. Nato 
smo se odpravili do OŠ Tončke Čeč. 
Tam so nas pričakali učenci in njihovi 
spremljevalci ter nam razkazali šolo. 
Po kosilu smo imeli aktivnosti, ki so 
trajale vse do večera. Odšli smo po 
turistični poti, jedli knapovsko sonce 
(funšterc) in šnite. Povzpeli smo se na 
hrib, na katerem stoji kip Prometeja, 
ki ga je zasnoval sedanji župan Zoran 
Poznič. Po večerni in nočni animaciji 
smo si drugo jutro ogledali Zasavski 
muzej Trbovlje ter staro rudarsko 
stanovanje in 4. dritl, kjer smo se z 
virtualnimi očali povzpeli na najvišji 
dimnik v Evropi ter si ogledali potek 
dela v rudniku. Srečanje smo zaklju-
čili polni lepih vtisov in velikih priča-
kovanj o ponovnem snidenju.

To se je zgodilo 14. in 15. aprila. 
Nadarjene učence s spremljeval-
ci smo pričakali v šolski knjižnici. 
Vsakemu gostu smo podarili kamen-
ček s smeškom in si izmenjali lepe 
misli. Po ogledu šole in kosilu smo 
se zbrali v avli šole, kjer smo pris-
luhnili ubranemu petju mladinskega 

pevskega zbora pod mentorstvom 
gospe Katje Florjančič. 

Predstavili so se s tremi pesmimi, 
med katerimi je bila tudi pesem 9. 
junij skupine Bohem, ki prihaja iz 
Zasavja. Gostje so bili nad izbiro 
pesmi navdušeni. Nato so naši učenci 
gostom predstavili kraj Šempeter z 
znamenitostmi ter našo šolo. Zbrane 
so nagovorili tudi ravnatelj šole Uroš 
Vidmajer, ravnateljica OŠ Tončke Čeč 
Katarina Pajer Povh in župan Občine 
Žalec Janko Kos. Vsi so poudarili 
pomen povezovanja med občinama 
in šolama. Srečanja sta se udeležila 
tudi predsednik KS Šempeter Mitja 
Tavčer in podžupan Občine Trbovlje 
Rok Koprivc. Uvodno srečanje smo 
zaključili s trajnim spominom. Vsak 
prisoten član je na dveh platnih z 
akrilnimi barvami pustil del sebe. Ob 
koncu sta nastali dve unikatni sliki, 
ki bosta viseli na posebnem mestu v 
obeh šolah. 

Nato so se nadarjeni učenci s 
spremljevalkami odpravili do prve 
znamenitosti – Jame Pekel. Vodnik 
Turističnega društva Šempeter je 
nadvse zanimivo predstavil naravno 
znamenitost sredi Ponikvanskega 
krasa in nad njo so bili gostje res 
navdušeni, vsi pa smo uživali v jami 
ob narasli Peklenščici, ki je samemu 
raziskovanju dala še poseben čar. Po 
vrnitvi v šolo so si učenci pripravili 
ležišča, nato pa uživali v skupnem 
druženju – plesu. 

Na povabilo Odbojkarskega kluba 
Šempeter smo si v telovadnici šole 
ogledali trening sedeče odbojke. 
Nato smo si pripravili večerjo, in 
sicer »hot-doge«. Potem so se neka-
teri odločili, da si bodo ogledali film, 
drugi pa so lahko brali v knjižnici ob 
svečkah in lampijončkih. Vsi pa so se 
»sladkali« s sveže pečenimi kokicami. 
Polni doživetij kar nekaj časa nismo 
mogli zaspati, a ker nas je naslednji 

dan čakala še ena dejavnost, smo 
vendarle ob pozni uri zaspali. Zjutraj 
nas je dodobra prebudila telovadba 
z Ano Jan, ki je prvakinja svetovne-
ga in evropskega pokala v kikboksu. 
Jutro se ne bi moglo začeti bolje, 
saj so nas za zajtrk pričakale slastne 
palačinke, ki so jih pekle naše učitelji-
ce. Nato smo si odšli ogledat še drugo 
krajevno znamenitost, antični park 
Rimska nekropola z rimsko cesto. 
Tudi tokrat nas je vodička TD Šempe-
ter popeljala na zanimiv sprehod po 
preteklosti, ko so na naših tleh bivali 
Rimljani. Ob njeni razlagi smo uživali 
vsi prisotni. Po vrnitvi v šolo smo se 
razdelili v dvojice ali trojke (domačini 
in gosti) ter se preverili v zabavnem 
kvizu o Šempetru preko aplikacije 
Kahoot, ki sta ga pripravila deveto-
šolca. Izžrebali smo tudi, katera slika 
bo krasila OŠ Šempeter in katera OŠ 
Tončke Čeč. Pred slovesom, ko smo si 
obljubili tudi, da se znova snidemo, 
so gostje v dar prejeli funkcional-
no pisalo z logotipom naše šole ter 
misel. Da je celoten program aktiv-
nosti potekal nemoteno, sta poskr-
beli učiteljici Barbara Cotič Papotnik 
in Tideja Potrč.

Zahvaljujemo se Šolski storitveni 
dejavnosti Petka Žalec ter Turistične-
mu društvu Šempeter, saj sta omogo-
čila brezplačno prehrano učencev ter 
brezplačen ogled obeh šempetrskih 
znamenitosti. Prav tako je župan 
Občine Žalec zasavske goste povabil 
na ogled in pokušino piv na fontano 
v Žalcu.

Tovrstna druženja želimo ohra-
niti in nadgraditi, tako da bi sode-
lovalo čim večje število učencev, saj 
se želimo v prihodnje povezovati s 
šolami po celotni Sloveniji, da bi si 
tako izmenjevali izkušnje, znanja ter 
se spoznavali z vrstniki in učitelji. 

Učenci pri Jami Pekel

Projekt OŠ Tončke Čeč Trbovlje in OŠ Šempeter

Kaj veš o prometu?
     T. TAVČAR

Na avtopoligonu Združenja šofer-
jev in avtomehanikov Savinjske 
doline Ločica ob Savinji je v torek, 
23. maja, potekalo že 52. tradici-
onalno medobčinsko kolesarsko 
tekmovanje Kaj veš o prometu. 
Letošnjega tekmovanja se je v dveh 
starostnih skupinah udeležilo 26 
mladih kolesarjev iz občin Braslov-
če, Polzela in Žalec. 

Vsakoletno tekmovanje, ki ga 
organizira žalski Svet za preventi-
vo v cestnem prometu, ima najprej 
teoretični del, ki ga učenci opravijo 
na svojih šolah že pred tekmovanjem 
preko spletne aplikacije Agencije za 
varnost prometa Kolesar. Odgovarja-
li so na vprašanja o cestnoprometnih 

predpisih, opremi kolesa in etiki v 
prometu. Del ocenjevanja pa je tudi 
spretnostna vožnja, ki jo tekmoval-
ci pokažejo na poligonu z različni-
mi ovirami in nalogami, s katerimi 
se kolesarji srečujejo pri vsakdanji 
uporabi kolesa. 

Pokala za absolutno najboljši ekipi 
sta prejeli ekipa mlajših kolesarjev 
iz 6. in 7. razreda OŠ Griže ter pri 
starejših ekipa I. osnovne šole Žalec 
iz 8. in 9. razreda. Na državno prven-
stvo so se uvrstili Timotej Jordan iz 
Braslovč, Nace Jazbec s Polzele in 
Urban Hauptman iz Osnovne šole 
Griže, ki je tekmovanje zaključil brez 
kazenskih točk in bo zastopal Občino 
Žalec. S spretnostne vožnje
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Pevke in pevci, plesalke in plesal-
ci OŠ Petrovče in POŠ Trje so 18. 
maja v Domu II. slovenskega tabora 
v Žalcu pripravili večer sloven-
skih zimzelenih popevk. Tako so 
starši, učenke, učenci ter kolektiv 
OŠ Petrovče skupaj z ravnatelji-
co Ireno Kolar uživali v prireditvi 
Sonce pomladi.

Največje zasluge za organizacijo 
dogodka pripisujejo mentorici otro-
škega pevskega zbora, mladinskega 
pevskega zbora in zbora učiteljev 
Aniti Žolnir, mentorici plesalk Maji 
Bubik Polovšak in pomoči vseh 
ostalih mentoric. S svojo priso-
tnostjo so dogodek podprli tudi pred-
stavniki lokalne skupnosti. Otroci so 
se predstavili s priljubljenimi sklad-

bami, kot so Naš kuža, Moj črni konj, 
Uspavanka za Evo, Zemlja pleše, Mi 
gremo pa na morje … in še mnogimi 
drugimi.

Irena Kolar, ravnateljica OŠ 
Petrovče, je povedala: »Veseli smo, 
da smo lahko po nekaj letih ponovno 
pripravili glasbeno-plesno priredi-
tev z naslovom Sonce pomladi, ki 
obiskovalcev v povsem polni dvorani 
Doma II. slovenskega tabora Žalec ni 
pustila ravnodušnih, kar so pokazali 
s stoječimi ovacijami. Učiteljici Anita 
Žolnir in Maja Bubik Polovšak sta 
prevzeli režijo prireditve in sta tudi 
mentorici več skupin nastopajočih, 
ki so se na prireditvi predstavile. 
K sodelovanju sta povabili mento-
rice Valentino Ašenberger, Sergejo 

Dvornik, Rebeko Ros in Tamaro 
Tavčar. Tako smo uživali v res čudo-
vitem večeru; skupaj so ustvarili 
nepozabno predstavo mladih pevcev 
vseh pevskih zborov matične in 
podružnične šole, instrumentalistov 
in mlajših ter starejših plesalcev, ki 
so nas s petjem, glasbo in domiselni-
mi plesnimi koreografijami popeljali 
skozi zvoke slovenske popevke.«

Pri izvedbi instrumentalnega 
dela so se jim na odru pridružili 
Jan Grobelnik, Janez Žolnir in Jaka 
Habot, nekdanji učenci šole, eno 
pesem pa je zapela Mojca Sedminek, 
mati učenke. »Kot presenečenje je 
zapel učiteljski pevski zbor, in to tako 
za učence kot tudi skupaj z njimi. 
Sceno je izdelala Zala Valenčak, da pa 
je vse potekalo tako, kot mora, je pri 
organizaciji in izvedbi sodelovalo kar 
precej našega kolektiva,« je poudarila 
ravnateljica.

Z veseljem in ponosom se ozira na 
prireditev in tudi na iztekajoče se 
šolsko leto: »Zelo sem ponosna na 
vse nastopajoče, ki so nam skupaj 
z mentoricami pričarali res čudovit 
večer in nam 'pobožali' srca, ušesa in 
oči, popotnica, ki jo mladi s takšni-
mi nastopi pridobijo za življenje, 
pa je neprecenljiva. Šolsko leto, ki 
se počasi izteka, je bilo uspešno in 
bogato z aktivnostmi, tako da bodo 
počitnice, ki so že na obzorju, več kot 
zaslužene.«

Napovedovala je Taja Nareks. Na 
koncu je občinstvo v dvorani nasto-
pajoče nagradilo s stoječimi ovacija-
mi in navdušenim aplavzom. 

Na I. OŠ Žalec smo pod mentor-
stvom učiteljic Tanje Ropas in 
Saše Pikl že deveto leto vključeni 
v projekt Evropska vas, v okviru 
katerega vsako leto spoznavamo 
eno od držav članic Evropske unije. 

V letošnjem šolskem letu smo razi-
skovali Nemčijo. Učenci smo skupaj z 
učitelji spoznavali kulturo, kulinari-
ko, navade in znamenitosti te države 
ter ustvarjali na likovnem in glasbe-
nem področju. Ob dnevu Evrope 9. 
maja smo se udeležili zaključne prire-
ditve projekta, ki je potekala v središ-
ču Celja. Predstavili smo se s stojnico, 
ki so jo krasili naši izdelki, ter z glas-
beno točko nemške izvajalke Namike 
v izvedbi Eve Dušak Kaučič.

V letošnji Evropski vasi Nemčija 
    DEJANA SEKULIĆ, 9. A, I. OŠ ŽALEC

Nastopali so vsi pevski sestavi učencev in plesalcev na šoli, pa tudi nekdanji 
učenci, učiteljice in celo mama učenke.

Sonce pomladi 

Po dolgem času Sonce pomladi
    BINA PLAZNIK

Drugo leto zapored 
prva OŠ Šempeter

  T. T.    ARHIV OŠ ŠEMPETER

Od 11. do 13. maja je bilo v Kopru 
državno preverjanje znanj prve 
pomoči za osnovne in srednje šole 
ter visokošolske zavode. Med 14 
najboljšimi osnovnimi šolami iz 
celotne Slovenije je lansko prvo 
mesto obranila ekipa OŠ Šempeter 
v Savinjski dolini.

Šempetrska ekipa v sestavi Brina 
Pajer, Naja Škrabar, Tina Udrih, Jera 
Sedminek, Milijan Matić in Brin 

Kunstelj z mentorico Boženo Svet je 
šempetrski osnovni šoli že drugo leto 
zapored priborila zmago.

Študentom in srednješolcem 
znanja ni bilo treba preverjati pisno, 
osnovnošolci pa so ga preverili, 
preden so se odpravili do petih prizo-
rišč, na vmesnih počivališčih pa so 
dobro spoznali tudi slovenski sistem 
zaščite in reševanja.

Ekipa OŠ Šempeter z mentorico Boženo Svet

Letos Nemčija v Evropski vasi

Nogometna ekipa starejših 
učenk I. OŠ Žalec je pod vodstvom 
mentorja Mirana Jelena v letoš-
njem šolskem letu odlično tekmo-
vala in si priborila 2. mesto na 
državnem prvenstvu osnovnih šol. 

»Najprej so naše nogometašice 
osvojile naslov občinskih in področ-
nih prvakinj – nato so na polfinalnem 
turnirju v Lučah premagale še vse 
nasprotnice in se uvrstile na finalni 
turnir, ki je bil na OŠ Radlje,« nam je 
povedal njihove mentor Miran Jelen. 

Poleg domačink iz OŠ Radlje in 
Žalčank sta na turnirju nastopili tudi 
ekipi OŠ Komenda in OŠ Rakek. Za 

naslov državnih prvakinj sta se na 
koncu pomerili ekipi I. OŠ Žalec in 
OŠ Komenda. Zmagala je ekipa OŠ 
Komenda z izidom 2 : 1. 

Ekipa I. OŠ Žalec je osvojila 2. 
mesto in s tem naslov državnih 
podprvakinj. »Na tekmovanju nas 
je spodbujala ekipa navijačev pod 
vodstvom ravnateljice I. OŠ Žalec 
Andreje Špajzer,« je povedal Miran 
Jelen, ki je z uspehom svojih varo-
vank zelo zadovoljen. Za ekipo I. 
OŠ Žalec so nastopile Maša Potoč-
nik, Pika Potočnik, Teja Križan, Zala 
Zazijal, Maruša Preglav, Zoja Potoč-
nik, Lea Pančur in Žana Stojaković.

Državne šolske podprvakinje v nogometu z I. OŠ Žalec

Podprvakinje v nogometu
    L. K.

Tudi v letošnjem letu je Vrtec 
Polzela izvedel tradicionalni 
Škratov pohod. Ta več ne odkriva 
skrivnostnih poti proti Gori Oljki, 
ampak nove poti proti Vimperku. 
Kljub slabi vremenski napovedi je 
kar nekaj staršev in otrok zbralo 
pogum in se odpravilo na pohod. 

Otroci so na poti srečevali gozdne 
škrate in se urili v različnih gibal-
nih spretnostih. Da je bila pot na 
Vimperk res varna, se nam je pridru-
žil tudi Mobi mjav, ki je maskota za 
pilotni projekt vrtca na temo mobil-

nosti. Vzgojiteljice Vrtca Polzela 
so poskrbele za vodenje skupin do 
ciljnih točk in za izvedbo gibalnih 
dejavnosti na točkah skozi gozd, k 
sodelovanju pa so se pridružila tudi 
lokalna društva (gasilsko društvo, 
gobarji, planinsko društvo in lovsko 
društvo), ki so s svojimi progra-
mi popestrila doživetja Škratovega 
pohoda. Da vsi vključeni niso ostali 
praznih ust, pa je za njih poskrbela 
ravnateljica mag. Bernardka Sopčič s 
skupino pridnih kuharic OŠ Polzela.

Gozdni škratje pregnali dež
    T. T. 

S Škratovega pohoda

www.zkst-zalec.si

Za osnovnošolske otroke, ki so dokončali 3. razred osnovne šole in so plavalci.Za osnovnošolske otroke, ki so dokončali 3. razred osnovne šole in so plavalci.
Počitniško kopanje bo potekaloPočitniško kopanje bo potekalo  

od 26. 6. do 30. 6. 2023.od 26. 6. do 30. 6. 2023.

Več informacij:Več informacij:

VODENI IZLETI V ZNANA SLOVENSKA KOPALIŠČA

ZAJADRAJMO V POLETJE

Na voljo še nekaj mest
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Majsko vreme s pogostim dežev-
jem je po Sloveniji in drugod po 
Evropi letos naredilo že ogromno 
škode. Vodotoki in hudourniki 
so poplavljali, prožili so se števil-
ni plazovi, uničevale so se ceste, 
gospodarski objekti, stanovanj-
ske hiše in drugi prostori. Svoje so 
dodala še neurja s točo, vnovične 
poplave in plazovi. Marsikoga tudi 
ob številnih drugih vremenskih 
ekstremih preveva misel, da se je 
narava zarotila proti človeštvu in 
da se maščuje za nespametna in 
nepravilna ravnanja v odnosu do 
nje in naše matere Zemlje nasploh.   

Zakonca Herodež iz Sv. Lovren-
ca v Občini Prebold sta v nekaj 
minutah ostala brez vsega, če pa se 
ne bi rešila skozi okno dnevne sobe, 
bi lahko izgubila tudi svoji življenji.  
Kot je povedala njuna hčerka Manja 
Holobar, ki živi nedaleč stran v 

Šeščah, in kot smo lahko ob našem 
obisku tudi sami videli po sledeh na 
steni sob in na fasadi, je bilo v hiši in 
okrog nje skoraj za poldrugi meter 
vode. Še nekoliko višja pa je bila v 
niže ležečem gospodarskem poslopju 
s hlevom, kjer bi se lahko utopilo tudi 
pet krav, saj so jim iz vode molele še 
samo glave. Na srečo je voda sama 
prebila del stene objekta, v tako 
imenovani listnici, kjer se shranju-
je stelja, s čimer se je znižala  raven 
vode in krave so ostale pri življenju. 
Te sreče pa ni imelo 15 kokoši, ki so 
se utopile in jih je voda odnesla.

Rešila sta se skozi okno
»Deroča voda je starše preseneti-

la med gledanjem televizije. Ura je 
bila nekaj čez deveto zvečer, ko je 
voda nenadoma vdrla v hišo. Oče je 
splezal skozi okno in poskušal rešiti 
vsaj nekaj stvari, a mu ni uspelo, saj 
bi voda tudi njega kmalu spodnesla, 

in vprašanje je, kako bi se končalo. 
Da se je rešil pred deročo vodo, je 
sedel na traktor in zapeljal po dvori-

šču naprej, na višje ležeče mesto. Ta 
čas je do njih pritekel sosed Bojan 
in skozi okno rešil še mamo, ki je 
klicala na pomoč. Poveznil jo je na 
ramo in jo odnesel na varno. Soseda 
Anita je med tem poklicala na števil-
ko 112 in staršem pomagala, da sta 
se preoblekla, saj sta bila premočena 
do kože,« dogajanje na katastrofalen 
večer opisuje hči Manja ter nadalju-
je: »Kmalu za tem so na prizorišče 

prehiteli gasilci. Najprej domači, ki 
imajo svoj gasilski dom povsem blizu 
nas, nato pa še gasilci iz Prebolda, 
Šešč, Matk, Kaplje vasi in Šempetra, 
ki so opravili izjemno delo. Za to se 
jim iskreno zahvaljujemo, kot tudi 
vsem, ki so nam pomagali pri odpra-
vljanju posledic vodne ujme in čišče-
nju ter nam pomagajo še sedaj. Vsem 
res neizmerna hvala,« še enkrat 
poudari Manja in doda, da starša 
drži po konci predvsem vsa srčnost 
sosedov in ljudi, ki so jima prisko-
čili na pomoč, vključno z gasilci in 
civilno zaščito, na čelu katere je v 
Občini Prebold njihov sokrajan Peter 
Petač. 

Potok Reka tokrat uničujoč
Vzrok za skorajšnjo tragedijo je 

bila deroča voda potoka Reka, ki 
priteče iz Posavskega hribovja in se 
nato nedaleč stran od Herodeževih 

izliva v Bolsko, ta pa malo niže v 
Savinjo. Voda je na svojem uničujo-
čem pohodu s seboj nosila vse, kar 
je zajela ob brežinah,  tudi velik štor, 
ki se je zagozdil pri jezu pri mostu, ki 
vodi na dvorišče domačije, in skupaj 
s preostalimi naplavinami preusme-
ril tok vode. Ta je ubrala svojo pot 
in popolnoma uničila stanovanjske 
prostore Herodeževe hiše, po domače 
Kovačeve. Tu je bila namreč v prete-

klosti, deloma še sedaj doma kovaška 
obrt, ki se je prenašala iz roda v rod. 
Nazadnje na danes 76-letnega Jožeta 
Herodeža, ki je skozi desetletja skrbel 
za ohranitev te nekdaj zelo cenjene 
obrti. Poleg hiše, v kateri živita sama 
s 73-letno ženo Štefko, je voda ta 
večer zalila še več drugih okoliških 
hiš ter gospodarskih poslopij, vendar 
tam ni bilo tako hudo kot pri njiju, ki 
jima je voda povsem uničila stano-
vanjske prostore. Ti bodo za življenje 

spet primerni šele po temeljiti obnovi 
in namestitvi novega pohištva, saj je 
staro povsem neuporabno. Še preden 
se bodo lotili obnove, se morajo stene 
in tla temeljito osušiti, kar bo trajalo. 
Vse do takrat  bosta zakonca živela v 
mobilni hiški zraven svoje uničene, 
ki jo je priskrbela Civilna zaščita RS 
preko Občinske CZ, župana in občine 
že dva dni po uničujoči vodni ujmi. 

Med mnogimi, ki so bili maja zaradi uničujoče vodne stihije najbolj prizdeti, 
sta bila prvo majsko soboto zvečer tudi zakonca Herodež iz Sv. Lovrenca.

Voda uničila kmetijo 
    D. NARAGLAV

Zakonca pred svojim začasnim domom

Hiša in gospodarski poslopji na večer poplave, ko se je vodostaj že nekoliko znižal.

Voda je uničila prav vse pohištvo, pa tudi veliko drugega.

Hčerka Manja kaže, do kod je v hiši 
segala voda, na dvorišču, ki je niže, pa je 
bila še precej višja.

V žalski knjižnici so 15. maja v 
okviru projekta Utrip domoznan-
stva predstavili študijsko-bralni 
krožek, katerega druženja pote-
kajo v sodelovanju Medobčinske 
splošne knjižnice Žalec in UPI – 
ljudske univerze Žalec. Je eden 
redkih bralnih krožkov v Sloveniji, 
ki kontinuirano deluje že petnajsto 
leto in združuje zavidljivo število 
bralcev.

Koordinatorki in moderatorki 
pogovorov o knjigah sta bibliotekar-
ka Irena Štusej iz knjižnice in Biserka 
Neuholt Hlastec, na univerzi zadol-
žena za splošno neformalno podro-
čje. Na pogovoru, ki sta ga usmerjali 
bibliotekarki Karmen Kreže in Tanja 
Pilih, sta sodelovali obe moderator-
ki bralnih druženj ter članici krožka 
Stanka Bukovnik in Fani Robič.

Prvo bralno druženje sega v leto 
2008, ko je UPI – ljudska univerza 
Žalec sprejela ponudbo za širjenje 
bralnega virusa v Spodnji Savinjski 
dolini, in sicer prek bralnih druženj, 
ki jih je zasnovala Manca Košir in 
so se imenovala Beremo z Manco 
Košir. K sodelovanju je povabi-
la Medobčinsko splošno knjižnico 
Žalec. Prvo druženje v letu 2008 je 
bilo nekoliko anekdotično, saj so tik 
pred uro začetka še vedno pričako-
vali Manco Košir. Njeno odsotnost 
so vendarle sprejeli, ko se je izka-
zalo, da ima vsako lokalno okolje 
svoje moderatorje. Prvo leto so na 
zaključno druženje oziroma pogovor 
povabili Manco Košir, z njo pa se je 
pogovarjala Irena Štusej. Na zaključ-
ku naslednje sezone druženj so se z 
Manco Košir srečali v Ljubljani pred 
hišo Društva slovenskih pisateljev. 
Tretje leto so se soglasno odločili, 
da bodo odslej druženja tematsko 
poimenovana. V naslednjih letih so 
tako mesečna druženja nosila imena 
Hvalnice, Kaj nas žene, Zapraše-

ni hmelj, Ženska ruta, Humor je 
resna stvar, Brez vozovnice v svet 
in podobno. Zaključna druženja pa 
so preživeli še z Azro Širovnik, Nežo 
Maurer, na Šmartinskem jezeru, V 
Bio parku Nivo, v Šmarjah pri Jelšah 
v sodelovanju s tamkajšnjim bralnim 
krožkom. Eno leto so odšli na obisk 
v vrtec, osnovno šolo, na upravno 
enoto občine in univerzo, kjer so 
pripovedovali in nasmejali tako 
otroke kot odrasle. Zaključek v leto-
šnjem letu je še pred njimi, in sicer se 
bodo z vlakom peljali v Velenje, med 
vožnjo pa bodo potnikom pripovedo-
vali verze in dejstva o življenju Karla 
Destovnika - Kajuha. 

Bralni krožek že 15 let 
    D. NARAGLAV

Glavni akterji tokratnega večera z osrednjima koordinatorkama in moderatorkama 
pogovorov bralnega krožka  

Večer je bil zelo zanimiv in sproščen, 
manjkalo pa ni niti stoje na glavi, ki je 
ni izvedla kakšna mlajša oseba, ampak 
vitalna 73-letnica.
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Nina Polšak je obiskovala I. OŠ 
Žalec, opravila splošno maturo na I. 
gimnaziji v Celju in nato nadaljeva-
la pot s študijem socialne pedagogi-
ke na Pedagoški fakulteti v Ljublja-
ni. Avgusta 2022 je diplomirala, 
sedaj pa je študentka magistrske-
ga študija socialne pedagogike. O 
prihodnosti pove: »Glede na to, da 
delo socialnega pedagoga pokriva 
zelo veliko področij, še nisem 
povsem prepričana, kje bom svojo 
pot nadaljevala in s katero popu-
lacijo bom delala. Najverjetneje se 
bom v prihodnosti usmerila v delo 
z otroki in mladostniki.«

Kako ste prišli do ideje za 
projekt, kako dolgo ste razmišljali 
o tej ideji?

»Ideja za projekt se je rodila 
oktobra 2022, nastal pa je kot študij-
ska naloga. V okviru predmeta na 
Pedagoški fakulteti smo morali prip-
raviti in izvesti projekt na katerem-
koli področju socialne pedagogike. 
Skupaj s kolegicami Dejo Dekleva, 
Nives Istenič, Lauro Lugarić, Katjo 
Šercer in Katjo Žinger smo se po nekaj 
tednih premišljanja o področju, na 
katerem bi izvedle projekt, odločile, 
da si postavimo nov izziv in se usme-
rimo v socialnovarstvene zavode. Ne 
spomnim se, katera je dala idejo, smo 
pa pri odločanju upoštevale želje, 
zanimanja in interese vseh članic 
skupine ter skupno gradile projekt po 
tem, ko smo si izbrale ciljno popula-
cijo in dobile idejo. Ideja je torej rasla 
kakšen mesec, potem pa smo morale 
kar hitro začeti z izdelavo točnega 
načrta, logistike, zbiranja finanč-
nih sredstev, promocije projekta in 
pridobivanja donacij javnosti.

Za sodelovanje s socialnovarstve-
nim zavodom smo se odločile, ker 
smo si v teku izobraževanja ustvari-
le predstavo, da so stanovalci v teh 
ustanovah na nek način prezrti in 
da nimajo več svoje socialne mreže 
zunaj ustanove. Po tehtnem premi-
sleku in dilemah glede vstopanja 
v socialnovarstveni zavod kot eno 
izmed zaprtih institucij smo se 
odločile, da stopimo v stik s social-
novarstvenim zavodom Dom Nine 
Pokorn Grmovje v Žalcu, kjer so nas 
na naše veselje sprejeli z odprtimi 
rokami in nas podprli. 

Kako ste se lotile projekta in kaj, 
koga vse vključile? 

Prvotna ideja je bilo božično obda-
rovanje stanovalcev socialnovarstve-
nega zavoda, ki zelo pogosto nimajo 
stika s svojimi bližnjimi, tako da 

njihova družina postanejo kar zapos-
leni v domu. Po opravljeni oceni 
stanja smo ugotovile, da javnost 
tovrstnih ustanov ne pozna prav 
dobro, zato je projekt zajemal tudi 
objavljanje kratkih informativnih 
videov o socialnovarstvenih zavodih 
na različnih socialnih omrežjih. Te 
lahko najdete na našem računu na 
TikToku – @darujrazveseljuj. Ker 
smo o socialnovarstvenih zavodih 
želele informirati čim več ljudi, pred-
vsem pa nam je bilo pomembno, da 
spodbudimo medregijsko prostovolj-
sko sodelovanje, smo se še posebej 
potrudile, da smo spodbujale sode-
lovanje v naših lokalnih okoljih, 
saj smo iz vseh vetrov. Prihajamo 
namreč iz Žalca, Ilirske Bistrice, 
Idrije, Podčetrtka, Kočevja in Šentvi-
da pri Stični, tako da smo pokrile kar 
veliko območje.

Preko fokusne skupine smo se 
seznanile s potrebami stanovalcev 
doma in se tako odločile, da obda-
rovanju priključimo še družabni 
dogodek, saj stanovalcem manjka 
predvsem trenutkov, ko si kdo 
iz skupnosti zanje vzame čas, ga 
nameni njim ter jim da občutek 

sprejetosti inr pomembnosti. Na 
dogodku smo skupaj s stanovalci 
doma in s pomočjo še treh prosto-
voljk pripravljali kozarčke s suhimi 
sestavinami za peko peciva. Ustvarili 
smo božično drevo iz odtisov naših 
dlani. Družili smo se ob čaju, kavi, 
piškotih ter dobri glasbi, in mislim, 
da smo sebi in stanovalcem pričara-
li nepozaben večer. Ob koncu tega 
večera smo desetim stanovanjskim 
skupinam podarile darila, ki jih je 
darovala skupnost. Z njimi smo 
obdarili kar 205 stanovalcev matične 
enote, z dodatnim materialom za 
peko pa založili tudi šest dislociranih 
enot, kar pomeni, da smo obdarile 
več kot 300 ljudi.«

Nagrade in tako dobrega odziva 
pa vendarle niste pričakovale … 
Kako se počutite ob nagradi?

»Če bi nam oktobra kdo rekel, 
da bo naš projekt nagrajen kot naj 
prostovoljski projekt leta, mu verje-
tno ne bi verjele. To, da bi bil projekt 
prepoznan v širši javnosti, je bil sicer 
eden izmed ciljev, vendar ne tistih 
realnih in kratkoročnih. Bolj smo si 
predstavljale, da bo dosegel dober 
glas takrat, ko bi ga izvajale več let 
zapored in v več socialnovarstvenih 
zavodih po Sloveniji. Gotovo pa ne 
bi bilo nagrade, če nas ne bi predla-
gal Mladinski center Žalec, ki nas 
je podpiral od samega začetka, ko 
projekt niti še ni bil do konca načr-
tovan. Prav tako sta nam bila v veliko 
podporo mentor dr. Matej Sande in 
Pedagoška fakulteta UL, ki je za nas 
priskrbela nekaj potrebščin, ki smo 
jih potrebovale za izvedbo aktivnosti 
na dogodku. Gotovo je to eden naših 
večjih dosežkov, ki ga nismo priča-
kovale, in zanj smo zelo hvaležne. 
Mislim, da je lahko to za nas tudi 
potrditev, da gre za projekt, ki ga je 
vredno nadaljevati in nadgrajevati v 
prihodnjih letih.

Za pogled v dogajanje na dogodku 
in vtise stanovalcev o našem projek-
tu si lahko ogledate tudi naš zaključ-
ni video na YouTubu.«

Kaj menite o prostovoljstvu? 
Zakaj je prav, da se vzpodbuja 
prostovoljstvo, glede na to, da je 
državni sekretar Jure Trbič na 
prireditvi omenil, da ste slovenski 
prostovoljci skupaj opravili več kot 
9 milijonov ur prostovoljnega dela, 
kar je tako, kot če bi neprekinjeno 
delalo kar 4550 zaposlenih. Nepla-
čano delo pri že tako nizkih dohod-
kih – ali imate drugačen pogled na 
to? 

»Mislim, da je prostovoljstvo 
podobno delu nevladnih organiza-
cij na področju socialnega varstva, 
ki se trudijo poskrbeti za tiste, ki 
jih država 'spregleda'. Pomembnost 
prostovoljnega dela se še bolj izkaže 
predvsem ob velikih kriznih dogod-

kih. Menim, da redkokateri prosto-
voljec šteje opravljene ure in jih 
primerja s tem, koliko bi lahko v tem 
času zaslužil. V ospredju je predvsem 
želja po pomoči drugim, s čimer, 
čeprav se sliši malo egoistično, na 
nek način pomagaš tudi sebi. Osebno 
me k prostovoljstvu poleg želje po 
pomoči tistemu, ki je v stiski, žene 
tudi želja po pridobivanju novih 
življenjskih izkušenj, učenju od ljudi, 
ki jih spoznam, in širjenje znanja pri 
delu z ljudmi. V takšnem smislu je 
potem prostovoljno delo zelo bogato, 
je nekaj, kar delaš zase, za svojo dušo 
in veselje. In če dobiš to, ne potrebu-
ješ plačila.«

Imate pri vsem tem prosti čas? 
Kako ga preživljate?

»Najde se, če si ga vzameš. Velik 

del mojega prostega časa predstavlja 
druženje s prijatelji, udejstvovanje v 
različnih športnih aktivnostih, med 
katere najpogosteje spadajo spreho-
di v naravi, pohodi, igranje odbojke, 
zumba ter umetnostno drsanje.«

Zanima nas tudi vaš pogled na 
današnji svet, kaj menite o tem, da 
ima menda veliko mladih psihič-
ne težave, njihovo življenje pa je 
čedalje bolj vezano na neprekinje-
no spremljanje družbenih medijev 
… Kaj bi morali narediti mladi, da 
bi ta z informacijami zelo nasičen 
svet, poln nasilja, lahko bolje obvla-
dovali in naredili kakovostnejšega 
za življenje?

»V družbi hitrih sprememb z veliko 
dostopnostjo različnih informacij, 
visokih pričakovanj in pritiskov ter 
hkrati vedno bolj individualizirani-
mi posamezniki so psihične težave 
mladih pričakovana posledica. 
Občutek imam, kot da je vedno več 
ljudi zaprtih vase – ne le mladih, 
tudi starejših – in da se med seboj 
ne pogovarjamo več toliko, niti na 
ulici se ne spogledamo, ker večinoma 
vsak gleda v svoj pametni telefon, in 
občutek imam, da je to naš pobeg. Ne 

pravim, da so za stanje krivi pametni 
telefoni, ampak naš način življenja 
– verjetno slabše strategije spop-
rijemanja z življenjskimi izzivi, saj 
so se ti vseeno malo spremenili od 
časov, v katerih so živeli naši starši. 
Ni več gotovosti in ene možne poti, 
ki te pripelje do kakovostnega življe-
nja. Ni več v tolikšni meri zajamče-
no, da bomo z višjo izobrazbo lažje 
dobili službo, prav tako zelo verjetno 
ne bomo imeli ene službe za večino 
svojega življenja, kot je veljalo včasih, 
ampak se bomo primorani preizkusi-
ti v več poklicih, se ves čas izobraže-
vati in usposabljati. Če se s to nego-
tovostjo, ki sicer ni edina tegoba 
mladostnikov, ne znamo spopasti, 
lahko to privede do različnih psihič-
nih težav.« 

Pogovarjali sva se na en dan po 
dnevu mladosti, ki je bil včasih 
velik praznik. Ali vi poznate ta dan? 

»Iskreno sem zanj prvič izvedela 
včeraj po radiu.«

Pred dnevi je mlada Nina Polšak iz Žalca z ekipo študentk magistrskega študija socialne pedagogike 
na Slovesnem dnevu prostovoljstva prejela nagrado naj projekt medgeneracijskega prostovoljstva za 
leto 2022, ki je nosil naslov »Daruj, razveseljuj«. 

Redkokateri prostovoljec 
šteje opravljene ure  

    BINA PLAZNIK, L. G. FOTO: B. PLAZNIK, OSEBNI ARHIV

Nina Polšak

Zmagovalna ekipa. Nina Polšak je druga z leve.

»Menim, da redkokateri prostovoljec šteje opravljene 
ure in jih primerja s tem, koliko bi lahko v tem času 
zaslužil. V ospredju je predvsem želja po pomoči drugim, 
s čimer, čeprav se sliši malo egoistično, na nek način 
pomagaš tudi sebi. Osebno me k prostovoljstvu poleg 
želje po pomoči tistemu, ki je v stiski, žene tudi želja 
po pridobivanju novih življenjskih izkušenj, učenju 
od ljudi, ki jih spoznam, in širjenje znanja pri delu z 
ljudmi. V takšnem smislu je potem prostovoljno delo 
zelo bogato, je nekaj, kar delaš zase, za svojo dušo 
in veselje. In če dobiš to, ne potrebuješ plačila.«

Beseda kamišibaj izvira iz japon-
ščine. »Kami« pomeni papir, »šibaj« 
pa zgodbe. Gre za edinstveno obliko 
pripovedovanja zgodb ob slikah. 
Slike (ilustracije) so vložene v lesen 
okvir – oder, imenovan »butaj«.

Občinstvo si je ogledalo tri zgodbe: 
litovsko ljudsko – Podaljšani dan, 
slovensko ljudsko – Prišla je miška 
in dolinsko bajko – Pozoj avtorja 
Roka Polesa. Zgodbe je pripovedoval 
Boštjan Oder, ki spada med vrhun-
ske domače kamišibaj ustvarjalce. Z 
raziskovanjem razsežnosti kamiši-
baja se ukvarja že vrsto ter je preje-
mnik številnih nagrad in priznanj. 
Za kamišibaj »Dilema, kdo ima prav« 
je na mednarodnem festivalu Beli 
delfin skupaj z Vanjo I. Kretič prejel 
prvo nagrado »grand prix«. Po izboru 
selektorjev se vsako leto redno uvršča 
v izbor ustvarjalcev, ki se predstavijo 
na državnem festivalu. Boštjan Oder 
je tudi predsednik društva kamišibaj 
Slovenije in vodja območnega zdru-
ženja za savinjsko-šaleško regijo. 

Sam pravi, da s pomočjo kamiši-
baja na prijeten način med gledalce 
širimo bogat nabor zgodb, pravljic, 
bajk, pripovedk ... iz domače in 

svetovne zakladnice ljudskega izro-
čila, dramskih zgodb in poezije ter 
tudi celovite avtorske projekte. 
Doda: »Kamišibaj gledališče prerašča 
v gibanje, predstave pa se igrajo v 
vrtcih, šolah, knjižnicah in domovih 
za starejše občane. Uporablja se ga 
na različnih področjih, od psihologi-
je in vzgoje do strokovnih predavanj. 
S pomočjo kamišibaja kot nam tuje 
forme spoznavamo lastno kulturo in 
jo plemenitimo. Predstave so prip-
ravljene za vse starostne skupine, 
ki jih z navdušenjem spremljajo. So 
dokaz, da se lahko naredi odličen 
kulturni dogodek na prostem in v 
manjših prostorih, za to ne potre-
bujemo velikih dvoran. Kamišibaj je 
preprost, pristen, prepričljiv. Otroci 
in odrasli ga obožujejo.« 

Kamišibaj v MC Žalec 
    BINA PLAZNIK

Letos Nemčija v Evropski vasi

V četrtek, 18. maja, so 
si otroci v Mladinskem 
centru lahko ogledali 
zgovorne in slikovite 
kamišibaj predstave. 
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KONCERT
Ani Frece & Hotel za srečo

OGLED MUZEJSKE ZBIRKE 
EKOMUZEJ HMELJARSTVA IN PIVOVARSTVA
SLOVENIJE V ŽALCU
od 18. do 24. ure

ob 21. uri

17. JUNIJ 2023
18.00 –24.00
Ekomuzej hmeljarstva in pivovarstva Slovenije

Ž A L E C

VSTOP PROST

V spomin tudi s pohodom
     D. NARAGLAV

Zveza borcev za ohranjanje 
vrednot NOB Žalec, Občina Žalec 
in KO ZB za vrednote NOB Ponikva 
so pri Ribniku Cokan tudi letos 
pripravili spominsko slovesnost v 
čast mladenkam, ki so v tamkajšnji 
kraški jami Steska skrivale in zdra-
vile ter tako pri življenju ohranile 
hudo ranjenega Nikolaja Katanova, 
borca 14. divizije ruske narodnosti. 

To humano delo, negovanje in 
zdravljenje težko ranjenega fanta, 
je opravljalo pet junaških mladenk 
s Ponikve pri Žalcu (Fani Jezernik - 
Čanč, Fanika Razdevšek - Jezernik, 
Štefka Jezernik - Fužir, Ljudmila 
Kos - Dražnik in Ivanka Stropnik - 
Turinek), ki so ga v podzemni kraški 
jami negovale prve mesece leta 
1945, dokler ni bil ob koncu vojne 
premeščen v celjsko bolnišnico. Od 
tam se je zahvaljujoč mladenkam 
živ in zdrav vrnil v svojo domovino. 
Spomin na tisti čas od leta 2010, ko 
so pred jamo namestili spominsko 
ploščo, vsako leto obeležijo s priredi-
tvijo pri Ribniku Steska – Cokan ter 

tudi s pohodom od spomenika NOB 
na Ponikvi do Steske jame. 

Tako je bilo tudi v četrtek, 18. 
maja, ko so se na pot podali učenci 
POŠ Ponikva ter nekaj odraslih 
pohodnikov. Med potjo so se usta-

vili še pri kakšnem spominskem 
obeležju iz NOB, nato pa se pridru-
žili proslavi. Že drugo leto zaradi 
agresije Rusije na Ukrajino slovesno-
sti niso prisostvovali predstavniki 
ruskega veleposlaništva iz Ljubljane. 
Spominska slovesnost je letos vklju-
čevala tudi 78 let zmage nad nacifa-
šizmom ter 100-letnico rojstva Karla 
Destovnika - Kajuha. Slovesnost, ki 
jo je vodila Nada Jelen, tudi hči ene 
od humanih mladenk, so s prijetnim 
programom popestrili učenci POŠ 
Ponikva in pevci MoPZ KD Ponikva. 
Ob koncu prireditve je zaradi izredno 
razmočenega terena k plošči odšla 
le delegacija v sestavi Dani Jelen, 
Marjan Vodeb, Karel Borovnik in 
Danica Berce – hči Fanike Razdevšek, 
ene od petih deklet, ki so skrbele za 
ranjenca. So pa člani domačega ZB za 
vrednote NOB Ponikva kljub dežev-
nim dnem temeljito obnovili močno 
dotrajano pot k plošči in vhodu 
v jamo, ki je sicer le nekaj minut 
oddaljen od prireditvenega prostora 
Ribnika Steska. 

Tudi letos na Steski brez ruske delegacije

Delegacija, ki je položila venec pred spominsko ploščo pri vhodu v jamo.

Pohodniki pred ciljem pri Ribniku Steska

Učna ura v muzeju 
     D. NARAGLAV

V četrtek, 4. maja, je Območno 
združenje veteranov vojne za 
Slovenijo Spodnje Savinjske doline 
skupaj z veterani Društva Sever, 
odbor Žalec, organiziralo za deve-
tošolce I. OŠ Žalec poučno ekskur-
zijo v Kadetnico – muzej Sloven-
ske vojske v Mariboru. S tem obe 
veteranski organizaciji nadaljujeta 
skupno izvajanje programa ohra-

njanja spomina na osamosvojitvene 
procese in vojno za Slovenijo, ki so 
ga pod vodstvom nekdanjega pred-
sednika OZ VVS SSD Adija Vidma-
jerja začeli izvajati že pred leti.  

Epidemija je to sicer tradicionalno 
aktivnost nekoliko prekinila, lani pa 
jim je uspelo v mariborsko Kadetni-
co popeljati le učence OŠ Šempe-
ter. Zdaj so na čelu s predsednikom 

OZ VVS SSD Zdenkom Terpinom 
in Radom Gašperičem iz Društva 
Sever v Maribor popeljali 84 učencev 
devetih razredov in 6 njihovih učite-
ljev. Udeleženci so marsikaj o osamo-
svojitveni vojni, zlasti na področju 
Savinjske doline in njene okolice, 
izvedeli že med vožnjo v Maribor, še 
veliko več pa od kustosov v Kadetnici.

Devetošolci I. OŠ Žalec pred Kadetnico skupaj predsednikom OZ VVS SSD Zdenkom Terpinom 

Po grajskih poteh že 18. leto
     D. NARAGLAV

Tokratni pohod je bil že 18. 
doslej. Kot je že običaj, je bilo zbirno 
mesto bilo pri graščini Prebold, ki 
je še edini ohranjeni pomnik iz časa 
gradov, grofov in grajske gospošči-
ne, a žal tudi ta propada.

Pohodnike je najprej pozdravi-
la predsednica Zgodovinskega in 
narodopisnega društva Prebold 
Nuša Stergar. O posameznih graj-
skih postojankah je spregovoril 
zgodovinar, profesor Uroš Herman, 
ki je obširneje podajal informacije 
tudi med potjo, na točkah, kjer so 
stali grajski objekti. Pohodniki so 
se najprej podali iz graščine proti 
mestu , pobočju Tolstega vrha nad 
Preboldom, kjer je nekoč stal grad 
Libenštajn (Liebenstain). Nato so 
se podali na pokopališče k spomeni-
ku rodbine von Hackelberg Landau. 
Nadaljevanje poti je sledilo z osre-

dnjega preboldskega trga s cerkvijo 
Sv. Pavla in Zainerjevo hišo, kjer se je 
že zbranim pridružilo še nekaj poho-
dnikov. Skupaj so se podali proti Sv. 
Lovrencu, kjer je bil pri cerkvi nekoč 
dvor, nato pa so šli čez Lokavško 
polje, kjer smo imeli lep  pogled na 
področje hriba pod Golavo – tam je 
nekoč stal grad Žaženberk. Pot jih je 
od sv. Lovrenca pripeljala do prazgo-
dovinskih gomil na mestu nekdanje-
ga dvorca Šenpihl - Šešče.

Od tod so se vrnili v Prebold in 
letošnji pohod sklenili na dvorišču 
Muzejske zbirke Prebold skozi čas, ki 
je bila ta dan, v počastitev svetovne-
ga dne muzejev, odprta za obiskoval-
ce. V zgodovinskem in narodopisnem 
društvu, ki bo prihodnje leto prazno-
valo 20-letnico svojega delovanja, so 
tako odkljukali še eno prireditev iz 
svojega programa za letošnje leto. 

Zgodovinsko in narodopisno društvo Prebold 
je tudi letos, že osemnajstič, organiziralo 
tradicionalni pohod po grajskih poteh, prvi se je 
zgodil leta 2004.

Pohodi po grajskih poteh bodo dopolnili drugo desetletje.

S petjem so se poklonili pokojnemu predsedniku MDI.

V spomin Janezu Megliču 
     D. NARAGLAV

V spomin na prvega predsedni-
ka in ustanovitelja zbora Janeza 
Megliča ter dolgoletnega predse-
dnika Medobčinskega društva inva-
lidov Žalec je bil v petek, 5. maja, 
izveden koncert Mešanega pevske-
ga zbora Medobčinskega društva 
invalidov Žalec.

Koncert se je zgodil v dvorani Glas-
bene šole Rista Savina Žalec, poleg 
Zbora MDI Žalec pa so na njem sode-
lovali tudi gostje, pevci Ljubiteljske-
ga zbora iz Štor. Oba zbora je uspelo 
izjemno uskladiti in voditi zboro-

vodkinji Vesni Turičnik Popovski, ki 
tudi sicer vodi oba zbora. Poslušalci 
so imeli privilegij poslušati izbran 
repertoar, ki je ogrel srca in orosil 
tudi marsikatero oko, saj so se ob tem 
spomnili na svojega dolgoletnega 
pevskega kolega Janeza Megliča, ki je 
poleg številnih obveznosti z velikim 
navdušenjem prepeval z njimi.

Po končanem koncertu so poslu-
šalci s pevci izmenjali vtise ob pogo-
stitvi v avli glasbene šole ter se v 
dobrem vzdušju poslovili v upanju na 
še kakšen koncert.
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Nagradna križanka 
ZKŠT ŽALEC

Pokrovitelj križanke v maju je ZKŠT Zavod za kulturo, šport in turizem Žalec. 
Rešitve križanke (samo geslo) pošljite izključno na dopisnicah na uredništvo 
UTRIP Savinjske doline, Šlandrov trg 25, 3310 Žalec, do 15. 6. 2023.
Nagrajenci bodo prejeli majice dirke Po Sloveniji. 

Nagrajenci aprilske križanke (geslo: NAJ PIVA SLOVENIJE) pa so: 
Marjan Pikel, Jeronim 21a, 3305 Vransko, 
Bojana Tovornik, Košnica pri Žalcu 19b, 3310 Žalec in 
Emilija Črnila, Dolenja vas 111, 3312 Prebold

KOLESARSKI JUNIJ
15. 6. 2023 ob 11.00 v Žalcu
Start 2. etape kolesarske dirke Po Sloveniji 
(Žalec – Prebold - Žalec - Štore - Majšperk - Kidričevo - 
Videm pri Ptuju - Cirkulane - Gorišnica - Ormož)

18. 6. 2023 ob 8.00
Kolesarjenje po Spodnji Savinjski Dolini.

Smejmo se 
    BINA PLAZNIK

Hišo Sadeži družbe v Žalcu je 18. 
maja obiskal pater dr. Karel Gržan, 
pisatelj, ki ga mnogi označujejo 
kot učitelja življenja, človekoljuba 
in znanilca zlate dobe človeštva, 
ki svojo modrost vedno rad deli 
med ljudi. Gržan veliko potuje po 
Sloveniji in predava o medčloveš-
kih odnosih, odpuščanju in o tem, 
kako ljubiti človeka v njegovi biti. 
V svojem predavanju z naslovom 
»Smejmo se« je govoril o načinu 
osvobajanja v preteklosti – takrat 
je bil to smeh. 

Dr. Karel Gržan je pojasnil, da so 
imeli vse od faraonovih časov pa do 
18. stoletja pomembno vlogo pri 
nevtralizaciji norosti tako imeno-
vani dvorni norčki: »To so bili ljudje 
z izjemno miselno pronicljivostjo, 
etično nespornostjo in smislom za 
ironizacijo. Njihovo poslanstvo je 
bilo, da so z ironijo izničili možne nore 
poteze vladarja ali njegovih sveto-
valcev. Žal so to funkcijo dvornih 
norčkov skozi zgodovino ukinili, 
zato lahko marsikaj norega uzako-
nimo in potem po pravnih normah 
to norost tudi legaliziramo. Izginila 
je tudi zavest o ničnosti zakonov, to 
pomeni, da je naravnopravni red nad 
dogovorjenim redom. In če kdorkoli 
uzakoni karkoli, kar je v nasprotju 
s pravičnostjo, spoštljivostjo, je to 
samo po sebi nično. Pozabili smo na 
ničnost zakonov, ki so krivični, in 
na funkcijo dvornih norčkov; norost 
jemljemo preveč resno, kar je skrajno 
nespodobno. Za delovanje družbe je 

namreč zelo pomembna ironija, ki ni 
posmeh, ampak domišljena mojstro-
vina. O zdravilnosti smeha in njegovi 
pomembni vlogi je pisal celo Aristo-
tel. In k smehu se bomo morali zopet 
zateči, da bi nevtralizirali to, kar 
ubija tisto, kar je v znamenju žlahtne 
človečnosti in žlahtnega sobivanja.«

Zamere in sovraštvo 
med ljudmi

»V teh časih je veliko zamer med 
ljudmi. Največje se rodijo celo med 
najbližjimi sorodniki, v družinah in 
partnerskih odnosih. Od tod tudi 
pregovor »Žlahta, raztrgana plahta«. 
Gržan ugotavlja, da je huda zadeva, 
kadar se človek v odnosih zaplete: 
»Zapletemo se ponavadi zato, ker 
nimamo osebno razčiščenih dolo-
čenih zadev. Ker nas nihče ni naučil 
žlahtnega sobivanja. Vrgli so nas 
v svet, kjer moraš imeti in ne, kjer 
moraš biti kot osebnost. O tem se je 
spraševal že filozof Erich Fromm. Če 
boš na nivoju »imeti«, boš samemu 
sebi zategnil zanko in še marsikomu 
drugemu saj boš tako izven konte-
ksta lastne srčnosti. Takrat bo tvoj 
interes pohlep. Bog se usmili tebe in 
tistih, ki morajo bivati s teboj. Če se 
v tem kontekstu znajde vsa žlahta, 
potem se bodo leta in leta tožili, bodo 
leta in leta zamorjeni, Bog jim požeg-
naj to zamorjenost. Vsak človek se 
mora odločiti, ali bo njegov temelj-
ni koncept »biti« ali »imeti«. Če se 
eden odloči za žlahtnost, drugi pa ga 
izkoristi, potem prav tako nastane 

problem. To niso enostavne zadeve. 
Vsako situacijo je treba vzeti kot 
uvid. Tukaj so pomembni spretni 
mediatorji, ki jim morda uspe urediti 
takšen odnos. Sam poznam primere, 
ko takih uspehov nimajo in se tožijo 
sosedje med sabo zaredi dveh dreves, 
cel gozd je že šel advokatom, oni se 
pa še kar tožijo.«

Kako v življenje 
vplesti smeh

Gržan pojasni, da je treba stvari 
ironizirati: »Nekdo, ki opazuje 
zgornjo situacijo od strani, mu je to 
smešno, komično in noro, vpleteni 
pa jemljejo to resno. Ko sem zbolel 
na srcu, mi je zdravnica zastavila tri 
vprašanja: Zakaj nosite vse v srcu?, 

Zakaj svojega srca ne predate v sočut-
nost in srčnost?, Kateri je za vas dan, 
ko se umirite in se sprostite? Opra-
vičeval sem se, da imam na nedeljo 
največ obveznosti. In me je vprašala: 
Ali za vas ne veljajo božje zapovedi? 
In še tretje vprašanje: Koliko časa na 
dan se smejite? Jaz sem ponavadi 
bolj resen človek. Ona pa mi je pove-

dala, da je tri minute in pol smeha 
iz srca na dan nujno za zdravje srca. 
Razkrila mi je informacijo, da se mali 
otročiček v dnevu nasmehne štiris-
tokrat, mi odrasli pa komaj šestnajst-
krat ali še to ne. Zato je dobro, da se 
čim večkrat na dan nasmehnemo ali 
celo posmehnemo tej svoji resnosti. 
Življenje jemljemo presneto preveč 
zares. Ko se bomo nasmehnili, bodo 

marsikatere stvari kar same po sebi 
izginile.«

Skrivnost dobrega 
življenja je v hvaležnosti

Pater Gržan ne skriva, da sta ga 
največ naučili možganska kap in 
težave s srcem: »Človek mora priti 
na 'poden', ki je najbolj fantastično 
in najboljše odrivno mesto. Sam sem 
doživel dno in sedaj, ko se dvigu-
jem, vem, da je zelo pomembno biti 
hvaležen in pozoren na vse, kar me 
obkroža. Toliko je stvari, za katere 
smo lahko hvaležni. Najbolj bedasta 
je ta presneta samoumevnost. Kar 
naprej smo pozorni na to, česar še 
ni. Sreča je odločitev. Ko obudiš 
občutek hvaležnosti za toliko vsega v 
stvarstvu in pri sočloveku, se ti tudi 
krepijo notranje moči, da se lahko 
soočiš s tistim, kar je bolj zahtev-
no in zagonetno. Torej z odprtostjo 
srca, s čutom hvaležnosti, s pozor-
nostjo srca za pozitivno je vredno 
krepiti tiste moči, ki nam pomagajo 
pri soočanju zahtevnih življenjskih 
preizkušenj.«

Dr. Karl Gržan je ponovno navdušil s svojim pronicljivim razmišljanjem.

Dr. Karel Gržan: »Tri minute in pol smeha 
iz srca na dan, to je nujno za zdravje srca.« 

Dr. Karel Gržan o dvornih norčkih: »Njihovo 
poslanstvo je bilo, da so z ironijo izničili možne nore 
poteze vladarja ali njegovih svetovalcev. Žal so to 
funkcijo dvornih norčkov skozi zgodovino ukinili, 
zato lahko marsikaj norega uzakonimo in potem po 
pravnih normah to norost tudi legaliziramo.«
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Na Inštitutu za hmeljarstvo in 
pivovarstvo Slovenije v Žalcu so 5. 
in 6. maja organizirali tradicional-
na dneva odprtih vrat z vsebina-
mi s področja zelišč. Mag. Nataša 
Ferant, vodja Vrta zdravilnih in 
aromatičnih rastlin na IHPS, je 
povedala, da vsako leto izberejo 
predavatelje za posvet na določeno 
temo: »Letos smo skušali prikaza-
ti, kakšen je socialni vidik pride-
lave in predelave zelišč. Glede na 
to smo izbrali tudi predavatelje. 
Ostale predavatelje pa smo izbrali 
tako kot vsako leto – glede na aktu-
alnost njihovega dela, na primer: 
izdaja nove knjige, začetek karier-
ne poti ter uporabnost pri pridelo-
vanju zelenjave in zelišč.« 

Znanje o pridelavi in 
predelavi zelišč

Predavateljica dr. Alenka Rožaj 
Brvar, direktorica SIS EGIZ in koor-
dinatorica SRIP Zdravje – medicina, 
je na dogodku predavala pod naslo-
vom Zelišča kot partner v srebrni 
ekonomiji. Tovrstna ekonomija je 
prispevek upokojencev, da vsak na 

svojem področju, na katerem so 
dobri oziroma so delovali v aktivni 
dobi, predajo svoja znanja in veščine 
na mlajše in jih na ta način učijo. 
Glede na to, da je 70 odstotkov 
upokojencev zdravih, je potencial 
velik. To velja tudi za njihova znanja 
in možnosti predajanja na mlade na 
področju pridelovanja in predelova-
nja zelišč.

Mojca Domjan, iz podjetja Allium 
iz Etri skupine je spregovorila o 
krožni zgodbi Flora Viva, o dobrih 
čajih v javnih zavodih. Tu gre za to, 
kako bi lahko pridelovali zelišča v 
sklopu socialnih podjetij oziroma 
bi jih lahko pridelovale ranljive 
skupine. »Vsi si namreč prizadeva-
mo, da bi slovenska zelišča našla pot 
v uporabo v javne zavode (vrtce, šole, 
bolnišnice, domove za ostarele). Tu 
smo na začetku, pa vendar se stvari 
premikajo.« je komentirala mag. 
Nataša Ferant.

Prof. dr. Karmen Erjavec s 
Fakultete za zdravstvene vede, UNI 
Novo mesto, je osvetlila potrebe 
po pridelavi zelišč v Sloveniji ter o 
tem, da je povpraševanje večje od 

ponudbe. Predavala je tudi mag. 
Nataša Ferant iz IHPS, ki je spre-
govorila o tem, kakšni so pridelki in 
kakovost zelišč, ki rastejo v različnih 
predelih Slovenije, in sicer o poskusu 
pridelovanja smilja, trajnega lana 
in sleza, ki so ga izvedli med letoma 
2019 in 2021 na treh različnih loka-
cijah po Sloveniji. Izkazalo se je, da 
je potencial, ki ga izkazuje pridelava 
laškega smilja, ta, da je pridelovanje 
glede na pridelek in vsebnost učin-
kovin v Žalcu in Novi Gorici smiseln, 
na višinskih lokacijah nad Logarsko 
dolino pa ne.

Dr. Janko Rode je predaval 
o uporabi zelišč v tradicionalnih 
kuhinjah Evrope ter o kulturnih in 
prehranskih raznolikostih Evrope. 
Suzana Simenčič in Simon Veberič 
sta predstavila Alchemio Pannoni-
co – mlado zeliščarsko zgodbo, skozi 

katero raziskujeta proces pridelave 
različnih eteričnih olj in hidrolatov, 
predstavila pa sta tudi to, kako ju je 
intuicija vodila po poti od zeliščar-
ja do destilerja in aromaterapevtke. 
Zadnji na letošnjem sporedu je bil 
Igor Škerbot iz KGZS – KGZ Celje, 
svetovalec specialist za zelenjadar-

stvo. Pripravil je predavanje z naslo-
vom Zelišča ali zelenjava? Razkril je 
skrivnosti gojenja zelenjave, kar so 
tudi zelišča. 

Dogodek pripomore 
k prepoznavnosti

Nataša Ferant je vesela, da so z leti 
pridobili veliko stalnih strank: »Naše 
stranke se rade vračajo in vedo, v 
čem so naše sadike zelišč boljše od 
tistih v trgovinah oziroma vrtnari-
jah. Prepoznajo kakovost ekoloških 
sadik, ki so zrasle iz lastnega semena. 
Z letošnjim obiskom smo zadovolj-
ni. Sicer je bilo malo manj ljudi kot 
prejšnja leta, vendar pa so obiskoval-
ci prišli namensko, ker so jih zanima-
li posamezna tematika, ogled vrta in 
nakup sadik.«

Na letošnjem dogodku so v Vrtu 
zdravilnih in aromatičnih rastlin kot 
simbol miru in prijateljstva posadili 
tudi lipo. Drevo so prejeli od Občine 
Žalec in Mestne skupnosti Žalec ter 
ga posadili skupaj z njihovimi pred-
stavniki.

Bojan Cizej, direktor Inštituta za 
hmeljarstvo in pivovarstvo Slovenije, 
je ob tej priložnosti povedal: »Letos 
imamo na dnevu odprtih vrat spet 
zelo zanimiv program. Z obiskom 
smo zadovoljni, še posebej pa smo 
zadovoljni s prodajo naših kakovo-
stnih eko sadik.«

O pridelavi zelišč tako ali drugače
     BINA PLAZNIK

16. dan odprtih vrat v Vrtu zdravilnih in aromatičnih rastlin: 
»Zelišča kot sopotnik pri izboljšanju socialnega vidika človeka.«

V prodaji tudi sadike barvitih kapucink.

Tudi letos odlična vina 
     T. TAVČAR

Društvo savinjskih vinogradni-
kov je tudi letos pripravilo ocenje-
vanje vin, letnik 2022 in starejši. 
Člani so na ocenitev prinesli 55 
vzorcev vin, kar je nekaj več kot 
lani. Večina je bila vin normalne 
trgatve, ocenjeni pa sta bili tudi dve 
penini, obe sta bili vrhunske kako-
vosti.

Komisija petih ocenjevalcev pod 
vodstvom Tadeje Vodovnik Plevnik 
iz Kmetijsko gozdarskega zavoda 
Maribor je bila zadovoljna nad kvali-
teto vin lanskega letnika, saj jih je 
16 ocenila z oceno za zlato diplomo, 
27 pa z oceno za srebrno diplomo. 
Usmeritev komisije je, da dobra vina 
nagradijo, slaba pa izločijo.

Povprečna ocena vin je 17,95, kar 
je nekoliko nižje kot lani (18,10 in 
več je ocena za zlato diplomo). Največ 
je bilo belih zvrsti in modrih fran-
kinj. Najboljšo belo zvrst je pridelal 
Borut Sivec (18,10), najboljšo modro 
frankinjo pa Rudi Divjak (17,97), 
najboljšo rdečo zvrst je pridelal Božo 
Cvirn (17,87), najboljši laški rizling 
sta pridelala Adolf Sevčnikar in Emil 
Medvešek (18,10), Adolf Sevčnikar je 
pridelal tudi najboljši renski rizling 
(18,10), najboljši pa so bili še Jan 

Hudobreznik z rizvancem (18,20), 
Anton Mešič z belim pinojem 
(18,17), Simon Arnšek s char-
donnayem (18,27) in sauvignonom 
(18,33), Aleš Božijak s sivim pinotom 
(18,13), Viki Sopotnik z rumenim 
muškatom (18,07), Mirko Krašovec 
s chardonnayem letnik 2021 (18,20), 
Dušan Mastnak s kernerjem (17,93) 
in Silvo Marič s kernerjem letnik 
2021 (18,20) ter peninama letnik 
2020 (18,13) in letnik 2021 (18,23).

Ocenjevanje vin je tokrat potekalo 
s prisotnostjo vinogradnikov.

Komisija pri ocenjevanju vin   

Vinogradniki pokušali 
izjemna vina 

     T. TAVČAR

Na Prazniku vina, ki so ga člani 
Društva savinjskih vinogradnikov 
pripravili v dvorani KUD Svoboda 
v Grižah 18. maja, so ob vodeni 

degustaciji specialistke za vinogra-
dništvo in vinarstvo Tadeje Vodov-
nik Plevnik v pokušino ponudili 16 
odličnih vin.

Udeležence je v imenu župana 
Občine Žalec Janka Kosa pozdravila 
podžupanja Tanja Basle, pozdravi-
la pa sta jih tudi predsednik Zveze 
društev vinogradnikov in vinarjev 
Slovenije Alojz Toplišek in predse-
dnik društva Silvo Marič. 

Med prireditvijo so podelili tudi 
zlate in srebrne diplome za vina, 
ocenjena na društvenem ocenjeva-
nju. Zlate diplome so prejeli: Martin 
Kodre za vino kerner, Mirko Krašovec 
za chardonnay 2021, Anton Mešič za 
beli pinot, Adolf Sevčnikar za laški 
rizling in renski rizling, Emil Medve-
šek za laški rizling, Jan Hudobrez-
nik za rizvanec, Dušan Mastnak za 
kerner, Aleš Božijak za sivi pinot, 
Silvo Marič za kerner 2021, penino 
Romana 2020 in penino Romana 
2021, Borut Sivec za belo zvrst, 
Slavko Pižorn za kerner in Simon 
Arnšek za chardonnay in sauvignon. 
Prireditev je vodil in z glasbenimi 
vložki popestril Franci Podbrežnik. S pokušine vin

Veselje ob posajeni lipi (z leve proti desni: Radislav Gašparič, predsednik Mestne 
skupnosti Žalec, Roman Virant, podžupan Občine Žalec, mag. Nataša Ferant, vodja 
Vrta zdravilnih in aromatičnih rastlin na IHPS, Bojan Cizej, direktor IHPS Žalec

Načrt vrta je zasnovan v obliki hmeljevke, okrog katere se ovija hmelj. Na sredini je 
tlakovana pot. Tako je vrt dostopen tudi invalidom in otroškim vozičkom. Grede so 
posajene tematsko glede na učinkovine posameznih zdravilnih rastlin in glede na to, 
na katere organe rastlina vpliva. Vmes so grede posajene z zelišči nekaterih znanih 
zeliščarjev (Hildegard, Kneipp). Ena greda je namenjena strupenim in tujerodnim 
zdravilnim rastlinam.
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Vsako leto se ljubiteljice in ljubi-
telji potic veselijo dogodka Mojster 
potice – Fala kraljice. Med njimi je 
tudi Preboldčanka Marija Špitaler, 
ki se že vrsto let udeležuje tovr-
stne prireditve in tekmovanja, ki 
ga organizira francosko podjetje 
Lesaffre Slovenija, letos tudi v 
sodelovanju s podjetjem Mlinotest 
Ajdovščina. Tudi letos se je uvrstila 
med tri najboljše in prejela najviš-
je priznanje za inovativnost za 
pehtranovo potico z domačo kandi-
rano pomarančo.

Marija Špitaler je tudi nepogreš-
ljiva pri vsakoletnem festivalu potic 
v Preboldu, zadnja leta tudi kot 
članica ocenjevalne komisije. V vseh 
teh letih je prejela številna zlata 
priznanja za svoje orehove in druge 
potice ter več znakov kakovosti, ki 
sledijo po trikratnem osvojenem 
zlatem priznanju za posamezno 
vrsto potice. Velja za veliko mojstri-
co orehove potice, hkrati pa tudi za 
mojstrico raznoraznih drugih potic 
in slaščic. Velik izziv pa je našla 
tudi v vsakoletnem sodelovanju s 
podjetjem Lesaffre Slovenija, kjer 
se udejstvuje že od vsega začetka – 
vsakič z drugo potico in tudi kruhom, 
za kar prejema najvišja priznanja in 
nagrade. V lanskem letu je na primer 
prejela dve zlati priznanji, in sicer 
za ocvirkovo potico s čemažem in za 
koruzni kruh. Letos pa se je Marija 
kot lanska zmagovalka žiriji in občin-
stvu predstavila s pehtranovo potico 
z domačo kandirano pomarančo. 
»Vsako leto mi sodelovanje na tem 
tekmovanju vedno znova predstavlja 
svojstven izziv. Tudi tokrat ni bilo nič 
drugače. Vedela sem, da bo orehovih 
potic veliko, zato sem želela narediti 
nekaj, kar bi bilo res nekaj posebnega 
in še ne predstavljenega. Imela sem 
različne zamisli, na koncu pa sem 
se odločila za pehtranovo potico, ki 
jo najbolje poznam. Moram pa priz-

nati, da sem doktorirala iz kandira-
ne pomaranče in bila sama prijetno 
presenečena, da mi je to uspelo – 
speči takšno potico, ki je navdušila 
najprej mene, nato pa očitno tudi 
žirijo,« je med drugim povedala 
Marija in postregla še z nekaj podatki 

z letošnjega tekmovanja.
Tokratno žirijo so sestavljale: 

Mateja Tominec, vodja razvoja pri 
Mlinotestu, mag. Marlena Skvarča, 
priznana senzorična ocenjeval-
ka živil, Janja Štrumbelj, lastnica 
blagovne znamke LePotica in prva 
certificirana proizvajalka sloven-
ske potice, ter mag. Mirjam Kavčič, 
upokojena direktorica podjetja 
Lesaffre in strastna ljubiteljica peke 
kvašenega peciva. S svojim znanjem 
in izkušnjami so skrbno ocenili 
okus, videz, sestavo in inovativnost 
potic. Vsem tem kriterijem je Mari-
jina potica zadostila v največji meri. 
Glavna pa je nedvomno bila inova-
tivnost potice, kar je Marijo znova 
pripeljalo med tri najboljše. Poleg nje 
sta to bili še Karmen Šlibar Vuzem 
z Gorenjske, ki je spekla makovo 
potico in po odločitvi žirije tudi 
prejela laskavi naziv Mojster potice 
– Fala kraljice, ter Judita Peterlin iz 
Tržiča, ki je spekla slano drobnjakovo 
potico, za katero ji je zmago prisodilo 
občinstvo. 

Recept nagrajene, najbolj inovativne 
pehtranove potice s kandirano pomarančo
Ker Marijo mnogi sprašujejo, kakšna je ta potica, nam je povedala 
tudi recept, ki ga z veseljem deli z vsemi bralci Utripa, ki so za to zain-
teresirani. 

Za pripravo testa potrebujemo: 60 dkg moke, žličko soli, 3 dkg kvasa 
Fala, 5 dkg sladkorja, 12 dkg masla, 5 rumenjakov, 3 dcl toplega mleka, 
nastrgano limonino lupino, 2 veliki žlički ruma in 3 velike žlice smetane. 
Za pripravo nadeva: 2 veliki žlici masla, 5 velikih žlic krušnih drobtin, 
četrt litra sladke smetane, 3 velike žlice sladkorja, 1 pomarančni sladkor, 
2 rumenjaka, sneg iz 2 beljakov, 3 velike pesti nasekljanega pehtrana in 3 
velike pesti kandirane pomarančne lupine. 

Potek izdelave potice: Moko presejemo v skledo in ob strani pridamo 
sol. Pripravimo kvasni nastavek iz kvasa, žličke sladkorja, žličke moke in 
1 dcl toplega mleka. Medtem ko kvas vzhaja, stepemo rumenjake s slad-
korjem in pomarančnim sladkorjem ter dodamo vse ostalo. Premešamo. 
Zmesimo mehko in gladko testo, ki naj vzhaja 1 uro. Medtem pripravimo 
nadev. Maslo stopimo in dodamo drobtine. Dobro pomešamo in strese-
mo v skledo ter zalijemo s hladno sladko smetano. Počakamo, da se drob-
tine napijejo, nato dodamo vse ostale sestavine in na koncu vmešamo še 
sneg dveh beljakov. Pehtran dobro sesekljamo, pripravimo tudi kandi-
rano pomarančo (kandirano pomarančno lupino pripravimo že kakšen 
dan prej). In sicer tako, da lupino bio pomaranč (skrbno odstranimo belo 
podkožje) narežemo na drobne kocke, ki jih v vodi trikrat prekuhamo po 
10 minut. Vsakič jih dobro speremo. Nato damo kuhati 500 g sladkorja 
z 2 dcl vode. Ko sladkor zavre, kuhamo še 10 minut, nato vanj stresemo 
kockice pomarančne lupine in kuhamo 20 minut. Na peki papir stresemo 
odcejene kockice in počakamo, da se malo ohladijo. Nato jih potrosimo 
s kristalnim sladkorjem in pustimo sušiti najmanj 4 ure. Vzhajano testo 
na pomokani površini razvaljamo, premažemo z nadevom in potrosimo 
s pehtranom ter kandirano pomarančno lupinico. Tesno in natančno 
zvijemo ter postavimo v potičnik, ki smo ga predhodno namazali z 
maslom. 

Potico večkrat prešpikamo s špilo in pokrito s krpo pustimo vzhajati 
1 uro. Potico nato damo v pečico, ogreto na 180 stopinj Celzija, za 50 
minut. Ko je pečena, jo še 15 minut pustimo v pekaču, nato jo prestavi-
mo na pladenj in pustimo, da se ohladi do konca. Preden jo narežemo, jo 
potresemo s sladkorjem v prahu.

Marija Špitaler

Priznanje za inovativnost si je prislužila pehtranova potica 
z domačo kandirano pomarančo.

Po lanski zmagi še zmaga 
za inovativnost  

   D. NARAGLAV

Marijina potica na razstavi pred ocenjevanjem

Zdravo in slastno za kužke
   T. TAVČAR

V torek, 9. maja, so v Občinsko 
knjižnico Braslovče povabili doma-
činko Damjano Senegačnik. V letu 
2022 je v samozaložbi izdala zdravo 
pasjo kuharico, ki ni le priročnik za 
skrbnike psov, temveč tudi dovrše-
no oblikovana slikanica.

Avtorica je na podlagi »scrapbo-
oka« pripravila tudi idejno zasnovo 
knjige. Jan Ekart jo je grafično obli-
koval in naredil prelom. V knjigi 
so uvodoma predstavljeni ključna 
hranila, sestavine, priprava in orga-
nizacija pasjih obrokov. V nadaljeva-
nju sledijo recepti za pasje dobrote, 
zdravje in dolgo življenje, pasje 
slaščice, okrepčila in smutije. Gre za 
kuharsko pustolovščino, ki bo, kot 
pravi Damjana, povezala vse skrbni-

ke malih kosmatih čudežev, ki imajo 
bolj kot sebe radi nas.

Damjana je popotnica, raziskoval-
ka in prostovoljka v zavetiščih. Je 
velika ljubiteljica živali in narave kot 
celote. Je del njih in nje. Je dobrovolj-
na, radoživa, predvsem pa odkrita, 
pristna. Je lastnica dveh posvojenih 
psov Kitane in Dullyja ter mnogo 
drugih bolj ali manj kosmatih bitij, 
ki sobivajo z njo in njeno družino. 
Vsak po svoje jo je naučil, da hrana 
ni le »kupiš, streseš, daš«. Recepti 
so začeli nastajati leta 2018. Minila 
so leta, da so se v svoji popolnosti 
na uporaben, preprost in predvsem 
časovno dostopen način predstavili 
v knjigi.

Damjana Senegačnik z enim od dveh posvojenih psov

Pasulj za nedeljsko kosilo 
   T. TAVČAR

Na dvorišču Gradu Komenda na 
Polzeli je v nedeljo, 21. maja, pote-
kala tradicionalna Pasuljada, ki jo 
je pripravilo Mladinsko društvo 
Polzela. 

Pasuljada je ponudila bogat 
program, ki je vključeval števil-
ne dejavnosti za otroke in odrasle. 
Tekmovanja se je udeležilo osem 
kuharskih ekip, ki so svoje pasulje 
kasneje tudi razdelile med občanke 
in občane ter s tem poskrbele za 

okusno nedeljsko kosilo. Prvo mesto 
je zasluženo pripadlo Planinskemu 
društvu Polzela, drugo mesto Jadral-
nemu društvu, tretje mesto pa ekipi 
II Študentskega kluba Žalec. S svojo 
glasbo so godbeniki KD Cecilija in 
Raptors rock banda dali poseben čar 
dogajanju. Pasuljada, ki jo je pove-
zoval Franci Podbrežnik, je tako 
uspešno združila ljubitelje pasulja, 
zabave in kulture. 

Ekipa Planinskega društva Polzela, ki je po oceni komisije pripravila najboljši pasulj.



Poslovili smo se od

MARIJE HRIBERNIK
15. 11. 1927-26. 3. 2023

Iskreno se zahvaljujemo sorodnikom, sosedom in prijateljem 
za izrečena sožalja in za darovane svete maše.

Hvala dr. Jernejšku in patronažni sestri Poloni. Hvala 
g. župniku za opravljen obred, JKP, pogrebni službi Ropotar, 
ge. Magdi Šalamon, ge. Citi Galič za odigrano žalostinko in 

vsem, ki ste jo skupaj z nami pospremili na njeni zadnji poti. 

Vsi njeni

ZAHVALA

Ne rože, ne sveče, niti solze,
nič več te nam ne obudi.
Spomin pa je ostal in z nami živi ...

V 93. letu starosti je za vedno zaspala naša draga mama

MARIJA - MARJANA VELIGOVŠEK
iz Šempetra, Starovaška ulica 12

Dotrpela je in tiho odšla med zvezde.
Dragocena je misel na vse, ki ste nam v težkih trenutkih 

namenili pozornosti in izraze sožalja, darovali cvetje, sveče, 
za sv. maše. Hvaležni smo osebju DSO Vransko in posebej 

dr. Pavli Rode Zalokar za prijazno in strokovno nego v času, 
ki ga je preživela v njihovi oskrbi, in tudi vsem, ki ste jo tam 
kdaj razveselili z obiski. Iskrena hvala tudi župniku g. Mirku 
Škofleku za prelep cerkveni obred, pevkam skupine M.J.A.V. 
za ganljivo odpete pesmi, ki jih je imela najraje, govornici ge. 
Magdi Šalamon za prekrasen govor in ge. Citi Galič za čutni 

poklon z igranjem na citre. Hvaležni smo ostalim sorodnikom, 
prijateljem, sosedom, sodelavcem, znancem, KS Šempeter, JKP 
Žalec in DU Šempeter ter vsem ostalim, ki ste jo skupaj z nami 

pospremili k večnemu počitku.

Žalujoči: hčerki Ivanka in Vida z družinama

ZAHVALA

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako trpel sem,
in večni mir mi zaželite.

HERMAN JANKOVIČ
iz Levca 11a

(4. 9. 1943–20. 5. 2022)

20. maja mineva eno leto, odkar te ni več med nami. 
Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu 

in prižigate svečko.

Žalujoči: žena Cvetka, sinova Robi in Mitja 
z družinama

V SPOMIN

Srce je omagalo, tvoj dih je zastal,
a nate spomin bo večno ostal.

Mineva 10 let, odkar nas je zapustil dragi mož, ati in dedi

JURAJ BANFIČ
iz Žalca

(17. 5. 1949–5. 5. 2013)

Hvala vsem, ki ga ohranjate v lepem spominu 
in postojite ob njegovem grobu. 

Vsi njegovi

ZAHVALA

Srečno s teboj smo živeli,
žalostni, ker te več ni.
Ostali so živi spomini,
z nami potuješ vse dni.

18. marca je minilo 22 let, odkar nas je zapustil dragi ati, 
dedi, tast, brat, stric in svak

FRANC ZUPANC 
iz Gotovelj 141a

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, 
prižigate svečko in ga ohranjate v lepem spominu.

Vsi njegovi

V SPOMIN

Ne jokajte ob mojem grobu,
le tiho k njemu pristopite,
pomislite, kako trpela sem,
in večni mir mi zaželite.

Ob boleči izgubi drage mame, babice, prababice, 
tašče, sestre, tete in svakinje

TEREZIJE - ZINKE ZUPANC, roj. ŠKAFAR, 
iz Gotovelj 141a

14. 10. 1935–22. 4. 2023

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem, 
sosedom in znancem za izražena pisna in ustna sožalja, 

darovano cvetje, sveče, svete maše in darove. 
Hvala sodelavcem Travmatološkega oddelka SB Celje, 
sodelavcem ordinacije Klaros in sindikatu ZD Žalec. 

Iskrena hvala g. Šelihu za opravljeno sv. mašo, cerkvenim 
pevcem, govorniku g. Pungartniku, trobentaču, skupini 
M.J.A.V., ge. Milici Vinder, JKP Žalec in pogrebni službi 

Ropotar za organizacijo pogreba. 
Posebna zahvala vsem zaposlenim v Domu upokojencev Polzela 

za njihovo dolgoletno oskrbo, nego in prijaznost v času njene 
težke bolezni. Iskrena hvala vsem, ki ste jo obiskovali v domu.

Hvala vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. 

Vsi njeni

ZAHVALA

Ni te več na vrtu, ne v hiši,
nič več glas se tvoj ne sliši,
za vedno tiho si zaspal 
in tudi ti nas več ne slišiš.

KONRAD - RADKO NOVAK
11. 9. 1944–12. 5. 2023

Iskrena zahvala vsem in vsakemu posebej, ki ste kakorkoli 
pomagali, hvala sorodnikom, sosedom in prijateljem, 

ki ste zanj molili in ga pospremili na zadnji poti. Iskrena
 zahvala g. župniku Janku Cigali, pevcem cerkvenega zbora 
Galicija, govorniku, trobentaču, pogrebni službi Ropotar in 
JKP Žalec, ki so se potrudili za spoštljivo slovo od dragega 

strica. Lepa hvala družini Verdel, posebej g. Jožetu mlajšemu 
in gospe Branki Dupelnik za organizacijo molitve in zadnjega 

slovesa v gasilskem domu Zavrh.

Njegovi žalujoči

ZAHVALA

Ni te več pred hišo, ne v hiši.
Nič več glas se tvoj ne sliši.
Če lučko na grobu
upihnil bo vihar,
v naših srcih je ne bo nikdar.

Ob izgubi dragega očeta, dedka, pradedka, strica in svaka

BRANKA OGRAJENŠKA
21. 11. 1940–8. 5. 2023

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, krajanom, 
prijateljem in znancem za izrečena ustna in pisna sožalja.
Hvala pogrebni službi JKP Velenje, MPZ Ponikva za lepo 

odpete pesmi, Zvezi borcev Ponikva, gospodu župniku Andreju 
Mazeju za opravljen obred, govorniku g. Dragu Kolarju za tople 

in izbrane besede ter vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih 
stali ob strani in nam kakorkoli pomagali. 

Z lepo mislijo nanj 
vsi domači

ZAHVALA

“Brez njih je dom pusti, nezaseden,
kot duša, ki nima s kom

spregovoriti besede,
a z njimi jo nosi

do skrivnostnih obal
k videnju, k vedenju …”

(T. Pavček)

Vsem, ki z lepo mislijo postojite
ob njunima grobovoma

in prižigate svečke, iskrena hvala. 

Vsi domači

V SPOMIN

IVANA 
REDNAK

(13. 8. 1916–6. 5. 1999)

MARIJA 
OGRAJENŠEK

(21. 11. 1946–5. 5. 2003)
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15 % gotovinskega popusta

PEDIKURA – medicinska in estetska. Tudi na domu! 
Moja masaža, Prebold. Info.: 041 254 640 (Mojca)

PRAZNJENJE, ČIŠČENJE stanovanj, hiš, garaž in poslovnih 
objektov. Odvoz kosovnih odpadkov. Info.: 031 768 870

MASAŽE (klasična, terapevtska, športna, ročna limfna), 
maderoterapija, sprostitveni tretmaji, pedikura, permanentno 
lakiranje in gel nohti. Moja masaža, Prebold. 
Info.: 041 254 640 (Mojca)

Kupimo POČITNIŠKO PRIKOLICO, 
lahko je stacionirana in stara do 30 let. 
Info.: 031 391 972

POČITNIŠKE USTVARJALNE DELAVNICE v Žalcu, 
Odsev svetlobe, Šlandrov trg 33 - za osnovnošolce in srednješolce  
- več tedenskih terminov za različne skupine; konec junija, v juliju 
in  v avgustu. 
Info in prijave: 031 486 482  (Erna) in FB - ODSEV SVETLOBE

Nudim PEDIKURO NA DOMU.
Info.: 041 821 218 (Mateja)

MALI OGLASI             utrip@zkst-zalec.si • 03 712 12 80



Ko tvoje zaželimo si bližine, 
gremo tja, v ta mirni kraj tišine. 
Tam srce se tiho zjoče, saj verjeti noče,
da te več med nami ni.
Čeprav tvoj glas se več ne sliši, 
beseda tvoja v nas živi.
Povsod te čutimo mi vsi … Med nami si!

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi dragega očija, 
dedija, tasta, brata in strica

IZTOKA LAZNIKA
iz Zabukovice

(7. 9. 1961–21. 4. 2023)

se iskreno zahvaljujeva vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izrečena sožalja, vse stiske rok, tople objeme 

in tolažilne besede. Posebna zahvala pogrebni službi Ropotar, 
pogrebcem JKP Žalec, teti Jolandi za ganljiv govor, pevkam 

M.J.A.V., Premogovniku Velenje ter družbi HTZ, častni straži, 
trobilnemu kvartetu rudarske godbe in Dragu Kolarju 

za sočutne besede ob slovesu. Iz srca hvala vsem, 
ki ste se poslovili od njega in ga pospremili na zadnjo pot, 

vsem, ki ste ga imeli radi in ga boste ohranili 
v lepem spominu za vedno. 

Žalujoča: hči Katja in sin Žiga z družinama

ZAHVALA

Kogar imaš rad, nikoli ne umre …
Le daleč, daleč je ...  (Tone Pavček)

V 97. letu nas je za vedno zapustil

JOŽEF JELEN
iz Prebolda

(7. 3. 1927–8. 5. 2023)

Ob boleči izgubi dragega atija, ata in strica iskrena hvala vsem 
za izraze sožalja in izkazano pozornost ob njegovem slovesu.

Hvala g. župniku za opravljen obred, pevcema 
in pogrebni službi Ropotar.

Vsi njegovi

ZAHVALA

Za boj z usodo ti je zmanjkalo moči,
zato ljubezni si prepustila se,
ki nate iz neba se zlila je,
in spokojno svoje zaprla si oči.

Za vedno nas je zapustila naša draga mami, sestra, teta in oma

MARIJA KUNSTIČ
iz Polul 74

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
sodelavcem, prijateljem in znancem za nesebično pomoč, 

darovano cvetje, sveče in izrečena sožalja.
Posebno zahvalo smo dolžni dr. Albini Rezar Planko 
in dr. Alenki Kobal za zdravljenje in lajšanje bolečin 

med njeno boleznijo. 

Vsi njeni

ZAHVALA

“Ni te več na pragu, ni te več v hiši,
nihče več tvojega glasu ne sliši.
Da zaman čakamo te, ne moremo dojeti,
a spomini nate dajejo nam moč,
da brez tebe učimo se živeti.”
(S. Gregorčič)

MILENI SREBOČAN
iz Ločice ob Savinji

1952–2022

4. maja je minilo leto dni, odkar si za vedno odšla, a vsi, 
ki te poznamo, še danes ne dojamemo, da te res ni več med 

nami. Draga mami, mama, tašča, sestra, hvala ti za vse 
trenutke, ki so nam bili dani, da smo jih lahko preživeli skupaj.

Hvala vsem, ki obujate spomin nanjo, ji na grob prinašate 
cvetje in prižigate sveče.

Vsi tvoji

V SPOMIN

Ko ugasne življenje,
ostane spomin.

Ob boleči izgubi našega dragega ata

STANKA KOGOVŠKA
iz Levca 

(8. 2. 1930–28. 3. 2023)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za besede tolažbe, lepe misli, stiske rok 
in vse darove. Hvala sosedu Matjažu za besede slovesa, pevcem 

skupine Eros, JKP Žalec, g. Dejanu, pogrebni službi Ropotar, 
cvetličarni M&B iz Levca in praporščakom. 

Hvala, da ste bili v teh težkih trenutkih z nami in ga v tako 
lepem številu pospremili k večnemu počitku.

ZAHVALA

Ob izgubi dragega moža, očeta, dedija in pradedija

FRANCA CESTNIKA
(1932-2023)
iz Prebolda 

se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem za 
izrečena sožalja ter izkazano podporo, pogrebni službi Ropotar, 

govorniku in pevcem. Posebno zahvalo izrekamo g. župniku 
Damjanu Ratajcu ter g. dekanu Srečku Hrenu za opravljen 

cerkveni obred.  Zahvaljujemo se tudi osebju Splošne bolnišnice 
Celje za vso zdravstveno pomoč, ki mu je bila nudena v zadnjih 

trenutkih njegovega življenja.

Žalujoči vsi njegovi

ZAHVALA

“Vsi, ki radi jih imamo,
nikdar ne umro,
le v nas se preselijo
in naprej, naprej živijo,
so in tu ostanejo.”
(Janez Medvešek)

V večno življenje je odšel naš dragi 

ANDREJ LEOPOLD HRASTNIK, 
iz Tabora

(7. 9. 1938–14. 4. 2023)

Zelo smo hvaležni vsem, ki ste nam stali ob strani v trenutkih 
slovesa, še prej pa delili z našim Leonom trenutke dragocenega 
življenja. Posebej se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom 
in prijateljem, osebju ambulante dr. Sagadin s Polzele, osebju 
Splošne bolnišnice Celje, še posebej dr. Majdi Janež Bizjak in 
dr. Mateju Podbregarju. Hvaležni smo Andreji Zakonjšek Krt 
in njeni družini za prečudovito glasbeno spremljavo pogrebne 

maše in celotne pogrebne slovesnosti, 
duhovniku Maticu Lesjaku in pogrebni službi Morana. 

Zahvaljujemo se za vsa izrečena sožalja, stiske rok, tople 
objeme in besede tolažbe. Iskrena hvala za darovano cvetje, 

sveče in za svete maše. Dragi Leon, pogrešali te bomo.

Metka z družino

ZAHVALA

Srce je omagalo,
tvoj dih je zastal,
a nate spomin
bo večno ostal.

V 82. letu starosti nas je zapustil naš dragi oče,
 tast, stric in svak

IVAN VOLK
iz Migojnic 89a, Griže

(18. 2. 1941–9. 4. 2023)

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste bili v mislih in srcu 
z nami v dnevih žalosti, ste se s svojo prisotnostjo poklonili 

njegovemu spominu in ga skupaj z nami pospremili 
k večnemu počitku. Zahvaljujemo se za vsa izrečena sožalja, 

stiske rok, tople objeme in besede tolažbe. 
Iskrena hvala za darovano cvetje in sveče. 
Ohranili ga bomo v najlepšem spominu.

Žalujoči domači in prijatelji

ZAHVALA

V SPOMIN 
MARIJA KOGOVŠEK

1935–1997

Mineva 26 let, kar nas je zapustila naša draga mama. 
Hvala vsem, ki jo ohranjate v lepem spominu. 

Z žalostjo v srcu,

vsi njuni
Srečno s teboj smo živeli,
žalostni, ker te več ni.
Ostali so živi spomini,
z nami potuješ vse dni.

26. aprila 2023 je minilo eno leto, 
odkar je tiho in za vedno odšla od nas draga

IDA VOLK
iz Migojnic 89a, Griže

(28. 9. 1946–26. 4. 2022)

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu 
in z lepo mislijo ohranjate spomin nanjo

Vsi njeni

V SPOMIN
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Zahvale za junijsko številko Utripa sprejemamo, 
do  19. junija 2023, oziroma DO ZAPOLNITVE STRANI, 

na utrip@zkst-zalec.si in telefon 03/712 12 80.

POGREBNE STORITVE 
IN CVETLIČARNA

Starovaška 12, 3311 Šempeter

Tel.: 03/700 14 85
GSM: 041 613 269, 041 748 904

V najtežjih trenutkih smo z vami in za vas
dosegljivi 24 ur na dan

ROPOTAR Ivan, s. p.

UTRIP Savinjske doline izdaja ZKŠT Zavod 
za kulturo, šport in turizem Žalec, Aškerčeva 9 a, 
Žalec.Naslov uredništva: Šlandrov trg 25, Žalec (v 
Savinovi hiši); telefon: 03/712 12 80, elektronski 
naslov: utrip@zkst-zalec.si.

Odgovorna urednica: Lucija Grobler; uredništvo: 
Darko Naraglav, Bina Plaznik, Ksenija Rozman, Tone Tavčar; tajnik: Mitja 
Vodlak; lektoriranje: Ina Poteko; oblikovanje, priprava in prelom: Obliko-
vanje Lea Gorenšek s. p.; tisk: Salomon, d. o. o. Naklada: 11.000 izvodov. 
Cena časopisa je 1,61 EUR z 5 % DDV. Poslovni čas uredništva je od torka 
do petka (razen srede) od 11. do 13. ure in ob sredah od 13. do 17. ure. 
Časopis odkupujejo za svoja gospodinjstva občine Žalec, Prebold in Tabor. 
Utrip Savinjske doline je mogoče kupiti v trgovinah Brglez na Vranskem in 
na sedežu uredništva.

Besedila za rubriko Pisma bralcev ne smejo presegati 1500 znakov brez 
presledkov. V primeru, da prispejo v uredništvo daljša besedila, si uredništvo 
pridržuje pravico do skrajšanja po lastni presoji. Če se pošiljatelj ne strinja 
s skrajšanjem, potem objava ni mogoča. Besedila morajo biti podpisana z 
imenom in priimkom ter opremljena z naslovom in s telefonsko številko, 
na kateri je mogoče preveriti avtorstvo besedila. Besedil, ki so žaljiva in so 
kakorkoli v neskladju z veljavno zakonodajo, ne bomo objavili.

Uredništvo ni dolžno objaviti nenaročenih obvestil in besedil.
Nenaročenih tekstov in fotografij ne vračamo.
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V minulem mesecu, tik pred izpi-
tnim obdobjem, so žalski študentje 
na terasi MC kluba Žalec pripravili 
nekaj druženj. 20. maja je Študent-
ski klub Žalec je organiziral rock 
koncert s skupino Ice on Fire, še 
prej so prizorišče ogreli Amy's 

Escape. Teden dni za tem, 26. maja, 
so organizirali večer glasbe in 
zabave, ki so ga poimenovali Vibing 
4 Rok. 

Zadnji glasbeni dogodek je imel 
dobrodelno noto, saj so zbirali 
sredstva za Roka, ki je zaradi hude 

prometne nesreče postal tetraplegik. 
Šlo je za pravi spektakel hiphopa, 
na katerem se je predstavilo veliko 
znanih hiphoparjev, pa tudi izvajal-
cev rocka. Nastopili so hiphoparji: 
Mrigo, Studio Kamnik, Eko, Murat, 
Triiiple, Alpadino, Dnevna soba, Joe 
Joe, Turtle, Nikolovski, Kuna, Nel 
Haris, Labagra, Markan, Dwon, Žare, 
Emkej, Cyam; za rockovsko popestri-
tev pa ANJ in Pamži.

Andraž Čehovin, predsednik 
Študentskega kluba Žalec, je med 
drugim povedal, da je bil glavni 
pobudnik za ta dogodek Tadej Zbičaj-
nik: »Mladinski center je ponudil 
lokacijo za koncert in nekaj sredstev, 
prav tako smo tudi mi pomagali pri 
organizaciji in z nekaj finančnimi 
sredstvi. Vsi izvajalci so se odpoveda-
li honorarju, zato lahko rečem le: 'Vsa 
čast jim!' Večjih dogodkov za mesec 
junij ne organiziramo, pripravlja-
mo pa že dogodek Stresi oder, na 
katerem bomo izbrali predskupino, 
ki bo igrala na našem glavnem pole-
tnem dogodku Žalska noč mladih, 
priprave zanjo so že v polnem teku. 
Izvajalci naj ostanejo zaenkrat še 
skrivnost (smeh).«

Glasbeno in dobrodelno 
za Roka  

  BINA PLAZNIK    B. P., ARHIV ŠKŽ

Ice on Fire

V PGD Latkova vas dajejo velik 
poudarek delu z najmlajšimi gasilci 
– pionirji in mladinci. To delo pa se 
ne nanaša samo na gasilsko uspo-
sabljanje, ampak velik del svojih 
aktivnosti namenjajo druženju in 
krepitvi odnosov. Ena tovrstnih 
aktivnosti je bila tudi druženje ob 
postavljanju prazničnih prvomaj-
skih mlajev. 

Pred njihovim gasilskim domom, 
ki stoji sredi vasi, so se namreč tri 
dni pred praznikom zbrale vse gene-
racije gasilcev in v veselem vzdušju 
postavile dva mlaja – malega in veli-
kega. Za malega so poskrbeli gasilski 
pionirji in mladinci pod vodstvom 
mentorice Mateje Oblak, za velike-
ga pa aktivni operativni gasilci in 
ostali pod vodstvom predsednika 
Srečka Stepišnika. Posebnost tokra-

tne postavitve je bila v tem, da so oba 
mlaja postavili brez mehanizacije, z 
rokami in drogovi kot nekoč. Pri tem 
so se jim pridružili še nekateri drugi 
vaščani in s skupnimi močmi jim 
je po slabi uri pod budnim očesom 
Janeza Oseta iz Drešinje vasi, vodje 
postavitve z izkušnjami, to tudi 
uspelo. Povedali pa so nam tudi, da 
so s pripravami za postavitev mlaja 
pričeli že nekaj dni prej, v gozdu, kjer 
so podrli podarjeno veliko smreko in 
jo drugi dan tudi pripeljali pred gasil-
ski dom. Tam so jo očistili, olupili in 
pripravili za sobotno postavitev, kar 
je bil svojstven dogodek zaradi posta-
vitve na star način, hkrati pa prilož-
nost za prijetno druženje po konča-
nem delu.

Postavili mali 
in veliki mlaj  

     D. N.

Med pričetkom postavljanja velikega mlaja na star način 

Mladi gasilci z mentoricama po postavitvi svojega malega mlaja

Za rokovsko popestritev so poskrbeli tudi Pamži. 

Andraž Čehovin


